
V TERMAH SNOVIK 
UPIHNILI ČETRTO SVEČKO

Čast razreza slavnostne torte je direktor Term Snovik Ivan Hribar namenil gospe Ani 
Kavčič iz Ljubljane, ki je skupaj s sestro Maro in nečakinjo Vido Živec z možem Jože
tom v lanskem letu obiskala terme 97-krat, vsi štirje skupaj pa kar 390-krat. V dokaz 
zvestih obiskov je gospa Ana izročila direktorju Hribarju 13 kartončkov s po trideseti
mi prenosnimi celodnevnimi kartami na vsakem, ki so jih vsi štirje vitalni, zadovoljni, 
starejši prijatelji Term Snovik »pokoristili« v letu 2005.

Štiri leta je že, odkar je bazenski kompleks Term Snovik dobil streho nad glavo, kar 
je omogočilo obisk kopalcev vse dni v letu. Minulo soboto, 28. januarja, so v počasti
tev te pomembne prelomnice v razvoju najmlajših slovenskih term proslavili s pravim 
rojstnodnevnim slavjem. Povabilu se je odzvalo veliko gostov, okoliških krajanov in stal
nih obiskovalcev, ki so vzljubili prijazne terme v čudovitem okolju zelene Tuhinjske 
doline.

O slovesnosti ob četrti obletnici neprekinjenega delovanja in dosežkih v lanskem letu, 
ki ga je zaznamovalo odprtje prvega dela apartmajskega naselja, na 8. strani.

VERA MEJAČ

Kamničani in Kamničanke!
Kultura je del našega življenja. V Kamniku deluje veliko kulturnih in mladin

skih društev in vsa smo povabili k sodelovanju pri pripravi prireditve, ki bo 8. feb
ruarja ob 19.00 uri v Domu kulture Kamnik v počastitev slovenskega kulturnega

praznika' KD Priden možic, JSKD Ol Kamnik, MC Kotlovnica

V otroškem pevskem zboru župnije Nevlje vadijo otroci, stari od treh do desetih let, šele tri mesece, pa že korajžno nastopajo tu
di z mladinskim zborom, ki v Nevljah uspešno deluje že 22. leto. Oba zbora vodi Mateja Kališnik.

Dobrodelni koncert Župnijske Karitas Nevlje

Dobra dela duhovno bogatijo in osrečujejo
Dvorana Doma kulture Kamnik je bila zimsko ne- gimi delovnimi člani neveljske Karitas uspelo pripra- 

deljsko popoldne, 15. januarja, spet polna do zadnje- viti odmevno prireditev s številnimi nastopajočimi, 
ga kotička, tokrat po zaslugi kamniške dobrodelnos- Joži pa je že na prireditvi obljubila, da bodo zaradi 
ti. Še mlada, komaj tri leta delujoča župnijska organi- dobrega odziva množice obiskovalcev in njihove pri- 
zacija Karitas Nevlje je prvič organizirala dobrodelni pravljenosti pomagati ljudem v stiski, s tovrstnimi 
koncert, po lanski prekinitvi dobrodelnih koncertov, koncerti nadaljevali, 
ki jih je kar nekaj let organizirala Karitas Kamnik. Jo- Več na 5. strani.
ži Kališnik, glavni organizatorki, je tako skupaj z dru- VERA MEJAČ

KOLEDAR PRIREDITEV na 2. strani

Informativni dan je pred vrati

PRED ŽIVLJENJSKO 
ODLOČITVIJO

Marsikateri deveto- 
šolec in maturant se v 
tem času ukvarja z živ
ljenjsko pomembno in 
težko odločitvijo: kate
ro srednjo šolo izbrati, 
da bo v skladu z mojimi 
zanimanji, pričakova
nji, sposobnosti in se
veda poklicem, ki bi ga 
želel opravljati, katere 
dodatne dejavnosti po
nujajo šole, naj nadalju
jem študij, na kateri fa
kulteti, kako naj zadostim vpisnim pogojem in podobno. Nekaj zani
mivih informacij najdete tudi na naših straneh 11 in 12, vseka
kor pa izkoristite priložnosti, ki jih ponuja informativni dan v pe
tek in soboto, 10. in 11. februarja, ko bodo srednje šole, višje 
strokovne šole in visokošolski zavodi odprli svoja vrata. Odlo
čitev, ki bo zaznamovala vaše življenje, je samo vaša, zato spoznajte 
srednje šole, fakultete in njihove programe, da bo pot do prave odlo
čitve lažja. Odgovorna urednica SASA MEJAČ

Šolski center Rudolfa Maistra
Gimnazija z evropskim oddelkom 

Ekonomska gimnazija

Vrata kamniške 
mladinske scene 
odprta ob sredah 
in petkih

Mladi Kamničani se že tretji te
den družijo v Kotlovnici v kletnih 
prostorih Doma kulture Kamnik, 
ki je v decembru lansko leto 
končno pridobila uporabno do
voljenje. Da bodo mladi delovali 
v okviru samostojne pravno-for- 
malne oblike zavoda si Mladinski 
svet Kamnik (MSKA) in Občina 
Kamnik prizadevata za sistemsko 
in s tem tudi finančno ureditev 
delovanja s pripravo Odloka o 
soustanovitvi Zavoda Mladinski 
center Kotlovnica (MC Kotlovni
ca), ki ga bodo svetniki obravna
vali na jutrišnji seji. Do ustanovit
ve zavoda pa je Mladinski svet 
Kamnik, ki združuje blizu 700 
mladih, tudi upravljalec prosto
rov in organizator programa MC 
Kotlovnica.

»Sreda in petek za začetek« je 
naziv prvega projekta, v okviru 
katerega se mladi, ki naj bi v 
Kotlovnici prijetno in ustvarjalno 
preživljali prosti čas, družijo v 
sredo med 17. in 22. uro in v pe
tek med 17. in 24. uro.

Več na 4. strani.

Kam Bus ni državno, pač pa povsem 
tržno naravnano

Naša občina je svoje avtobusno podjetje Kam 
Bus d.d. dobila pred štirinajstimi leti, ko sta se 
kamniška in domžalska občina odločili, da ne 
bosta več subvencionirali Ljubljanskega potniš
kega prometa. Po zaslugi Antona Zlatnarja, ki 
podjetje vodi že vse od nastanka, in njegovih so
delavcev je to danes eno najbolj zdravih avtobus
nih podjetij v državi. Navkljub težavam, ki pesti
jo vsa slovenska avtobusna podjetja, Kam Bus še 
vedno posluje pozitivno in ima poleg tega naj
mlajši vozni park, sodobno in po evropskih stan
dardih zgrajeno delavnico in najnižje cene avto
busnih prevozov v državi. Več iz pogovora z 
direktorjem Zlatnarjem na 2. strani.

Pripravljen je predlog nove 
strategije razvoja turizma

Jutri se bodo kamniški občinski svetniki zbrali na 29. 
redni seji, na njej pa bodo med drugim obravnavali tu
di predlog strategije razvoja turizma v naši občini. O 
tej strategiji smo v preteklih številkah Kamniškega ob
čana sicer že pisali, vendar je bi
la strategija tedaj še v fazi nasta
janja in o njeni vsebini nismo 
mogli govoriti. Sedaj pa je osnu
tek strategije pripravljen, zato 
vam predstavljamo nekaj najza
nimivejših vsebinskih poudarkov.

Več na 3. strani.

'Naslednja številka Kamniškega občana izide 
14.februarja. Članke oddajte do četrtka, 9. 

februarja, do 12. ure; oglase in zahvale pa do 
ponedeljka, 13- februarja, v uredništvo v 
Kamniku, Glavni trg 23, tel: 01/83 91311, 
041/662-450, e.naslov: sasa. meiac@siol. net
Uradne ure uredništva so ob ponedeljkih od 
8. do 15. ure, ob sredah od 8. do 12. in od 
/3. do 17. ure.___________________________
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Pogovor z Antonom Zlatnarjem, direktorjem podjetja Kam Bus d.d.

Kam Bus ni državno, pač pa 
povsem tržno naravnano podjetje
Naša občina je svoje avtobusno podjetje 
Kam Bus d.d. dobila pred štirinajstimi leti, 
ko sta se kamniška in domžalska občina od
ločili, da ne bosta več subvencionirali Ljub
ljanskega potniškega prometa. Po zaslugi 
Antona Zlatnarja, ki podjetje vodi že vse od 
nastanka, in njegovih sodelavcev je to da
nes eno najbolj zdravih avtobusnih podjetij 
v državi. Navkljub težavam, ki pestijo vsa 
slovenska avtobusna podjetja, Kam Bus še 
vedno posluje pozitivno in ima poleg tega 
najmlajši vozni park, sodobno in po evrop
skih standardih zgrajeno delavnico in naj
nižje cene avtobusnih prevozov v državi. 
»Na to, kar smo dosegli v teh štirinajstih le
tih, smo upravičeno ponosni, toda razmere, 
v katerih delujemo slovenska avtobusna 
podjetja, so še daleč od urejenih, največji 
problem pa so zamude pri podeljevanju 
koncesij in prenizke subvencije,« opozarja 
Anton Zlatnar, ki je prepričan, da bo javni 
potniški prevoz kmalu spet začel pridobiva
ti na pomenu.

»Nekateri naši potniki so še vedno prepričani, da je 
Kam Bus državno podjetje, ki je zadolženo za to, da je 
potnikom na voljo ne glede na rentabilnost določene 
proge. Vendar to ni res - naše podjetje že vse od nastan
ka deluje po tržnih načelih in ves čas ogromno vlaga v 
racionalizacijo poslovanja, zato smo danes eno najus
pešnejših avtobusnih podjetij v državi in hkrati tudi 
edino, ki v nasprotju z ostalimi avtobusnimi prevozni
ki od države prejema zgolj minimalno subvencijo.«

Lansko leto se za podjetje 
Kam Bus ni bistveno razlikovalo 
od preteklih. »Kriza javnega pot
niškega prometa, ki jo avtobusni 
prevozniki močno čutimo že kar 
nekaj let, se je nadaljevala tudi la
ni in bo po vsej verjetnosti traja
la vse dotlej, dokler država javne
ga potniškega prevoza ne bo po
stavila na povsem nove temelje. 
Razlogi za krizo so predvsem 
zmanjševanje števila potnikov, 
prenizke subvencije avtobusnim 
prevoznikom in zamude pri od
dajanju koncesij,« pravi Zlatnar. 
»Kljub vsemu pa smo lani v sed
mih občinah vendarle začeli iz
vajati gospodarsko javno službo 
na področju potniškega prome
ta. Prevzem te koncesije za avto
busne prevoznike pomeni, da so 
upravičeni do državne subvenci
je za vzdrževanje javnega prevo
za na manj rentabilnih progah, 
vendar pa so subvencije preniz
ke in ne pokrijejo vseh stroškov. 
Mi smo koncesijo dobili za izva
janje prevozov na podlagi že re
gistriranih voznih redov, kar po
meni, da registriranih voznih re
dov ne smemo krčiti. Ker nas po
leg teh zanimajo še nekatere dru
ge proge, smo se na prevzem 
koncesij intenzivno pripravljali

celih deset let, vendar dodatnih 
koncesij še nimamo, ker država 
ni pripravila ustreznih razpisov. 
Pričakujemo jih lahko šele v letu 
2008, čeprav vse pogoje za pre
vzem dodatnih koncesij izpol
njujemo že danes.«

Kam Bus je edini, ki 
od države prejema 
zgolj minimalno 
subvencijo

Ko so bile podeljene prve kon
cesije, se je država zaradi slabega 
položaja avtobusnih podjetij in 
nerentabilnosti nekaterih prog 
odločila, da bo te proge subven
cionirala in jih tako obdržala pri 
življenju. Toda Kam Bus je med 
vsemi avtobusnimi po"djetji v dr
žavi edini, ki prejema minimalne 
subvencije, saj njegov prihodek 
na kilometer presega mejo, ki sta 
jo določila Ministrstvo za pro
met in Direkcija RS za ceste 
(DRSC). »Ker nas takšen položaj 
postavlja v neenakopraven polo
žaj na trgu, smo seveda na to od
ločitev države napisali na kupe 
pritožb, vendar z njimi nismo us
peli,« pravi direktor.

Podjetje je sicer precej boljše
ga zdravja kot ostala tovrstna

Najnovejši Kam Busov avtobus, vreden več kot 300.000 evrov.

Kam Bus ne more vzdrževati avtobusnih prog, ki 
niso predmet koncesijske pogodbe

Anton Zlatnar opozarja na zmotno prepričanje občin, ki jih s 
svojimi prevozi pokriva Kam Bus, da je podjetje dolžno izvajati 
prevoze na vseh linijah, tudi tistih, ki niso predmet koncesijske 
pogodbe zDRSC.

»Kako bomo v bodoče rešili ta problem, je odvisno od tega, 
kakšen dogovor o subvencijah bo sklenjen med državo in obči
nami. Če bo nerentabilne prevoze subvencionirala država, jih 
občinam ne bo treba, razen če bodo občine na področju javne
ga potniškega prevoza želele svojim občanom zagotoviti nad
standardne storitve. Toda v tem primeru bodo morale dodatne 
prevoze plačevati iz svojih proračunov,« je na ekonomsko logi
ko, ki se je mora držati tudi Kam Bus, opozoril direktor podjet
ja, ob tem pa dodal, da so v dolžnost Kam Busa, da vzdržuje tudi 
nerentabilne linije, prepričani tudi nekateri občani.

Kamniški (JBČAN- Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon.
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode 
informativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 333. Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 10.200 izvodov in ga prejemajo 
gospodinjstva občine Kamnik brezplačno.
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občino In 
sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: 
sasa.mejac@siol.net Uradne ure uredništva: ponedeljek od 8. do 15. ure, 
sreda od 8. do 12. in od 13- do 17. ure, petek od 8. do 12. ure. Nenaročenih 
člankov in fotografij ne honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. 
TiskSetd.d.,31.1.2006.

podjetja v državi, toda za to so se 
v preteklih letih krepko trudili, 
saj neprestano nadzorujejo in 
znižujejo stroške, racionalizirajo 
poslovanje na vseh segmentih, 
hkrati s prenavljanjem pa vozni 
park tudi tipizirajo. »Zaradi vse
ga tega so naše cene prevozov na 
nekaterih razdaljah tudi za peti
no nižje kot pri drugih podjetjih.

žavo in ne samo za našo regijo, 
vendar menim, da njegova reali
zacija še ni tako blizu, kot si vsi 
želimo.«

Zlatnar pravi, da se bo morala 
država problema javnega prevo
za kmalu lotiti pri temeljih, to je 
pri spreminjanju navad ljudi. 
»To, da se nekdo iz Kamnika v 
Ljubljano ne pelje z avtobusom, 
še nekako razumem, saj avtobu
se ovirajo gost promet in številni 
obvozi. Toda tega, da se potniki 
ne odločajo niti za vlak, ki jih v 
40 minutah pripelje v središče 
Ljubljane, povrhu vsega pa je tu
di cenejši kot avtobus ali lasten 
prevoz, pa ne razumem. In ravno 
tu bo morala priskočiti na po
moč država in ljudi morda tudi s 
kakšnimi ukrepi prepričati, da je 
bolj smiselno, ceneje in hitreje, 
če se vozijo z javnim prevozom 
kot pa z lastnimi avtomobili. Se
veda pa bomo spremembo na
vad ljudi hitreje in lažje dosegli z 
višjo kakovostjo javnega prevo
za. Mi zato v prihodnjem letu na
črtujemo nakup treh sodobnih 
nizkopodnih avtobusov, s kateri
mi bomo v času prometnih ko
nic okrepili povezavo Domžal in 
Mengša z Ljubljano in obratno,« 
pravi Zlatnar in dodaja, da se bo 
morala država prej ali slej prob
lematike javnega prometa lotiti 
tudi z višjimi subvencijami, enot
nimi vozovnicami in cenami ter 
s takšno distribucijo subvencij, 
da bodo lahko preživeli vsi - av
tobusna podjetja, železnica in 
mestni potniški promet.

Plačevanje voznine bo kmalu brezgotovinsko
Dolga leta nespremenjen in precej zamuden način plačevanja 

voznine je Kam Bus ob koncu lanskega leta začel posodabljati in 
poenostavljati, še bolj prijazen do uporabnikov pa bo postal v le
tošnjem letu, ko bo mogoče voznino plačevati tudi s čip kartico, 
podobno tisti za plačevanje telefonskih pogovorov. »Sistem bo 
zaživel konec januarja ali v začetku februarja. Plačevanje s karti
cami bomo med uporabniki spodbujali tudi s popusti, saj je čim 
večji obseg plačevanja s karticami pogoj za hitrejše vstopanje pot
nikov v avtobuse in posledično manjše zamude, ki nastajajo na 
postajah,« pravi direktor.

Našo kadrovsko racionalizacijo 
pa najbolje dokazuje podatek, da 
smo imeli za današnji obseg dela 
pred desetimi leti zaposlenih 
140 ljudi, danes pa jih imamo sa
mo še 85. Rezultat teh prizade
vanj je stabilno in ves čas pozitiv
no poslovanje, čeprav se število 
potnikov že kar nekaj let nepre
stano zmanjšuje in se je v zadnjih 
desetih letih več kot prepolovi
lo,« je povedal Zlatnar.

Med težavami, ki jih trenutno 
najbolj pestijo, je izpostavil pred
vsem velike podražitve goriva 
(ki jih na mesec stane že 12 mi
lijonov tolarjev), zavarovalnih 
premij in nekaterih davščin ter 
vedno večjo gnečo na cestah. 
»Če se država ne bo hitro lotila 
reševanja težav, ki pestijo avto
busna podjetja, se bodo težave v 
naši dejavnosti še poglabljale in 
kaj lahko se zgodi, da se bo sis
tem javnega potniškega prometa 
preprosto sesul,« opozarja Anton 
Zlatnar, ob tem pa dodaja, da so 
velik problem za vse avtobusne 
prevoznike tudi razmere na glav
ni avtobusni postaji v Ljubljani, 
kjer so pogoji za potnike kata
strofalni, samo Kam Bus pa za 
uporabo postaje plačuje po dva 
milijona tolarjev na mesec.

Če na področju 
prometne politike 
reda ne bo naredila 
država...

Po Zlatnarjevih besedah uved
ba tramvajske povezave med 
Ljubljano in Kamnikom za Kam 
Bus ne predstavlja nobene ne
varnosti, saj bo treba potnike do 
tramvajskih postajališč še vedno 
voziti z avtobusi. »Na Slovenske 
železnice (SŽ) in LPP nikakor ne 
gledamo kot na naša konkurenta 
ampak kot na partnerja, saj smo 
z obema v dobrih odnosih. Pred 
časom smo se z njima pogovarja
li celo o ustanovitvi skupnega 
podjetja ter uvedbi enotne vo
zovnice in enotnega sistema pla
čevanja, vendar so zaradi težav v 
SŽ ti dogovori potem zamrli, 
projekt ljubljanskega mestnega 
in primestnega prometa pa sedaj 
vodi RRA LUR. Ta projekt je iz
jemnega pomena za celotno dr-

... ga bodo pa tujci, ki 
že vstopajo na naš trg

V drugih evropskih državah, 
in to ne samo v najbogatejših, v 
javni potniški promet vlagajo 
bistveno več kot pri nas - na 
Madžarskem na primer avtobus
na podjetja prejemajo kar 80-od- 
stotne subvencije - in tako 
zmanjšujejo uporabo lastnih av
tomobilov in s tem posredno tu
di gnečo na cestah in onesnaže
vanje okolja. »V Skandinaviji, 
Nemčiji in Angliji je javni prevoz 
za dijake in študente brezplačen, 
pri nas pa imamo sistem subven
cij, ki je preveč zapleten in ni do
volj učinkovit, zato se mladi raje 
vozijo vsak s svojim avtomobi
lom. Koliko bi državo bolje ure
jen javni potniški prevoz stal na 
leto je sicer težko reči, vsekakor 
pa manj kot gradnja vedno novih 
garažnih hiš, odpravljanje posle
dic onesnaževanja okolja in 
zdravljenje poškodovanih v pro
metnih nezgodah,« je prepričan 
Zlatnar.

Če pa se bo država težav z jav
nim prevozom predolgo izogi
bala, jih bodo namesto nje reši
la kar tuja podjetja, ki so na naš 
trg že vstopila. Švedsko prevoz
no podjetje Connex je namreč 
že kupilo mariborski Certus, po
kriva pa že tudi dolenjsko in ko
prsko območje. »Če bodo kupi
li tudi LPP, za kar se menda zelo 
resno zanimajo, bodo na našem 
trgu postali tako velik izvajalec 
javnega potniškega prevoza, da 
bodo oni postavljali pravila dr
žavi in od nje zahtevali višje sub
vencije ali pa bodo standard jav
nega prevoza krepko znižali ozi
roma javni prevoz preprosto 
ukinili. Če bi Connex res kupil 
LPP, potem mu bo šel nedvom
no v nos tudi Kam Bus, vendar 
nam naš lastnik - koprski hol
ding Modra linija - zaenkrat za
gotavlja, da podjetja ne namera
va prodati. Toda razmere se lah
ko kaj hitro spremenijo,« je o 
negotovi prihodnosti sloven
skega in kamniškega javnega 
prevoza še povedal Anton Zlat
nar, direktor Kam Busa.

ZORAN JEREB

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
v občini Kamnik - javni zavod 
Turistično-informacijski center
Tomšičeva 23, 1241 Kamnik 
tel: +386 1 839 14 70 
fax: +386 1 831 81 92 
e-mail: infocenter.kamnik@siol.net 
http://turizem.kamnik.si

KOLEDAR PRIREDITEV
MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK
Galerija Miha Maleš, Glavni trg 2, Kamnik, tel.: 8391 616
barbara.savenc@quest.arnes.si
Četrtek. 9. februarja, ob 10, uri
VPIS V POMLADANSKI SEMESTER UNIVERZE ZA TRETJE ŽIVLJENJSKO 
OBDOBJE. Umetnostni in zgodovinski študijski krožek 
Nedelja. 12. februarja, ob 11.15
MIHA MALEŠ: SAKRALNA DELA-javno vodstvo avtorja razstave 
muzejskega svetovalca Marka Lesarja.

rtr
MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 
Ljubljanska 1, Kamnik, tel.: 831 12 17 
E-mail: mkk@kam.sik.si. http://www.kam.sik.si 
Petek. 3. februarja, ob 19. uri v Knjižnici Komenda:
SULAVVEZI, otok iskrivih oči in raznolike narave.
Ob sliki in besedi nam bosta dr. Angelca in dr. Marko Žerovnik predstavila svo
je vtise s potovanja po indonezijskem otoku Celebes.
Petek. 3. februarja, ob 19. uri v čitalnici Matične knjižnice Kamnik: 
Filmska šola; Filmska teorija, ki pomaga razumeti filme. Predaval bo Goran 
Peršin.
Torek. 7, februarja, ob 19. uri v avli knjižnice:
Pesniški večer in otvoritev muzejske vitrine s stilusom.
Sodelujejo: Darinka Slanovec in Azra Radič s svojimi pesmimi. Večer bo s 
svojim programom še dodatno obogatila Jerca Mrzel.
Četrtek. 9. februarja, ob 19. uri v dvorani knjižnice:
V sodelovanju s Študentskim klubom Kamnik smo pripravili POTOPISNO PRE
DAVANJE z naslovom BALKANSKI POLOTOK. Predaval bo Mitja Koletnik. 
Četrtek. 9. in 23. februarja, ob 19. uri v dvorani knjižnice:
Umetnost sproščanja z voditeljico Vero Prelovšek.

MLADINSKI CENTER - KLUB STARŠEV 
Šutna 38, 1240 Kamnik, tel.: 041957 609, 01/831 54 77
Sobota. 11. in 18. februarja, od 10. -12. ure. Šutna 38. Kamnik 
OTROŠKI PUSTNI BOLŠJAK - vabljeni kupci in prodajalci 
Od ponedeljka. 20. februarja, do petka. 24. februarja, v Matični knjižnici 
Kamnik, od 15.30-17.00
POČITNIŠKA IGRALNICA-za male in velike otroke 
PUSTNE USTVARJALNE DELAVNICE (brezplačne)

FITNES od 9. -11 .ure (300 SIT) - prijave!

rb®
JAVNI SKLAD REPUBLIKE SLOVENIJE ZA
KULTURNE DEJAVNOSTI
izpostava KAMNIK, Japljeva 2
tel.: 01/831 98 30 E-mail: oi.kamnik@iskd.si
Petek. 3. februarja, ob 19. uri
Galerija Veronika Kamnik
ALOJZ BERLEC: POKRAJINE
Razstava slik Kamničana, akademskega slikarja in likovnega pedagoga
Izbor in predstavitev del: Anamarija Stibilj Šajn, glasbeni program: Domen Pinte
rič, klavir
Razstava bo odprta do 28. februarja 2006 vsak dan od 10. do 12. in od 16. do 
19. ure,ob nedeljah od 10. do 12. ure. Vstop prost.
Sobota. 4. februarja, ob 20. uri 
Galerija Veronika Kamnik 
Monokomedija
ČASOPOT LAŽNIVEGA KUUKCA
ali potuje HVERONIMUSMUSA MUENCHHAUSNA
za enega samega samcatega igralca in malo številnejši slide show
Tekst, režija, igra, glasba, songi, scenografija, kostumografija, izbor fotografij, iz
vršna produkcija: UROŠ POTOČNIK.
Vstopnina: 2.000 SIT.
Sobota. 11. februarja, ob 19. uri 
Dom kulture Kamnik
XXVII. REVIJA ODRASLIH PEVSKIH ZBOROV 
OBČIN KAMNIK IN KOMENDA
Tradicionalna območna pregledna prireditev z nastopi zborov 
oz. pevskih zasedb v najvidneje zastopani zvrsti ljubiteljske kulture 
Vstopnina: 1.000 SIT

Kulturno društvo Priden možic 
Glavni trg 1, Kamnik 
DOM KULTURE KAMNIK 
Fužine 10, Kamnik
www.domkulture.org. info@domkulture.org 
041/360-399, 01/839-76-06 (uradne ure med 9.00 in 14.00 uro) 
četrtek. 2. februarja, ob 17.00 uri
KAM JE ŠLO TOPLO VREME, lutkovna predstava za otroke 
za abonma Kanfnček in izven , vstopnina 900 SIT
sreda. 8. februarja ob 19.00 uri 
KD Priden možic, JSKD, MC Kotlovnica 
PROSLAVA OB KULTURNEM PRAZNIKU
vstopnine ni, za izven
četrtek, petek. 9. in 10. februarja, od 7.00 do 13.00 ure 
Rdeči križ Kamnik 
KRVODAJALSKA AKCIJA 
sobota. 11. februarja ob 19.00 uri
JSKD Ol KAMNIK
27. OBMOČNA REVIJA ODRASLIH PEVSKIH ZBOROV OBČIN KAMNIK IN 
KOMENDA
koncert pevskih zborov, za izven, vstopnina: 1000 SIT
četrtek, 16. februarja, ob 19.30 uri
Gledališče Koper
AGENCIJA ZA LOČITVE - gledališka komedija
za Maistrov abonma in izven 
vstopnina 2500 SIT

<b»

BUDNARJEVA MUZEJSKA HIŠA
Zgornje Palovče 5, Kamnik 
E-pošta: dedninaolja.net 
http://www.users.volja.net/slokam
Tel.: 041 545 580 (g. Iva Šubelj Kramar) 
četrtek. 2. februarja, ob 18. uri
Koncert v cerkvi v VRANJI PEČI

V nas3Žja piane
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Pripravljen je predlog nove strategije 
razvoja turizma v naši občini
Jutri se bodo kamniški občinski svetniki zbrali na 29. redni seji, 
na njej pa bodo med drugim obravnavali tudi predlog strategije 
razvoja turizma v naši občini. O tej strategiji smo v preteklih 
številkah Kamniškega občana sicer že pisali, vendar je bila stra
tegija tedaj še v fazi nastajanja in o njeni vsebini nismo mogli 
govoriti. Sedaj pa je osnutek strategije pripravljen, zato vam 
predstavljamo nekaj najzanimivejših vsebinskih poudarkov.

Vi sprašujete, 
župan odgovarja

Obdobje, ki ga pokriva nova 
strategija razvoja kamniškega turiz- 

j ma, se povsem prekriva z novim 
proračunskim obdobjem (oziroma 
tako imenovano finančno perspek- 

| tivo) Evropske unije, ki se začne 
prihodnje leto in bo trajalo do kon- 

■ ca leta 2013. To verjetno ni na
ključje, saj občina pričakuje, da ji 
bo s sredstvi strukturnih skladov in 
programa Interreg pri uresničeva
nju strategije finančno pomagala 
tudi EU. Področja, na katerih obči
na pričakuje finančno sodelovanje 
EU, so predvsem promocijska 
kampanja občine, izobraževanje, 
razvoj novih storitev in njihovo po
vezovanje ter projekt »Gondola na 
Veliko planino«. V finančnem načr
tu strategije je predvideno, da bo 
priprava projekta zahtevala 6 mili
jonov tolarjev, njegova realizacija 
pa 43 milijonov tolarjev, na leto pa 
bo morala občina za nemoteno de
lovanje projekta zagotoviti 8,7 mi
lijona tolarjev.

Priložnosti je veliko, 
pasti ravno tako

Na podlagi evropskih turističnih 
trendov ter analize turističnega 
obiska in ponudbe je občina Kam
nik pripravljalni strategije (podjet
ju Oikos iz Jarš) naročila tudi tako 
imenovano SWOT analizo, v kateri 
so opredeljene prednosti, slabosti, 
priložnosti in nevarnosti, ki grozi
jo kamniškemu turizmu.

Med prednostmi so izpostav
ljene predvsem prometna in geo
grafska lega naše občine, pestrost 
in privlačnost naravnega okolja ter 
neokrnjene naravne znamenitosti, 
pa tudi koncentracija različne tu
ristične ponudbe na relativno

majhnem prostoru, ohranjena kul
turna dediščina, izredna biotska in 
krajinska raznolikost ter naklonje
nost prebivalstva turizmu.

Slabosti se kažejo predvsem pri 
razpršeni in nepovezani turistični 
ponudbi, pomanjkanju nastanitve
nih kapacitet in nizki kakovosti že 
obstoječih, prenizki kakovosti turis
tičnih storitev, premajhni prepoz
navnosti (premalo promocije, ni 
značilnih proizvodov, neprepoz
navne blagovne znamke), premalo 
razviti prometni infrastrukturi in 
oddaljenosti nekaterih turističnih 
zanimivosti, pomanjkljivem znanju 
turističnih delavcev, nenazadnje pa 
tudi pri dosedanjem stihijskem raz
voju turizma v naši občini in pre
majhnem vedenju o ključnih trgih.

Priložnosti kamniškega tu
rizma se kažejo predvsem v tem, 
da je naša občina še vedno relativno 
neznana turistična destinacija, veli
ko neizkoriščenih možnosti pa ima
mo tudi na področju povezovanja 
naše ponudbe v celovite turistične 
proizvode, spodbujanje razvoja po
nudbe, ki temelji na naravni in kul
turni dediščini ter spodbujanja pre
bivalstva za razvoj turistične ponud
be. Poleg tega bi morali našo (lokal
no) turistično ponudbo povezati z 
regionalno in državno, odpraviti bi
rokratske ovire na področju razvo
ja turističnega podjetništva, spod
bujati druge gospodarske dejavnos
ti, da vlagajo v turizem, prizadevati 
bi si morali za sofinanciranje turis
tičnih projektov s strani evropskih 
strukturnih skladov, povečati števi
lo prireditev v občini ter več vlaga
ti v izobraževanje ljudi, ki delajo v 
turizmu.

Nevarnosti, ki ogrožajo raz
voj kamniškega turizma, pa so

predvsem vedno ostrejša konku
renca drugih slovenskih turistič
nih destinacij, administrativne ovi
re, ki zavirajo podjetniške pobude, 
orientacija zgolj na domači trg, ne
aktivni lastniki turističnih podjetij 
in počasni postopki denacionali- 

. zacije in upravljanja s prostorom, 
neustrezna uporaba prostora, od
hajanje slovenskih turistov v tuji
no ter recesija, ki zahodno Evropo 
pesti že nekaj let.

Ob tem velja opozoriti še na to, 
da so najnovejši trendi (oziroma 
vsaj nekateri izmed njih) povsem 
po meri kamniškega turizma. To 
velja še posebej za povečevanje za
nimanja turistov za doslej manj 
znane turistične destinacije v 
vzhodni in srednji Evropi, narašča
nje števila krajših, nekajdnevnih 
potovanj ter vedno večje povpra
ševanje po etnološki turistični po
nudbi oziroma zanimanje za tako 
imenovani kulturni turizem. Veli
ko tega imamo v naši občini že se
daj in to bi bil lahko zagonski kapi
tal našega turizma, ki bi v nasled
njih letih lahko pripomogel tudi k 
razvoju dodatne turistične ponud
be.

Občinska uprava priznava, da 
so cilji, ki jih želi doseči s to strate
gijo, ambiciozni, vendar tudi real
no dosegljivi. Edino, čemur v stra
tegiji ni posvečene skoraj nič po
zornosti, je vloga in mesto zaseb
nega kapitala, saj bo javno - zaseb
no partnerstvo v prihodnje po
memben temelj turističnega raz
voja tudi naše občine. Toda po 
drugi strani s tovrstnimi doku
menti zasebnega kapitala ni mo
goče usmerjati, saj se slednji za in
vesticije odloča na podlagi eko
nomskih izračunov in ne na pod
lagi občinskih razvojnih strategij.

O tem, kaj so o novi strategiji 
razvoja našega turizma povedali 
svetniki, pa vas bomo podrobneje 
seznanili v naslednji številki Kam
niškega občana.

ZORAN JEREB

V Kamniškem občanu in v 
proračunski razpravi pri 
sprejemanju proračuna je 
bilo občinski upravi očitano, 
daje za področje družbenih 
dejavnosti premalo sredstev 
in da občinska uprava ni 
imela razvojnih načrtov in 
programov. Ker se taka oce
na večkrat pojavlja vjavnos
ti, sem se odločil, da javno 
odgovorim na take in podob
ne očitke. Osredotočil se 
bom zgolj na področje os
novnega šolstva, ker se 
prav na tem področju naj
več investira.

Z uvedbo lokalne samou
prave sem kot prvi kamniš
ki župan podedoval neza
vidljivo stanje v osnovnem 
šolstvu: dvoizmenski pouk v 
skoraj vseh matičnih osnov
nih šolah, zastareli in slabo 
vzdrževani šolski objekti, 
sklep Občinske skupščine iz 
leta 1994 o prioritetnem 
vrstnem redu investicij za 
osnovno šolsko izobraževa
nje na področju občine 
Kamnik do leta 2000 (iz
gradnja nove OŠ Šmartno, 
dograditev OŠ Komenda- 
Moste, izgradnja prizidka in 
adaptacija podružnične šole 
Mekinje, dograditev OŠ Stra
nje, dozidava prostorov za 
potrebe glasbene šole, nadzi
dava OŠ Marije Vere) in 
podpisano pogodbo za grad
njo nove šole v Šmartnem 
kot prvo v prioritetnem redu 
investicij.

Nov zakon o osnovni šoli 
leta 1996, ki je uvedel devet
letni obvezni programje za
hteval bistveno povečanje 
potreb po dodatnih učilni
cah in ostalih prostorih ter 
spremembo prioritetnega

vrstnega reda investicij. Občin
ska uprava je pripravila po
drobno analizo potrebnih vla
ganj, obsežno gradivo je obrav
naval občinski svet in oktobra 
1999 sprejel nov prednostni 
program za 4 leta in sicer: do
graditev OŠ Marije Vere, dogra
ditev OŠ Šmartno^ za devetlet
ko, dograditev OŠ Stranje, na
kup zemljišča za šolo v Meki
njah. V nadaljnji prioritetni 
vrstni red pa je občinski svet 
uvrstil dograditev OŠ Toma 
Brejca, adaptacija prostorov 
OŠ Frana Albrehta, dograditev 
prostorov za glasbeno šolo, do
graditev novih vadbenih enot 
in šolskih igrišč ter posodobitve 
podružničnih šol.

Hkrati je Občinski svet občin
sko upravo zadolžil, da s spre
jetim prednostim redom za ob
dobje 2000-2004 kandidira tu
di na javnem razpisu Ministr
stva za šolstvo in šport. Poleg 
tega je s posebnim sklepom za
dolžil občinsko upravo, da in
vesticije načrtuje skladno z di
namiko sofinanciranja investi
cij s strani ministrstva. Glede 
na izide javnega razpisa in 
podpisane pogodbe z resornim 
ministrstvom je bila dograjena 
OŠ Šmartno (adaptacija pod
strešja za potrebe devetletke), 
OŠ Marije Vere (prizidek, nado
mestna gradnja in zunanja ig
rišča), trenutno pa je v izgrad
nji dograditev OŠ Stranje s tem, 
da je bila investicija povečana 
z večjo telovadnico, ki je že 
zgrajena.

Iz navedenih dejstev je raz
vidno, da je občinska uprava 
imela jasno vizijo zagotavlja
nja dodatnih prostorskih kapa
citet in s strani občinskega sve
ta potrjen prednostni vrstni red 
investicij, ki jih je načrtovala
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in izvajala v okviru investi
cijske sposobnosti občine in 
sofinanciranja s strani drža
ve.

Poleg tega je bila izdelana 
podrobna analiza potrebnih 
investicijsko vzdrževalnih 
del za vse šolske objekte, tudi 
za podružnice in za objekte 
vrtca, kije podlaga za načr
tovanje načrta razvojnih 
programov in občinskih pro
računov. Res pa je, da razpo
ložljiva sredstva občinskega 
proračuna, ob zelo zahtev
nih investicijah, ne zadošča
jo za obsežnejša investicijsko 
vzdrževalna dela, zato več
krat bolj »gasimo« kot sledi
mo zahtevnejšim, obsežnej
šim in celostnim obnovam 
objektov, kar morda daje vi
dez nenačrtnega gospodarje
nja z zgradbamijavnega po
mena.

Odgovorno trdim, in za to 
obstajajo vsi dokumenti, da 
Občina Kamnik načrtno in 
na podlagi potrjenih načrtov 
razvojnih programov - ved
no za štiri leta v naprej načr
tuje investicije in to tudi na 
ostalih področjih. Žal nas
protovanje osebnih in poli
tičnih interesov posamezni
kov ali skupin večkrat načrt
no izničuje prizadevanja in 
uspehe občine kot celote in 
neupravičeno blati delo ob
činske uprave in župana.

TONE SMOLNIKAR 
župan

Svetniki sprašujejo in predlagajo
Otroška igrišča so dobro vzdrževana

Otroška igrišča v občini Kamnik so se po mnenju svetnika Bra
neta Goluboviča izkazala za dobro idejo in pokazala, da je sodelo
vanje med občinskimi svetniki in občinsko oblastjo. So pa se v tem 
času porodila vprašanja glede organiziranosti vzdrževanja otroških 
igrišč glede tega, kdo je pooblaščen za njihovo urejanje.

Oddelek za okolje in prostor po besedah Mihaele Veternik skr
bi za urejanje in vzdrževanje otroških igrišč odprtega tipa, ki so v 
lasti Občine Kamnik. Za osem otroških igrišč ima občina sklenje
ne pogodbe o rednem vzdrževanju in sicer z naslednjimi izvajal
ci:
- otroško igrišče v Motniku - Športno igrišče Motnik
- otroško igrišče na Hribu pri Kamniku - Vido Hančič
- otroško igrišče med Ljubljansko in Kranjsko - Zoran Manjolovič
- otroško igrišče na Jenkovi-Jože Kastelic
- otroško igrišče na Stiasnyjevi - Helena Vrhovnik
- otroško igrišče na Klavčičevi - Gašper Muršak
- otroško igrišče na Zikovi - Servis za čiščenje Markovič Goran s.p. 

Občani, s katerimi je Občina sklenila pogodbe, skrbijo za red na
igriščih, kosijo travo, pobirajo odpadke in opravljajo manjša vzdr
ževalna dela, za kar se jim mesečno nakazuje pavšalni znesek. Od
kar je urejeno redno vzdrževanje, je na otroških igriščih bistveno 
manj večjih okvar igral. To pomeni, da so igrišča za otroke bolj var- 

j na, stroški nabave novih igral, ki se krijejo iz proračuna, pa manj- 
; ši.

Kljub temu, da se vsi vzdrževalci trudijo, da bi bila igrišča le
po urejena, na nekaterih igriščih (predvsem v večjih blokovskih 

! naseljih) občasno zaznajo vandalizem in posledice neprimerne
ga obnašanja tako otrok kot njihovih starejših spremljevalcev 
(cigaretni ogorki, pasji iztrebki itd.) Na nekaterih igriščih so bi
le v letošnjem letu nameščene opozorilne table, na ostalih pa 
bodo nameščene v prihodnjem letu.

ga časa (sobota popoldne in nedelja) ne izvajajo del, ki kakorkoli 
negativno vplivajo na okoliško stanovanjsko območje.

Bi bila mestna občina Kamnik res močnejša?
Na možnost, da bi občina Kamnik postala mestna občina je 

spomnil Tone Rajsar in ob tem dodal, da imajo vladajoče stranke, 
ki imajo večino v parlamentu možnost doseči, da naša občina po
stane mestna, imamo pa tudi poslanca v Državnem zboru. Po Raj- 
sarjevem prepričanju bi mestna občina Kamnik imela večjo fi
nančno podporo in bi bila močnejša od občine Domžale. Marsi
katera uradniška služba bi ostala v Kamniku in občina bi bila moč
nejša.

Kot pojasnjuje Rudi VERŠNIK, poslanec v DZ, Zakon o lokalni 
samoupravi (ZLS - UPB1) (Uradni list RS, št. 100/2005) v 16. čle
nu določa, da je mestna občina gosto in strnjeno naselje ali več na
selij, povezanih v enoten prostorski organizem in mestno okoli
co, ki jo povezuje dnevna migracija prebivalstva. Mesto lahko do
bi status mestne občine, če ima najmanj 20.000 prebivalcev in naj
manj 15.000 delovnih mest, od tega najmanj polovico v terciarnih 
in kvartarnih dejavnih in je geografsko, gospodarsko in kulturno 
središče svojega gravitacijskega območja.

Sam postopek v Zakonu o lokalni samoupravi v zvezi z usta
novitvijo statusa mesta kot mestne občine ni določen. Iz nave
denega je razvidno, da status mesta kot mestne občine ustano
vi Državni zbor Republike Slovenije s sprejemom zakona v za
konodajnem postopku. Tako tudi ni oblikovanih določnih kri
terijev za ustanovitev mestne občine. Postopek, ki teče v Držav
nem zboru glede spremembe statusa občin kot mestnih občin

Hrupna gradnja ob Steletovi
Ob Steletovi ulici rastejo novi bloki, okoliške prebivalce pa že dalj 

časa moti hrup, ki ga povzročajo graditelji tudi v času, ko ljudje po
čivajo -npr. ob sobotah popoldne, nedeljah. Na že skoraj nevzdržne 
razmere je opozorila svetnica Tatjana Rot Djalil.

Kot pojasnjuje Bojan Mlakar, gre v tem primeru za začasno oz. ob
časno čezmerno obremenitev okolja s hrupom. 94. člen Zakona o 

; varstvu okolja (Uradni list RS, št. 41/04) določa, da mora v takih pri
merih povzročitelj pridobiti dovoljenje Ministrstva za okolje. Minis- 

; trstvo mora pred izdajo dovoljenja pridobiti soglasje do prizadete 
občine. Občinska uprava občine Kamnik v predmetni zadevi ni iz
dala nobenega soglasja, to posledično pomeni, da povzročitelji ni
so pridobili ustreznih dovoljenj od Ministrstva za okolje in prostor 
za čezmerno obremenitev okolja s hrupom.

Občinska uprava ob tem dodaja, da je vse investitorje objektov, ki 
gradijo ob Steletovi cesti, opozorila, da so dolžni upoštevati določi
la Uredbe o hrupu v naravnem in življenjskem okolju (Uradni list 

; RS, št. 45/95 in 66/96), ki določa mejne vrednosti ravni hrupa v na
ravnem in življenjskem okolju in zgoraj navedena določila Zakona 
o varstvu okolja. Hkrati jih je opozorila, naj izven rednega delovne

je se vedno odprt. V zvezi s tem je Državni zbor prestavil odlo
čanje o ustanovitvi mestnih občin na čas, ko bodo izpolnjeni 
pogoji za to, kar pomeni, da se bo o vseh vloženih vlogah za ob
likovanje statusa občin kot mestnih občin še odločalo.

Ob tem Veršnik pripominja, da gre za zmotno mišljenje, da sta
tus mestne občine pomeni širše pristojnosti iz naslova opravljanja 
lokalnih zadev javnega pomena, določene z zakonom in splošnim 
aktom občine. Po njegovem je potrebno na podlagi pozitivne za
konodaje razviti tudi drugo stopnjo lokalne samouprave, to so po
krajine, za urejanje in opravljanje lokalnih zadev širšega pomena. 
V tem okviru je potrebno pristopiti k urejanju lokalne samoupra
ve celostno, predvsem z vidika trajnostnega razvoja samoupravnih 
lokalnih skupnosti. Na ta način je potrebno urediti izvirne nalo
ge oziroma lokalne zadeve javnega pomena, ki jih občina določi 
s splošnim aktom občine ali so določene z zakonom in tudi pre
nesene posamezne naloge iz državne pristojnosti, če za to zago
tovi tudi sredstva, po predhodnem soglasju občine ali širše samou
pravne skupnosti.

»Prepričan sem, da je bolje pristopiti k celostni ureditvi lokal
ne samouprave tako na prvem kot tudi drugem nivoju, predvsem 
z vidika opravljanja zadev javnega pomena, izvirnih in prenesenih, 
kot pa za zakonom sprejeti status občine Kamnik kot mesne ob
čine. Tako bomo skupaj tudi doprinesli k trajnostnemu razvoju 
občine Kamnik«, je razmišljanja o mestni občini Kamnik zaokro
žil Rudi Veršnik.

Na podlagi Pravilnika o sofinanciranju progra
mov na področju kulture v občini Kamnik (Uradni 

list RS, št. 16/2002 in 3/2004) župan občine 
Kamnik objavlja

Javni razpis
za sofinanciranje javnih kulturnih programov 

in projektov v letu 2006

1. Občina Kamnik bo sofinancirala programe oz. pro
jekte v naslednjih dejavnostih: glasbena, folklor
na, plesna, gledališka, lutkovna, likovna, literar
na, založništvo, filmska in video, fotografija, iz
obraževalna, raziskovalna.

2. Na razpisu lahko kandidirajo: pravne in fizične 
osebe.

3. Okvirni obseg razpoložljivih sredstev: 22 mio SIT.

4. Razpisna dokumentacija z navodili in obrazci je 
na razpolago na spletni strani občine (www.kam- 
nik.si), in sicer od datuma objave razpisa.

5. Rok za prijavo na razpis je do 24.02.2006, do 
10.00 ure.

6. Z izbranimi izvajalci javnih kulturnih programov in 
projektov bo župan po sprejemu proračuna za le
to 2006 sklenil pogodbe o sofinanciranju.

7. Prijave z izpolnjenimi obrazci pošljite na naslov: 
Občina Kamnik, Oddelek za družbene dejavnos
ti, Glavni trg 24, 1240 Kamnik, v zaprti kuverti s 
pripisom »javni razpis - SOFINANCIRANJE JAVNIH 
KULTURNIH PROGRAMOV IN PROJEKTOV V LETU 
2006 - ne odpiraj«.

8. Več informacij: 01/8318-142 (D. Juričan, svetova
lec za kulturo in delo z mladimi).

ŽUPAN
ANTON TONE SMOLNIKAR
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Dobimo se v Kotlovnici!

Vrata kamniške 
mladinske scene odprta 
ob sredah in Petkih

Po težko pričakovani pri
dobitvi uporabnega dovolje
nja se je kamniški mladin
ski center pridružil 47-im 
mladinskim centrom po 
Sloveniji. Da bo zadeva do
bila tudi svojo samostojno 
pravno-formalno obliko za
voda. Mladinski svet Kam
nik fMSKAJ in Občina Kam
nik skrbimo že nekaj mese
cev s pripravo Odloka o us
tanovitvi Zavoda Mladinski 
center Kotlovnica CMC Kot
lovnica.), ki bo šel v prvo 
obravnavo na naslednji se
ji občinskega sveta. Do us
tanovitve zavoda je Mladin
ski svet Kamnik tudi uprav- 
lialec prostorov in organi
zator programa MC Kotlov
nica.

Med vso to papirno kolo
bocijo smo MSKA-jevci Po
čeli marsikaj. V avgustu 
smo bili soproducenfi Kam- 
festa in mednarodne mla
dinske izmenjave Ghost 
town - Reloaded foboje v 
organizaciji KD Priden mo- 
žicJ, v decembru smo orga
nizirali tridnevno Mestova- 
nje na Trgu svobode, pod
prli smo 5 projektov naših 
organizacij članic in se uk
varjali z opremljanjem MC- 
ja. S pomočjo donacije En- 
grotuša smo kupili projek
tor. ki nam omogoča izved
bo kar nekaj aktivnosti v 
naših kletnih prostorih. Za 
donacijo se Engrotušu iz 
Celja tudi najlepše zahva
ljujemo.

Kinološko društvo Kamnik
vam daje priložnost, da nudite 
svojemu najboljšemu prijatelju
najboljše!!!

Pridružite se nam v tečajih 
šolanja psov in glede na velikost, 
starost ali pasmo, bomo skupaj izbrali 
najustreznejši tečaj!

VPISI bodo vsako nedeljo v februarju 
med 10, in 12. uro ter prvi vikend 
v marcu med 10, in 12. uro 
na društvenem vadbišču!

Pokličite 031/261-503 
ali 031/607-692

DOM KULTURE KAMNIK 
Fužine 10, Kamnik 
01/839 76 06 ali 041/360 399

Manj znan obraz Maleševe 
ustvarjalne osebnosti

V galeriji Miha Maleš je do 15. aprila odprta razstava Maleše
vih sakralnih del, ki so slovenski javnosti sicer manj poznana.

Temelji MC-ia so že postavljeni in program Kotlovnice 
že v teku.»Sreda in petek za začetek« je naziv našega pr
vega kontinuiranega projekta. Tako smo se prejšnjo sre
do zabavali ob igranju različnih namiznih iger, Playstatio- 
na, namiznega tenisa... nekateri pa so prišli samo »hen- 
gat« s prijatelji ali »Počekirat sceno«. Uglasbeni sobi dva
krat tedensko vadijo mlade glasbene skupine. U petek in 
to sredo so si filmofili Privoščili ogled filma, drugi pa so 
tekmovali v igranju Naseljencev otoka Catan.

Prostori vsekakor omogočajo hkratno dogajanje na več 
koncih, komaj pa čakamo, da bodo fantje iz računalniške 
sekcije povezali računalnike v mrežo in jih usposobili za 
spletno surfanie.

Urata Kotlovnice (za tiste, ki še niste slišali, kje to je: 
na Fužinah v kleti Doma kulture J so odprta za vse mlade, 
ki želijo svoj prosti čas preživljati drugače - aktivno in kre
ativno. Zato te vabimo, da v Kotlovnico Prineseš svojo ide
jo, Prideš obiskat katero od Prireditev ali pa prideš le »po
čekirat«, in sicer vsako sredo od 17.00 do 22.00 ure in ob 
petkih od 17.00 do 24.00 ure. Na obveščevalno listo o do
godkih v Kotlovnici se lahko prijaviš na spletni strani 
MSKA - www.mskamnik.si.

Za MC Kotlovnica 
tvoj MSKA

Marko Lesar, kustos Medob
činskega muzeja Kamnik, je iz 
zakladnice Maleševe donacije 
mestu Kamnik, ki šteje čez 
2500 del, in iz zasebnih zbirk 
izbral za razstavo 88 original
nih Maleševih grafik, risb, skic, 
osnutkov, slik na platnu in 
drugih materialih. Dela, nasta
la v obdobju od leta 1920 do 
1978, nam prvič celovito pred
stavijo Maleševo religiozno sli
karstvo. Čeprav je eden najbolj 
znanih in uspešnih slikarjev 20. 
stoletja pri nas med ljudmi naj
bolj poznan predvsem kot sli
kar in častilec ženske lepote, je 
ob grafiki pomemben tudi kot 
krajinski slikar, ilustrator, izda
jatelj, publicist in celo zbiratelj. 
Med specialnimi ikonografski
mi temami, ki se jim je začel 
posvečati že v mladosti, je po
membna tudi religiozna tema
tika, ki pa je morda po krivici 
ostala nekoliko prikrita. Zna
nih je kar precej njegovih upo
dobitev Marije z Detetom, ki 
jih je izdelal za naročnike, pa 
tudi zase. V religiozno slikar
stvo je vnašal svoj slog, lirič- 
nost in melodioznost, včasih 
tudi pisapo barvitost, in ga 
združeval s tradicijo gotskega 
in baročnega slikarstva v Slo
veniji.

Nova razstava v Maleševi 
galeriji, ki vse od ustanovitve

Znamenito stekleno barvno okno 
z motivom sv. Kozma in sv. Dami
jana, zavetnikoma zdravnikov, 
krasi vhod v Maleševo galerijo.

leta 1980 predstavlja različne 
dele Maleševega bogatega 
umetniškega opusa, bo ljubi
teljem umetnosti pokazala še 
drug, manj znan obraz boga
te in ustvarjalne osebnosti Mi
ha Maleša.

VERA MEJAČ

Dom kulture za kulturo!
V času, ko se v Kamniku na veliko razpravlja o ustanovitvi me- 

ga javnega zavoda, ki bo združeval šport, turizem in, khm, khm, 
kulturo, se nekateri še vedno trudimo, da bi nadaljevali s prebu
janjem spečega mesta.

Januarja, ko je za nami že nekaj ponovoletnih prireditev, tako 
delamo načrte za naprej. Ekipa, ki se počasi oblikuje okoli Doma 
kulture, in ki vsako leto na hrib sredi Kamnika zvleče Kamfest, je 
polna novih zamisli in načrtov.

Počastitev 8. februarja v Domu kulture Kamnik
Lansko leto smo po dolgem času ob slovenskem kulturnem 

prazniku prvič spet pripravili proslavo, letos pa smo se odločili 
praznik izkoristili za predstavitev in pregled kamniškega kultur
nega dogajanja. Pripravljamo namreč prireditev ob slovenskem 
kulturnem prazniku 8. februarja, k sodelovanju pa smo povabili 
praktično vsa delujoča kulturna društva v občini Kamnik. Priča
kujemo množičen odziv in lep multikulturni dogodek.

Kamnik se mora začeti zavedati svoje kulture in svojih ustvar
jalcev, ki jih bom s to prireditvijo skušali prikazati.

Abonma KanTnček, Maister in Rudolf
V februarju nadaljujemo tudi s predstavami iz gledaliških abon

majev. Za najmlajše na naš oder prihaja predstava s pomenljivim 
(in v tem trenutku še kako aktualnim naslovom) Kam je šlo top
lo vreme, iz Kopra prihaja Agencija za ločitve (Ana-Liza v 
malce drugačni vlogi), v marcu pa eden največjih slovenskih 
glasbenih Spektaklov - Sen kresne noči iz Slovenskega mladin
skega gledališča.

Mladinski center Kotlovnica
Z delovanjem je sedaj tudi uradno začel Mladinski center Kot

lovnica v kleti Doma kulture Kamnik, s programom, imenovanim 
Sreda, petek za začetek. Že ime pove: vsako sredo in petek od 
17. do 24. ure se dogajajo različne mladinske aktivnosti, od kon
certov do projekcij filmov, razstav, ustvarjalnih delavnic, na voljo 
so namizne in video igre, sodobna računalniška oprema (hec!) in 
miza za namizni tenis, v kratkem pa pričakujemo še namizni no
gomet.

Vabljeni v Dom kulture Kamnik!

GORAN ZAVRŠNIK 
programski vodja Doma kulture Kamnik

Pakistan skozi oči Ande Perdan
Anda Perdan, zdravnica iz Stražišča pri Kranju, ki jo po
znamo predvsem z različnih alpinističnih odprav, je bila 
minulo leto v Pakistanu kar dvakrat. Najprej z odpravo 
Nanga Parbat Expedition 2005, kjer je skrbela za zdravstve
no stanje kamniškega alpinista Tomaža Humarja, njegove
ga soplezalca Aleša Koželja in drugih članov odprave, na
to pa še nekaj tednov pozneje, ko je sever te države, pokra
jino Kašmir, oktobra lani prizadela naravna katastrofa - 
potres moči 7,6 po Richtar jevi lestvici. Takrat se je Anda v 
Pakistan podala kot prostovoljka, da bi s svojim zdravniš
kim znanjem pomagala deželi in ljudem, ki so ji, kot pra
vi, spremenili življenje.

Svoje vtise in doživetja je v 
petek, 20. januarja, predstavi
la tudi Kamničanom na pre
davanju, ki so ga pripravili v 
nabito polni dvorani Galerije 
Veronika. S pomočjo slikovi
tih diapozitivov je Anda Per
dan predstavila svoje videnje 
Pakistana, mogočne gore 
Nanga Parbat, bivanje v baz
nem taboru na višini preko 
3000 metrov, številne lepote 
te gorske pokrajine in njene 
ljudi, ki so se, sicer večinoma 
izredno zaprto in tradicional
no usmerjeni, ob stiski naše
ga alpinista, ki je zaprosil za 
helikoptersko reševanje, izka
zali za zelo sočutne in tople 
ljudi. »Premalokrat se zaveda
mo, da se ljudje ne bi smeli 
deliti na boljše in slabše. Pa
kistanci niso prav nič slabši 
od nas, so le drugačni,« je bi
lo le eno od spoznanj te

lutkovno gledališče Uš

KAM IE ŠLO TOPLO VREME
za abonma Kam nček in izven

četrtek, Z. februar ob 17.90 uri

Gledališče Koper 
AGENCIJA ZA LOČITVI
za Maistrov abonma in izven 

četrtek, 16. februar ob 19.30 uri

zdravnice, ki je gotovo pripo
moglo, da so se ji ti ljudje vtis
nili v srce in poleti je Pakista
na zapustila z mnogimi lepi
mi spoznanji. »To niso le spo
mini, je veliko več...«.

Prav zato ob oktobrskem 
potresu, ki je mnoge vasi do
besedno zbrisal z obličja zem
lje, ni veliko razmišljala, ko se 
je kot zdravnica - prostovoljka 
odpravila na pomoč. Na ob
robju glavnega kašmirskega 
mesta je z drugimi tujimi pros
tovoljci in nekaj pakistanskimi 
zdravniki - večina zdravnikov 
in medicinskih sester je nam
reč umrla v ruševinah univer
zitetne bolnišnice - delala v 
prevezovalnici. Na lastne oči 
je imela možnost videti revšči
no in bedo preživelih ljudi. 
Številne vasi so nadomestila 
šotorska naselja, šole delujejo 
pod milim nebom, humanitar
na pomoč z zahoda (npr. obla
čila), pogosto ni primerna za 
njihov način življenja in mno
ge ženske, ki po njihovem tra
dicionalnem prepričanju ne 
smejo v službo, so kot vdove 
prepuščene same sebi. »A 
kljub vsemu so ti ljudje imeli 
iskrice v očeh in kljub svoji 
bedi so ostali neverjetno gos
toljubni. Moja pomoč Pakis
tancem je bila obojestranska. 
Tudi oni so meni dali zelo ve
liko. Hvala, Pakistan!,« je bila 
ena od misli Ande Perdan, ki 
je tudi Kamničane pozvala naj 
se pridružijo mednarodni hu
manitarni akciji za pomoč pri
zadetim v potresu. Prostovolj
ne prispevke, zbrane na pre
davanjih po Sloveniji, bo Anda 
poslala Nazirju Sabirju, pakis
tanskemu prijatelju, ki dela v 
tamkajšnji humanitarni orga

nizaciji, poseben račun za Pa
kistan so odprli tudi pri Rde
čem križu, v škofjeloški Ode
ji pa so prav na njeno vzpod

budo izdelali 10.000 spalnih 
vreč, ki bodo Pakistancem po
magale preživeti zimo.

JASNA PALADIN

SESTANEK med predstavniki mkk in 
OBČINE KAMNIK

Za boljše prihodnje 
sodelovanje

V četrtek, 26. januarja, so se na občini sestali predstavniki MKK 
(Deisinger, Pollak, Stele) in občine Kamnik (Doles, Kolar, Ogrinče- 
va, Pristovnik in Smolnikar). Povod za sestanek je bilo zadržanje 
pravnega prometa parcel v Kamniški Bistrici,- ki so v denacionali
zacijskem postopku. O teh parcelah se sicer na sestanku niso do
končno dogovorili, zato pa so delno razčistili nekatere vzroke za 
relativno slabo sodelovanje med občino in MKK v preteklosti. Naj
pomembnejše pa je, da so se dogovorili za bistveno boljše sode
lovanje v prihodnosti, saj bo to v vzajemno korist obeh strani. So
delovanje ne bo omejeno samo na fazo vračanja, ampak tudi vna-; 
prej - tako na področju gospodarjenja, turizma, lovstva, krajin
skega parka, zaščite narave in še kje drugje. O podrobnostih ope
rativnega sodelovanja se bodo še pogovorili.

V bližnji prihodnosti bodo najprej ugotovili, s katerimi zahtev
ki za vračanje se strinjata obe strani in o katerih zahtevkih bo po
trebno doseči soglasje oziroma kakšno drugo rešitev. Tako bo lah
ko določeno premoženje vrnjeno čim prej in s tem postavljene tu
di osnove za nadaljnji razvoj, ki ga je doslej onemogočala nedo
končana denacionalizacija.

B. P.

Hvala za pomoč!

Iskreno zahvalo namenjamo gasilcem PGD Kamnik za izredno 
hitro posredovanje na naš klic na pomoč ob manjšem 
dimniškem požaru in sosedom, ki so prvi priskočili na pomoč.

Družina Kladnik iz Spodnjih Pr ovč 5
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Dobrodelni koncert Župnijske Karitas Nevlje

Dobra dela duhovno bogatijo 
in osrečujejo
Dvorana Doma kulture Kamnik je bila zimsko nedeljsko popoldne, 15. januarja, spet polna do 
zadnjega kotička, tokrat po zaslugi kamniške dobrodelnosti. Še mlada, komaj tri leta delujoča 
župnijska organizacija Karitas Nevlje je prvič organizirala dobrodelni koncert, po lanski pre
kinitvi dobrodelnih koncertov, ki jih je kar nekaj let organizirala Karitas Kamnik. Joži Kališ
nik, glavni organizatorki, je tako skupaj z drugimi delovnimi člani neveljske Karitas uspelo pri
praviti odmevno prireditev s številnimi nastopajočimi. Joži pa je že na prireditvi obljubila, da 
bodo zaradi dobrega odziva množice obiskovalcev in njihove pripravljenosti pomagati ljudem 
v stiski, s tovrstnimi koncerti nadaljevali.

Z velikim odobravanjem spreje
ta prireditev, pester in prijeten 
program daje novih moči ljudem 
s posluhom za pomoč socialno 
šibkim, starejšim in invalidnim. 
Kot je poudarila nadvse prijetna 
povezovalka pestrega, zanimi
vega programa Marta Zabret, 
imamo vsi podobne izkušnje s 
tem, kar se tako rado primeri ob 
humanitarnih dejavnostih - teles-

Med najmlajšimi neveljskimi pevci nikakor nismo 
mogli spregledati prisrčno igrive triletnice Ize Golob, 
ki je poleg pevskega pokazala tudi igralski talent.

no zdravi, premožni, srečni ljudje 
smo navsezadnje prejemniki moči 
in pomoči od tistih, zaradi katerih 
smo pristopili k dobrim delom.

O Župnijski Karitas 
Nevlje

Pobudnik dobrodelne priredit
ve Župnijska Karitas Nevlje je pri
čela delovati jeseni leta 2002 in 
šteje sedaj 14 članov, prej pa je bi
lo nekaj članic aktivnih v okviru 
medžupnijske Karitas Kamnik. So
delujejo tudi z drugimi župnijski
mi Karitas v kamniški dekaniji, kar 
jih dela velike kljub majhnosti 
župnije. Dobro jih poznajo starej
ši, invalidi in bolni v neveljski žup
niji, saj jih obiskujejo ob božičnih 
in velikonočnih praznikih in jim 
ob majhni pozornosti namenijo 
tudi nekaj svojega časa. Na Dan 
služenja, kot so poimenovali Bin- 
koštno nedeljsko popoldne, pa 
vse skupaj povabijo k skupnemu 
slavju v župnijsko cerkev svetega 
Jurija, kjer župnik gospod Vinko 
zanje daruje sveto mašo.

Vsako leto obiščejo in obdarijo 
jubilante, ki praznujejo 85, 90 let 
in več, udeležujejo se tudi tradici
onalnega romanja bolnikov in in
validov na Brezjah. V sodelovanju 
s Karitas Mekinje pripravijo mik- 
lavževanje in otrokom polepšajo 
ta njihov praznik.

Zbrano množico na dobro
delnem koncertu sta pozdra

vila neveljski župnik in kam
niški dekan Vinko Podbevšek 
in direktor Karitasa ljubljan
ske nadškofije Tone Kompare.
Zahvalila sta se za dobrodelnost in 
ob tem ugotavljala, da vendarle po
stajamo bolj odprti za stiske ljudi 
okoli nas.

Kot smo že navedli, je lepo, s 
kulturo in dobroto obsijano popol
dne, bogatila vrsta sodelujočih, vsi 

so se odpovedali 
honorarju v ko
rist dobrodelnos
ti. Tudi vodstvo 
Doma kulture 
Kamnik je brez
plačno odstopilo 
dvorano.

S pesmijo in ig
rico so se samo
stojno in z instru
mentalisti prvi 
predstavili pevci 
mešanega Mla
dinskega in ot
roškega pevske
ga zbora župnije 
Nevlje.

Med 
mladimi 
v Nevljah 
je glasba 
doma

Začetki delova
nja Mladinske
ga mešanega 
pevskega zbo
ra župnije Nev
lje segajo že v le
to 1984, ko se je 
sedanja zboro
vodkinja Mate
ja Kališnik šele 
rodila. Takrat je 

bil to otroški cerkveni zbor, ki ga je 
vodil zdaj že pokojni gospod Fran
ce Berlic. Čez štiri leta ga je prevze
la Jana Verbič in število pevcev se 
je večalo, nastopali so na revijah in 
tudi posneli nekaj pesmi za založ
bo Helidon. V začetku avgusta 
1999 je zbor prevzela pevka zbora 
z veliko ambicijami Mateja Kališ
nik, ki je zdaj študentka 3- letnika 
Akademije za glasbo, vodi pa tudi 
MePZ Mavrica Srednja vas. Že od 
začetka zbor redno sodeluje pri ne
deljskih mašah, tudi v domu starej
ših občanov, na porokah, vsako le
to pripravi božičnico in ob mate
rinskem dnevu prireditev za star
še. Letni koncerti zbora so edin
stveni, neponovljivi. Na njih sode
lujejo domači instrumentalisti in 
gostujoči glasbeniki. Vse aranžma
je skladb, domačih in tujih, ki jih 
na teh koncertih izvajajo, napiše 
Mateja sama. Člani otroškega 
zbora župnije Nevlje so otroci, 
stari od treh do deset let, vadijo tri 
mesece enkrat tedensko, včasih tu
di večkrat. Dvakrat so že peli v cer
kvi, tudi pri zadnji Božičnici - tak
šen je bil tudi njihov program na 
dobrodelnem koncertu.

Svoje plesne veščine sta predsta
vila mlada umetnika Edi Rosto
har iz Krškega in Dolores Pa- 
devski iz Novega mesta. Pro
gram so nadaljevale ljudske pev
ke Predice iz Kamnika, ki pravi
jo, da pojejo, ker ljubijo slovensko 
pesem, ki jo je ustvaril preprost

Joži Kališnik, glavna organizatorka koncerta, Janja Blatnik (na desni) 
in Darinka Slanovec, ki je prebirala črtice iz nove Janjine knjige.

človek. Pel je, ko je bil vesel, ali pa 
žalosten, doma ob topli peči, ob 
rojstvu ali smrti, na polju ali v goz
du. Svojo življenjsko zgodbo je za
pisal v pesem. Podaril nam jo je in 
izročil v varstvo. V nadaljevanju 
programa smo prisluhnili Jane
zu Majcenoviču in Roku Lapu 
ob spremljavi harmonikarja 
Boža Matičiča, ki mu ni prav nič 
videti, da bo kmalu zakoračil v de
veto desetletje svojega življenja, 
predanega pesmi, glasbi in kultu
ri nasploh. V srca poslušalcev je 
še posebej sedla izvajana pesem 
Vsi smo otroci sveta:

»Ponosno ozre se oko v daljave,
zmeraj pošteni bili smo ljudje,
našim rodovom bije še vedno,
dobro slovensko srce...«
V aktivnost seniorjev smo se 

prepričali tudi, ko so na odru po
skočno zaplesali pari Folklorne 
skupine Društva upokojen
cev Kamnik pod vodstvom 
Francija Poljanška. Z vedrimi viža
mi sta jih spremljala harmonikar
ja Jože Jagodic in Kori Kut
nar, pridružil se jima je čisto pra
vi Krjavelj, ki se sicer skriva pod 
imenom Janez Hafner in bili 
smo priče čudoviti glasbeni toč
ki. Krjavelj je sede na robu stola 
po taktih harmonikarjev s kuhal
nico udarjal po paličastem naslo
njalu stola in na kovinski pladenj 
na sedalu. Kot prej njegov na
stop, ko je prepričljivo predstavil 
odlomek iz Jurčičevega Desetega 
brata o tem, kako je hudiča prese
kal na dva dela, so ga obiskovalci 
tudi tokrat navdušeno pozdravili.

Mi vsi smo romarji 
skozi življenje

Rdeča nit te dobrodelne 
prireditve je bil izid pete knji- 
ge-črtice z naslovom MI VSI 
SMO ROMARJI SKOZI ŽIVLJE
NJE avtorice invalidke Janje 
Blatnik iz Krškega, ki se je v 
Kamniku prvič predstavila pred 
dvema letoma, za materinski dan, 
ob izidu njene četrte knjige z na
slovom POVSOD NAJ SIJE SON
CE.

Janjino življenjsko zgodbo je 
na kratko predstavila Marta Za
bret: »Bila sem stara triintrideset 
let, imela sem urejeno življenje, 
dva zdrava otroka, stara štiri in 
osem let, srečen zakon, dobro 
službo, končano visoko šolo, sa
mo še diploma je manjkala, čez 
nočpa sem izgubila vse. Še več, v 
nesrečo sem za sebojpotegnila še 
otroka in moža, ki se je odpove
dal radostim življenja in skrbel 
zame. Načrtovala sva še enega 
otroka. Bila sva neizmerno sreč
na, ko se je uresničil najin načrt. 
Toda ravno to načrtovanje in po
polna sreča se je spremenilo v 
trpljenje. Bila je zunaj maternič
na nosečnost. Pri operaciji sem 
dobila prevelik odmerek aneste
zije, kar je povzročilo šok in po
škodbo centralnega živčnega sis
tema. Po šestih letih bivanja po 
bolnišnicah so se nevrokirurgi 
odločili za operacijo glave. Na
mesto ozdravitve sem postala še 
večji invalid...«

Janjine izpovedne, pretresljive, 
iskrene besede je iz pravkar izda
ne knjige prebirala invalidka iz 
Mekinj pri Kamniku Darinka 
Slanovec, tudi literarna ustvarjal- 
ka-pesnica, ki je knjigi na pot med 
drugim še zapisala: »Janja seje vr
nila v življenje. Ne morem si 
predstavljati drugače, kot da je 
ta njen korak izraz poguma, da 
posluša preizkušenega človeka 
in da čuti z njim. Najbrž je to od
sev njenega poslušanja lastne 
duše, ki je potrebovala ta pros
tor, da je zadihala. Težka bole
zen je namreč ta prostor skrajno 
omejila. Priborila pa si ga je na 
drugi ravni. To so najbrž vrata v 
njeno novo življenje, ki ga s svo
jo literarno ustvarjalnostjo od
kriva tudi širši javnosti. S tempa 
se širi tudi krog ljudi, ki odkriva
mo njeno izkušnjo in darežlji- 
vost.«

Janjo Blatnik smo spoznali tudi

»Našim rodovom bije še vedno dobro slovensko srce ...« sta na dobro
delnem koncertu ob spremljavi harmonike Boža Matičiča ponosno za
pela Janez Majcenovič in Rok Lap.

spoznanja, da je moč odpuščanja 
največja človekova krepost. Joži 
pravi, da je Janja s temi črticami 
postala učiteljica srečnega življe
nja. »Če ona zmore narediti toliko 
dobrega, zakaj pa ne bi še jaz, ko 
sem zdrav?«, se nam utrne ob pri
čujoči knjigi.

Nuša Detenda za 
dobrodelnost

»Za vas pa vedno!« je dejala Ja
nji, ko jo je poklicala po telefonu 
za nastop v Kamniku priljubljena 
gostja koncerta, priznana sloven
ska pevka Nuša Derenda iz Artič 
pri Krškem. Podobno izkušnjo 
ima še marsikateri organizator 
dobrodelnih prireditev v Sloveni
ji. So umetniki, ki brez honorarja 
še kihnejo ne, in so taki, ki so v sr
cu ohranili osnovno poslanstvo 
svojega talenta: duhovno bogatiti 
sebe in druge. »Drobna gospa z 
velikim srcem!« je nastop Nuše 
Derenda napovedala Marta Za
bret. Ob prihodu na oder je Nuša 
stisnila roko Darinki Slanovec in 
Janji Blatnik, vse lepo pozdravila 
in povabila k petju: »Med iskreni
mi ljudmi, so preproste vse reči, 
kot jasen dan... Človek bližnjega 
spozna...«. Presenetila je s Slakovo 
Glas harmonike: »Nocoj je glas 
harmonike, spomine spet predra
mil...«. Nuša pa ni le izvrstna pev
ka, zna podajati tudi tople besede. 
Izpovedala je, da je lepo čutiti, da 
smo skupaj v dobrem in v zlu. Ra
da nastopa na dobrodelnih prire
ditvah, da pomagamo tistim, ki so 
pomoči potrebni. Velikokrat je so
delovala na Janjinih koncertih ali 
jih pomagala organizirati. »Hvala, 
ostanite takšni kot ste!« ji je med 
drugim dejala Joži Kališnik, ko ji je 
izročila Janjino novo knjigo, peto 
po vrsti.

Prva knjiga ŠE SEM ŽIVA, pes
niška zbirka, je izšla decembra 
2000, druga pesniška zbirka je iz
šla leta 2001 z naslovom NAŠLA 
SEM, tretja knjiga z naslovom V 
DOLINI MIRU IN SREČE je izšla v

prozi leta 2003, četrta POVSOD 
NAJ SIJE SONCE v prozi leta 2004 
in leta 2005 peta knjiga-črtice MI 
VSI SMO ROMARJI SKOZI ŽIVLJE
NJE. V petih letih je Janja Blatnik 
v samozaložbi izdala pet knjig, vsa
ko leto eno. Prve tri v nakladi tisoč 
izvodov, četrto v nakladi dva tisoč 
izvodov in peto v nakladi dva tisoč 
petsto izvodov. Vse štiri izdane 
knjige so razprodane.

Janja izdeluje tudi herbarije, po
slikava svilo, keramiko, deske in 
lesene krožnike, slika na steklo in 
opeko bobrovec, na katerega tudi 
riše. Zadnje čase riše tudi s kredo 
na šeleshamer, piše prispevke v 
Ognjišče, Prijatelja, je odlična or
ganizatorka dobrodelnih priredi
tev - za Rdeči križ in Karitas. Mno
gim je že pomagala s posredova
njem, zbiranjem sredstev, s tolažil
no in bodrilno besedo, včasih pa 
kot pozorna poslušalka. Za nasto
pajoče na predstavitvah svojih 
knjig sama pripravlja priložnostna 
darila, prav tako tudi za mnoge 
dobrodelne prireditve. Ustvarila 
je različne slike, razne vzorce čipk 
je nalepila na črn pliš in to dala 
pod steklo v okvir. Celo kamenč
ke iz reke Save je porisala z rožica
mi in jih dala za spomin vsem 
obiskovalcem prireditve. Če člo
vek ve, s kakšnim trudom in »mu- 
jo« je njen izdelek narejen, je toli
ko več vreden. Še in še ima zamis
li in volje. Da bi imela kaj več dob
rega počutja in telesne moči. 
Kljub vsemu je dobre volje in pra
vi, da živi srečno življenje.

Prelep program skoraj triurne
ga koncerta je zaključil ansambel 
Viharnik, v katerem igra bariton 
in bas Samo Kališnik, ki je s sestro 
Matejo prav gotovo lahko vzor 
mladih. Da sta ob uspešnem šola
nju in študiju oba glasbenika pa ni 
zgolj slučaj, saj sta otroka priljub
ljene slovenske pevke Joži Kališ
nik, ki ji je na odru v zahvalo za vse 
spletene niti koncerta sin Samo 
podaril šopek cvetja.

Besedilo in fotografije: 
VERA MEJAČ

kot čudovito sogovornico. Kot iz
kušena žena, mati je iskreno sveto
vala zakoncem naj ne obupajo in 
naj imajo otroke in ko jo je Marta 
Zabret še vprašala o postavljanju 
mej otrokom, ne da bi bili pri tem 
tiranski, je odgovorila, da je vzgo
ja otrok, sploh pa najstnikov, težka 
naloga. Imeti moraš dobrega mo
ža, zaupanje v otroke, truditi se je 
treba tiste ure, ko si doma. S solzni
mi očmi je izpovedala, da je bilo te
daj, ko je šla v bolnico, hčerki An
dreji osem let, sinu Simonu pa šti
ri leta, ko je prišla iz bolnice pa sta 
bila odrasla. Hrabra Janja je prema
gala žalost in ponosno, z iskrivimi 
očmi pripovedovala o samostoj
nosti obeh otrok, da znata oba ku
hati, prati... Kljub njeni 18-letni 
težki bolezni sta imela otroka dom 
in ljubezen in to je najpomemb
nejše, pravi Janja. V zadnji knjigi je 
Janja v nekaj odstavkih odkrila svo
jo dušo, kar ljudje po navadi skrije
mo, ne samo pred drugimi, tudi 
pred seboj. In prav tako odkrito je 
spregovorila tudi nam in pozorno 
smo ji sledili ob pripovedi, da mo
raš sebe imeti rad, da jo pokonci 
drži dobrota, ljubezen, odpuščanje 
in pa seveda podpora domačih. Se 
marsikaj poučnega za življenje bi 
slišali od preizkušene žene, a bole
zen ji ne dopušča naporov govora. 
Utrujena je priznala, da lažje piše 
kot govori.

Urednica nove Janjine knji
ge Joži Kališnik je v spremnih 
mislih med drugim tudi zapisala, 
da vse Janjino dejavno življenje 
pogojuje trdno upanje, da se bo 
vsaka njena zamisel, ki je porojena 
iz čiste ljubezni do bližnjega, zago
tovo lepo uresničila v dobro ljudi. 
Njena močna želja po dobrem je 
njena karizma, ki se je rodila iz

Priljubljena pevka Nuša Derenda, 
ki pogosto nastopa na dobrodel
nih prireditvah, je navdušila tudi 
do zadnjega kotička polno dvora
no Doma kulture Kamnik.

V novo leto s še več elana
»Leto 2005je bilo za nas zelo uspešno. Nova Slo

venija ostaja temeljni kamen vladne koalicije, naš 
predsednik dr. Andrej Bajuk je bil razglašen za ev
ropskega finančnega ministra leta,..., poleg uspe
hov na nacionalni ravni, pa smo dosegli tudi števil
ne uspehe na lokalni ravni: svetniška skupina Nove 
Slovenije Kamnik ostaja izredno aktivna in angaži
rana pri svojem delovanju, uspelo nam je vzposta
viti relativno številčen in dobro delujoč podmladek, 
prenovili smo spletno stran,...«, s temi besedami je 
predsednik občinskega odbora Nove Slovenije 
Kamnik Janez Leskovec nagovoril udeležence tra
dicionalnega ponovoletnega srečanja.

Tokratnega srečanja, ki je potekal 20.1.2006 v 
gostilni Repnik, so se udeležili tako člani občinske
ga odbora Nove Slovenije kot tudi člani Mlade Slo
venije - podmladka NSi - in 
ostali sodelavci, ki so v pre
teklem letu sodelovali pri 
projektih Nove Slovenije 
Kamnik. Srečanje je minilo v 
zelo sproščenem duhu, po
govori pa so se sukali okrog 
opravljenega dela in o tem, 
kaj bo treba storiti v novem 
letu.

Predsednik Janez Lesko
vec je večkrat poudaril, da 
Nova Slovenija v občini 
Kamnik leži na trdnih in 
zdravih temeljih. Kot je po
vedal, ga navdušuje delov
na vnema podmladka, vesel 
je, da številnim članom 
kamniške Nove Slovenije za
upa tudi centralno tajništvo, Udeleženci ponovoletne večerje NSi Kamnik

tako je bil med drugim v nacionalni volilni štab ime
novan Matej Tonin, zastopal pa je Novo Slovenijo 
tudi na januarski mednarodni konferenci v Litvi.

Marjeta Humarje v imenu svetniške skupine po
vedala, da bo ta še naprej strokovno spremljala ob
činsko politiko, podpirala, kar je dobro za občino, 
opozarjala pa na nepravilnosti in se odzivala s kon
kretnimi in konstruktivnimi predlogi. Kljub predvo
lilnemu letu je odločno zavrnila vsakršno politikant
stvo in kakršno koli demagogijo, ki sojo, na žalost, 
nekatere stranke že začele prakticirati.

Več o preteklih rezultatih Nove Slovenije Kamnik 
boste lahko izvedeli na zboru članstva konec mese
ca februarja, lahko pa si rezultate že pred tem ogle
date na www.nsi-kamnik.net

Nova Slovenija Kamnik
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SPREJETJE BIL DRŽAVNI PRORAČUN 
ZA LETO 2006 IN 2007

V mesecu decembru je bil 
sprejet prvi proračun nove vlade. 
Prevzem evra kot skupne valute 
čez leto dni določa stvarni okvir 
ekonomski politiki na vseh pod
ročjih, predvsem pa na področju 
javnih financ. Proračuna za leti 
2006 in 2007 sta bila pripravljena 
v tem smislu ter omogočata znot
raj tega okvira dodatne pomemb
ne korake za uresničitev sprejete 
strategije razvoja Slovenije. V de
ležu bruto domačega produkta se 
tako znižujejo tako prihodki kot 
odhodki. V letu 2006 bodo znaša
li prihodki 1756 milijarde ali 24% 
bruto domačega produkta, kar je 
za 0,4% manj kot v letu 2005. V le
tu 2007 bodo prihodki znašali 
1861 milijarde ali 24% bruto do
mačega produkta, kar je še za 
0,1% manj kot v letu 2006. Od
hodki leta 2006 ne bodo preseg
li 1857 milijard ali 26% bruto do
mačega produkta, kar je 0,4% 
manj kot v letu 2005. V letu 2007 
pa bodo odhodki znašali 1954 
milijard ali 26% bruto domačega 
proizvoda. Proračunski primanj
kljaj bo v lem 2006 ostal na skoraj 
enaki ravni kot v lem 2005, in si
cer 1,4% bruto domačega pro
dukta, v letu 2007 pa se bo znižal 
na 1,2%. Predvideni prihodki, ta
ko za leto 2006 kot 2007, so izra
čunani ob upoštevanju učinkov 
sprememb in dopolnitev davčne 
zakonodaje, za kar se je obvezala 
vlada v začetku leta 2005. Gre 
namreč za spremembe in dopol
nitve zakona o dohodnini, zako
na o davku na dobiček pravnih 
oseb, zakona o davčnem postop
ku ter zakona o davku na dodano 
vrednost, ki so bili sprejeti na de
cembrski seji in bodo prispevali 
k razbremenitvi gospodarstva, 
spodbujanju podjetništva, vlaga
nju v raziskave in razvoj ter pove
čanju konkurenčnosti.

Poleg teh sprememb pa je v 
skladu s ciljem povečanja konku
renčnosti gospodarstva in spod
bujanja podjetništva najpomemb
nejši ukrep na področju javne fi
nančne politike postopna ukini
tev davka na izplačane plače. Pre
ko zniževanja stroškov dela, tako 
v zasebnem kot tudi v javnem 
sektorju, bodo nastali pozitivni 
vplivi na gospodarsko rast. Pred
vsem pa je pomembno, da bo z 
ukinitvijo davka na plače poveča
na konkurenčnost slovenskega 
gospodarstva, ki je eden od ključ
nih ciljev strategije razvoja Slove

nije in kot tak prioriteta te vlade. 
V predlogu proračuna je upošte
vana postopna ukinitev davka na 
izplačane plače, in sicer 20% v le
tu 2006 ter dodatnih 20% v letu 
2007. Načrtovano je tudi dodat
no 30% znižanje v letu 2008 in 
dokončna ukinitev omenjenega 
davka v lem 2009.

Kar se tiče odhodkov, pro
gramska struktura proračuna po
kaže, da so prioritete vlade pred
vsem na področju tehnološkega 
razvoja in programa v podporo 
znanosti. Sredstva na tem področ
ju se v letu 2006 povečujejo kar 
za 21 % v primerjavi z letom 2005. 
Poleg tega povečanja neposred
nih proračunskih sredstev v ta 
namen pa moram poudariti, da 
vlada v predlogu sprememb in 
dopolnil zakona o dobičku prav
nih oseb načrtuje novo posebno 
olajšavo za zasebna vlaganja v raz
iskave in razvoj.

Naj omenim tudi, da v predlo
gu sprememb in dopolnitev za
kona o davku na dobiček pravnih 
oseb vlada načrtuje ohraniti sedaj 
veljavne olajšave za investicijska 
vlaganja. Gre za spodbujanje kon
kurenčnosti slovenske industrije 
in se tem za povečanje prilivov 
razvojno spodbudnih domačih in 
tujih naložb. Sredstva na tem pro
gramu se v letu 2006 povečujejo 
za 24%.

Vlaganje v prometno infra
strukturo (na področju vzdrževa
nja in gradnje državnih cest) je 
področje, ki je bilo doslelj delež
no daleč premalo pozornosti, za
to se proračunska sredstva pove
čujejo kar za 63,2%, in sicer iz 
16,6 milijard v lem 2005 na 23,8 
milijard v letu 2006 ter na 28,7 
milijard v letu 2007. Vlada oce
njuje, da bodo ta sredstva posred
no močno prispevala k cilju 
skladnega regionalnega razvoja.

Zelo pomemben je nov način 
financiranja Družbe za avtoceste 
Republike Slovenije. DARS se lah
ko financira s svojimi lastnimi 
prihodki in ni del javno finančne
ga sistema. Zato se sredstva 
DARS-u iz predvidenih 19 mili
jard v 2005 znižajo na samo 5,9 v 
letu 2006 in 10,1 milijard v letu 
2007. Zdravstveno varstvo je tudi 
zelo pomembno področje. Za za
gotavljanje optimalnih pogojev 
za zdravje se sredstva za leto 
2006 povečujejo kar za 32,8%. 
Gre za nujne investicije, ki jih po
trebujemo za modernizacijo do

ločenih strateških segmentov na
šega zdravstvenega sistema. Za 
področje varovanja okolja, zmanj
ševanja onesnaženosti se sredstva 
povečujejo kar za 36,8% (iz 7,7 
milijard predvidene realizacije v 
letu 2005 na 10,5 milijard v letu 
2006). Na področju programa re
forme kmetijstva in živilstva kot 
posledice skupne kmetijske poli
tike Evropske unije ter v pretek
losti izpogajanih kriterijev se 
predvideva dvig neposrednih 
plačil iz sedaj veljavnega 90% po
vprečja EU v letu 2005 na 95% 
povprečja Evropske unije v letu 
2006. Neposredna sredstva za 
skladen regionalni razvoj, kjer se 
želi doseči hitrejši razvoj vseh re
gij in zmanjšati zaostanek naj
manj razvitih, se samo pri službi 
vlade za lokalno samoupravo in 
regionalni razvoj povečuje za 
67,9% iz realiziranih 67 milijard v 
letu 2004 ter 10,1 milijarde, na
menjenih v letu 2005, na 17 mili
jard v letu 2006 in 25 milijard v 
letu 2007. Vsekakor je treba še 
posebej omeniti financiranje lo
kalne samouprave, tako skozi fi
nančno izravnavo kot tudi preko 
sredstev za investicije, ki so na
menjene občinam. To je področ
je, ki je predmet posebne pozor
nosti te vlade, kot se je že izkaza
lo v sprejetem predlogu rebalan
sa proračuna za leto 2005, v kate
rem se je glavarina povečala za 
10% glede na leto 2004. Glavari
na se bo v letu 2006 kot tudi v le
tu 2007 dodatno povišala za 4,5% 
letno in bo tako v letu 2006 zna
šala 103.638 tolarjev, v letu 2007 
pa 108.302 tolarja. Po drugi stra
ni in še vedno na nivoju lokalne 
samouprave pa se sredstva, pred
videna za investicijske transfere 
občinam, povečujejo že v letu 
2006. In sicer z 20,9 milijarde v 
letu 2005 na 27 milijard v letu 
2006. Naj glede tega omenim le, 
da te številke jasno izkazujejo pri
oriteto te vlade.

Posebna pozornost se posveča 
predvidenim proračunskim sred
stvom za uresničevanje ustavne
ga načela socialne države. Vlada 
se je zavzela za to, da so v prora
čunu za leto 2006 in prav tako za 
leto 2007 zagotovljena potrebna 
sredstva za ta namen. Dejansko, 
ko primerjamo rebalans proraču
na za leto 2005 z realizacijo pro
računa za leto 2004, ugotavljamo, 
da so se sredstva za ta namen 
znatno povečala. Analiza stanja iz

vrševanja proračuna za leto 2005 
pa kaže, da bo s prerazporeditva
mi treba povečati sredstva za mi
nistrstvo za delo, družino in soci
alne zadeve, in sicer za 3,7 milijar
de dodatnih sredstev, predvsem 
na področju socialnih transferov 
posameznikom, saj je gibanje šte
vila upravičencev drugačno, kot 
so bile predpostavke ob pripravi 
rebalansa proračuna za leto 2005. 
Na podlagi teh ukrepov predlog 
proračuna za leto 2006 predvide
va 271,4 milijarde za ministrstvo 
za delo, družino in socialo.

Po drugi strani pa predlog pro
računa za leto 2006 in 2007 vklju
čuje vsa sredstva, ki so potrebna 
za usklajevanje pokojnin v okviru 
novele zakona, ki ga je državni 
zbor sprejel pred kratkim. Za re
ševanje stanovanjske problemati
ke so v proračunu za leti 2006 in 
2007 zagotovljena sredstva za do
kapitalizacijo stanovanjskega 
sklada v višini od 3 milijard tolar
jev vsako leto, kar bo omogočilo 
gradnjo dodatnih novih neprofit
nih stanovanj. Zaradi obveze, ki 
smo jo sprejeli z vstopom Slove
nije v Nato, se mora delež izdat
kov za obrambo do leta 2008 po
višati na 2% bruto domačega pro
izvoda. V letu 2006 znašajo predi- 
vedni izdatki za obrambo 1,73% 
bruto domačega proizvoda. Prav 
tako je potrebno posebej omeni
ti sredstva, potrebna za predsedo
vanje Evropske unije v prvi polo
vici leta 2008.

Vlada je v predlogu proračuna 
za leto 2006 in 2007 že upošteva
la določene ukrepe, ki pozitivno 
vplivajo na nižje odhodke držav
nega proračuna, in sicer znižanje 
stroškov dela v javnem sektorju, 
saj za to obdobje do leta 2008 ne 
bo povečevala števila zaposlenih, 
razen za potrebe predsedovanja 
EU, kar pa so zaposlitve za dolo
čen čas. Poleg tega bodo stroški 
nižji tudi zaradi postopne ukinit
ve davke na izplačane plače. Sred
stva za delovanje državnih orga
nov, materialni stroški, se realno 
znižujejo, kar kaže na varčevalno 
naravnanost proračuna.

Na koncu bi rad še enkrat po
udaril negotovost, s katero so se so
očali predlagatelji za leto 2007 za
radi nove finančne perspektive, ki 
še ni bila znana in zaradi česar bo 
vsekakor potrebno pripraviti spre
membe proračuna za leto 2007.

RUDI VERŠNIK, 
poslanec v DZ

Kamniške zamujene 
(razvojne) priložnosti

Na koncu leta in po preteku nekega obdobja se delajo različne anali
ze uspešnosti posamezne občine. Objektivna ocena se pa lahko da, če se 
ta primerja z uspešnostjo ostalih (primerljivih) občin. Vedeti namreč mo
ramo, da imajo občine od države zagotovljenega dovolj denarja, da nor
malno delujejo ali, če povemo drugače: občinski upravi (županu) se ni 
potrebno hudo truditi, da si zagotovi potrebne minimalne prihodke ob
čine. Zato ni župana, ki se ob koncu leta ne bi hvalil, kaj vse so v pretek
lem letu storili v njegovi občini in kako »uspešni« so bili. Da pa je občina 
resnično uspešna ali nadpovfrrečno uspešna pa je merilo, koliko dodat
nih sredstev jije uspela pridobiti od različnih institucij in skladov. Da se 
ta sredstva pridobi, pa mora imeti občina izdelane (dobre!) programe, s 
katerimi nato kandidira na jarmih razpisih.

Naša občina v zadnjih desetih letih pri pripravi(programov in posledič
no pri pridobivanju dodatnih sredstev za njen razvoj ni bila uspešna, 
upravičeno lahko trdimo, daje bila zelo neuspešna. V teh zadnjih letih ji 
je uspelo obogatiti občinski proračun le za pribli nol%, medtem, ko so ga 
uspešne občine za 10% ali več. Če pretvorimo to v številke, pomeni pri 
kamniškemu proračunu (kije težak cca. 4 milijarde SIT), vsako leto vsaj 
300 milijonov manj sredstev v razvojne programe, kar znese v desetih le
tih 3 milijarde. To pa je že veliko denarja, ki se ga ne da kar tako nado
mestiti. Kamniška občina ni le izpustila marsikatero priložnost, ki bi ji 
lahko prinesla dodatna sredstva, uspela se tudi ni rešiti nekaterih nepo
trebnih bremen kot nfrr.:
Velika planina

Katastrofalno stanje žičniškega sistema na Veliki planini in slabo 
upravljanje z njim se vleče že vrsto let kljub temu, da se vsako leto v ta na
men zagotavljajo izdatna finančna sredstva iz proračuna občine. Obči
na se sicer tnidi, da bi žičnico prodala, vendar »neumnega« kupca ne naj
de v Sloveniji, še manjpa izven nje. Glavni vzrok so nerešene denaciona
lizacijske zahteve kmetov za zemljišča, na katerih so smučišča. Ker obči
na (župan Anton Tone Smolnikar) nasprotuje vračilu tega zemljišča v na
ravi, postopek še ni zaključen. Tudi na drugih smučiščih v Sloveniji so ime
le občine podobne probleme, vendar so se občinski možje znali brez ne
potrebnega zapletanja in zavlačevanja dogovoriti s kmeti o uporabi ta
kih zemljišč. Kerje prišlo do teh zavlačevanj, moramo občani plačevati 
izgubo »Zaklada narave«. Teh dolgov pa seje v zadnjih letih nabralo pre
ko pol milijarde tolarjev. Če upoštevamo dejstvo, da bi lahko imeli že ne
kaj let novega lastnika žičnic, ki bi investiral svoj denar v obnovo, kotzna- 
ni lastnik pa bi tudi lahko kandidiral za finančno pomoč iz različnih skla
dov, (Krvavec, Golte, Cerkno, Rogla...), je škoda še toliko večja.

Da ni na tako opevanem celotnem območju Velike planine nobene
ga resnega razvojnega programa, upravičeno krivimo občinsko upravo. 
Da so tu potrebne urejene razmere in daje temu področju nujno zagoto- 
rnti kvaliteten trajnostni razvoj, prihajajo apeli z vseh strani. Eden resnej
ših projektov za uresničitev teh ciljev je bil jrred tremi leti, ko seje na po
budo agrarnih skufmosti Velike, Male in Gojškeplanine ustanovil »Inici
ativni odbor za trajnostni razvoj Velike planine«. V njem so sodelovali vsi, 
ki so tako ali drugače povezani z Veliko planino. Odbor je skoraj eno le
to aktivno deloval, sprejel kar nekaj idejnih odločitev, ker pa občina za 
izpeljavo in uresničitev zastavljenih ciljev ni izpolnila pričakovanih na
log, seje odbor nehal sestajati. Časi, ko so se delali projekti brez sodelova
nja lastnikov so minili, zato tudi v temprimeru ni videti napredka dokler 
občina ne bo sodelovala.
Dolina Kamniške Bistrice

Prav tako v Kamniku do danes nismo nič naredili za trajnostni raz
voj v dolini Kamniške Bistrice. Vsekakor je to še en kamniški biser, ki za
služiposebno pozornost, zato so dolgoročniprogrami nadvse px>trebni. Da 
teh ni, so tudi tu še vedno nerešeni denacionalizacijski zahtevki, ki so jih 
vložili lasbiiki hiš kamniškega mestnega jedra (člani Meščanske korpo
racije). Da stvar še ni zaključena nosi glavno krivdo zopet »naša« občin
ska uprava, od katere se jepričakovalo (saj bipo vrnitvi teh nepremičnin 
postala največji deležnik s 20% deležem), da bo aktivno sodelovala, je te
mu procesu celo nasprotovala s tožbami proti že v letu 1998pozitivno iz
danim odločbam. Kaj se da narediti, če občine delujejo v dobro svojim ob
čanom, je lep primer na drugi strani Kamniških planin, v Logarski doli
ni. Tam je lastnina že zdavnaj urejena, zato pridno delajo na programih 
in izdatno koristijo denar iz različnih skladov.
Kamniško mestno jedro

V zgodovino Kamnika se bo zadnjih deset let zapisalo kot najbolj čmo 
za njegovo staro mestno jedro. Da je res tako, se v zadnjem času vsaj ve
liko govori in piše, vendar konkretno narejenega ni bilo še nič. Ukrepi, ki 
jih občinska upravo izvaja, kvečjemu še poslabšujejo možnost revitaliza
cije tega področja (prometni režim). Vsekakor bi bilo potrebno izdelati 
program, pni tem boljposlušati meščane ne pa »strokovnjake od drugod«, 
ki ne poznajo specifičnih potreb prebivalcev.
Lokalna samouprava

Izvirni greh takega razvojnega nazadovanja je neprimerno urejena 
kamniška lokalna samouprava. Za današnji čas je naša občina preveli
ka, da bi uspešno upravljala svojofunkcijo kot servis občanov. Morala se 
bi razdeliti na vsaj tri nove občine, le tako bi tesneje sodelovala s prebi
valstvom, narejenega pa bi bilo tudi več. Krivdo, da se ta proces še ni iz
vedel, nosi neosveščena kamniška politika - najprej »leva«, od lanskega le
ta pa še »desna«. TONE STELE

Upoštevane pripombe Uredbe o mejnih 
vrednostih kazalcev hrupa v okolju, ki je 
začela veljati 1. januarja 2006

V Zakonu o varstvu okolja (ZVO-1, Ur. I. RS, št. 41/2004), je pri posa
meznih členih omenjeno sodelovanje javnosti, zato je Ministrstvo za oko
lje in prostor RS poleti 2005 razpisalo javno obravnavo zaradi sprejema 
pripomb. Zeleni Slovenije - občinski odbor Kamnik smo julija in septem
bra na osnutek Uredbe o mejnih vrednostih kazalcev hrupa v okolju na 
naslov MOR poslali sledeče pripombe:
- da so sosedje lahko tudi industrijski obrati in ne samo stanovanja oz. 

stanovanjske stavbe v neposredni bližini, kar je dokaz na območju ob
čine Kamnik,

- da si ne predstavljamo ugotavljanja trajanja koničnih virov hrupa pri 
meritvah hrupa, ki se izvaja vsakih nekaj let po 10 minut. Poleg tega 
je pri koničnih meritvah hrupa zelo pomembna tudi narava hrupa 
(frekvenca in barva tona),

- da zaostrijo vse mejne vrednosti v vseh tabelah, ker vemo, da hrup, 
večji od 42 dBA (decibelov), povzroča zdravstvene motnje. Še posebej 
smo predlagali, da se v prvi tabeli dnevne vrednosti izenačijo z vred
nostjo noči,

- stanovalci, ki so zaradi neposredne bližine industrijskih objektov »ob
sojeni« na III. območje varstva pred hrupom v naravnem in življenj
skem okolju, želijo imeti manj hrupa ne samo ponoči, temveč tudi ob 
sobotah, nedeljah in praznikih. Ustrezno rešitev pozna kar nekaj dr
žav (celo za popoldanski počitek čez teden),

- nismo se strinjali z navedbami v osnutku, da je v primerih, ko je že do
sedanji hrup prekomeren, dovoljen nov vir hrupa, zato smo pojasni
li, da ta ne sme obratovati, če povzroča čezmerno obremenitev oko
lja v skladu s 4.,5. in 6. odstavkom 9. člena te uredbe,

- v četrtem odstavku uredbe je bilo navedeno, da minister določa me
je poselitvenih območij, zato smo povprašali, kako je to usklajeno z 
odločanjem občinski svetov in kakšno je sodelovanje javnosti,

- pripomnili smo, da dosedanja praksa monitoringa hrupa (10 minut 
meritve enkrat na leto ali celo na tri leta) ne zagotavlja pravilne oce
ne dejanskega stanja. Zato je potrebno zaostriti kriterije monitorin
ga in predvideti sodelovanje prizadetega prebivalstva, v primeru obra
tov pa tudi sodelovanje zaposlenih,

- zmanjšati število izjem in maksimalno skrajšati roke,
- naša načelna pripomba je bila, da uredba popolnoma prezira hrup niz

kih frekvenc (infrazvok), ki je priznano veliko, zdravju škodljivo ones
naževanje okolja.
MOR je na naš naslov z dopisom štev. 007-01-107/2005 odgovorilo: 

»Vaše pripombe smo vnesli v novo verzijo predpisa in sicer: 3. člen, toč
ka 9, 3. člen, točka 11, 3. člen, točka 12, 5. člen, tabela 2, 7. člen, drugi 
odstavek, 8. člen, prvi odstavek, 9. člen, drugi odstavek, 10. člen, prvi in 
drugi odstavek, 11. člen, tretji odstavek, 13. člen, obratovanje brez oko
ljevarstvenega dovoljenja in 16. člen, prvi odstavek«.

Na naše predloge pri osnutku Uredbe o načinu uporabe zvočnih na
prav, ki na shodih in prireditvah povzročajo hrup, je MOR ravno tako od
govoril, da so jih vnesli v novo verzijo predpisa. Ko pa smo natančneje 
pregledali sprejeti uredbi, smo ugotovili, da so resnično upoštevali po
samezne pripombe, kar pa v celoti ne velja pri mejnih in kritičnih vred
nostih kazalcev hrupa.

NEAKTUALNI PANOJI NAS OPOZARJAJO
Kdo je zadolžen oziroma odgovoren za pravočasno odstranitev rek

lam s panojev?
Kot kaže posnetek je bil že zdavnaj čas za odstranitev velikega pla

kata, ki nas ob glavni cesti Duplica-Mengeš nekaj metrov od semafor
ja še vedno vabi na noč čarovnic, ki se je (ne boste verjeli) zgodila 30. 
oktobra lansko leto.

Očitno gremo v Kamniku res v korak s časom... VR

Z MOTORNIMI SANMI PO VELIKI PLANINI
Letos je na Veliki planini prava zimska pravljica. Kot v davno minu

lih časih, še pred vojno. Snega je veliko, a smučarske vlečnice ne obra
tujejo (z izjemo Jurčka in Zelenega roba med vikendi). Zato je malo smu
čarjev, pa še ti so v glavnem turni. Je pa toliko več hrupa in smradu mo
tornih sani. Vožnja z njimi je sicer na Veliki planini«... prepovedana, ra
zen za potrebe oskrbovanja objektov po predhodni pridobitvi ustrez
nega dovoljenja s strani občinske uprave ter v primerih intervencije.« 
(tretji odstavek 8. člena ODLOKA o javnem redu na območju Velike 
planine, Ur. I. RS, št. 80/2001), ampak spoštovanje prepovedi je že dru
ga pesem. Prav gotovo je, da motorne sani, ki so za seboj pustile takšne 
sledi, niso bile na nobeni od dovoljenih voženj. In kaj so naredili odgo
vorni? Očitno ničesar, ker se to ponavlja iz leta v leto.

POLLAK
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Iz torbe 
Krištofovega 
Pepeta II.
Nova obvoznica kar brez prometne študije ...

ed tem, ko občinski 
možje že nekaj časa na 

dolgo in na široko govorijo o 
kamniških obvoznicah, o tret
jem pasu, o zahodni obvozni
ci in še in še, pa si domiselni 
lastniki motornih konjičkov 
brez nekih študij kaj hitro do
mislijo čimkrajšo obvozno 
pot od juga proti severu naše
ga starega mesta. Še zlasti tak
rat, ko hitijo s končanega ših- 
ta. To seje zgodilo pred krat
kim, ko je župan v okviru svo
jih pristojnosti v Japljevi s ko
ritom zaprl pot preko Trga 
svobode, koder je doslej pelja
la bližnjica mino kavarne 
proti Stranjam in Tunjicam.

Nova bližnjica pa sedaj 
prav tako pelje preko Trga 
svobode in po ovinkih preko 
Prešernove na Maistrovo. Izu
miteljev te bližnjice ne zadrži 
niti zelo ozek predel pri izho
du na Maistrovo, ki naj bi za 
mercedese, audije in druge de
belejše konje ne bil primeren. 
Morda bi bilo prav, če bi Obči
narji na Trgu svobode names
tili vsaj tablo z napisanimi 
znamkami konj, ki se lahko 
brez skrbi prebijejo po tej bliž
njici, denimo Jugo, Fičo, Clio 
in še kakšen...

Jlf edtem, ko naš turistični 
IvJL biser Velika planina, ki 
kaže svojo zimsko lepoto sa
mo na slikah in prospektih, le
tos počiva, pa so se letošnjo zi
mo z obilico snega v prvi plan 
naših smučišč spet postavili 
podjetni Črnjani s svojim 
smučiščem na Osovju. Upaj
mo, da bodo letošnjo sezono v 
odsotnosti velikoplaninske 
konkurence dobro vnovčili, 
da jim bo ostalo kaj cekinov 
za prihodnje, bolj zelene zime. 
V svojem pestrem programu 
so si zadali smučarske tečaje, 
sindikalne in druge tekme, 
menda razmišljajo celo o FIS 
tekmah za ženske itd. Vseka
kor si delovni Črnjani zasluži
jo vsaj kako občinsko medaljo 
na področju športa, če jim že 
iz občinskega Žaklja ne kane 
kak tolar ...

času, ko je toliko govora 
o brezposelnosti in ko se 

seznami na borzi dela kaj hit

ro večajo, pa naš znani klju
čavničar, ki predseduje tudi 
občinski obrtni zbornici, že ne
kaj časa zaman išče enega sa
mega ključavničarskega va
jenca. Menda bi vsi mladi bili 
radi kaki ekonomisti, bankir
ji, advokati, računalničarji in 
podobno. Na to, kdo nam bo v 
prihodnje znal še zavariti ka
ko železnino, pa kot zgleda 
nihče več ne pomisli...

Tiraš znani trgovski najbolj- 
l\ ši sosed se je po novem le
tu, ko smo se dodobra najedli 
mesnih jedi, lotil velike akcije 
za večje uživanje sadja in zele
njave, ki naj bi nas napolnilo 
s tako potrebnimi vitamini in 
minerali. V svoji zagnanosti 
pa je povsem pozabil na do
mače pridelovalce zelenjave. 
Drugače ne bi celo peteršilja 
uvažal iz Italije. Da bi potroš
niki pojedli čimveč vitaminov, 
mu je nastavil maloprodajno 
ceno za kilogram v višini, reci 
in piši, 5000 (pet tisoč) tolar
jev. Kje ste Tuhinjci in ostali 
podeželci s svojim slavnim 
programom CRPOV...?

•jr% osebno medaljo kaže pri- 
JL peti tudi občinskemu nad
zornemu odboru, ki se je v svo
jih končnih poročilih izkazal 
za pravega mojstra, kako veli
ko napišeš, a nič ne poveš. Vsa
ka podobnost s končnim poro
čilom o nadzoru občinske pre
moženjske bilance za leto 
2004 in najemnih pogodb 
(stanje je že pred dobrim le
tom dni postalo zgodovina!) je 
povsem slučajna. Omenjeni or
gan občine namreč zelo »kon
kretno« ugotavlja, da »najem
nim pogodbam ni posvečena 
stalna skrb in spremljanje«, da 
»redno spremljanje izvrševa
nja obveznosti najemnikov ni 
v vseh primerih najbolje ureje
no...« Kdo pa so ti prizadeti in 
kaj počno (ali pa vsaj kaj so 
počeli pred letom dni!) z občin
skim premoženjem, o tem pa 
nič. Ali se res tudi po letu dni 
bojimo reči bobu bob, tudi ko 
gre za občinsko premoženje, 
za katerega tako radi rečemo, 
da ga tako ali drugače financi
ramo davkoplačevalci...?

KRIŠTOFOV PEPE II.

F ebruar
nedelja, 5. februar ob 20:00 

NEISHA
nadomestni koncert, Dnevi kulture 2006 - ŠKD

sobota, 11. februar ob 10:00
Po motivih pesmi Daneta Zajca: BELA MAČICA

lutkovna predstava, Gledališče Labirint

torek, 14. februar ob 20:00 
Marie Jones: KAMNI V ŽEPIH
komedija, Prešernovo gledališče Kranj

sreda, 15. februar ob 20:00 
Milan Grgič: SARMICA

komedija, Moj teater

četrtek, 16. februar ob 20:00 
GODALNI KVARTET TARTINI 

koncert, Miran Kolbl violina, Romeo Drucker violina, 
Aleksander Milošev viola in Miloš Mlejnik violončelo

sobota, 25. februar ob 10:00 
H. Ch. Andersen: PRINCESA NA ZRNU GRAHA

lutkovna predstava, Lutkovno gledališče Kranj
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INFO in REZERVACIJE:
tel. 722 50 50 O Kulturni dom 

Franca Bernika
Domžale

RAZVOJ GOZDNEGA PARKA IN BIODIVERZITETE 
NA SANIRANI DEPONIJI KOMUNALNIH ODPADKOV 
DUPLICA NA KAMNIŠKEM POLJU (1999-2006)
Uvod

Dolgoletni razvojni projekt pri Občini Kamnik »Razvoj gozdnega 
parka in obnova biodiverzitete na sanirani deponiji komunalnih od
padkov na Duplici«, ki ga izvaja Gozdarski inštitut Slovenije (GIS) v 
sodelovanju z Zavodom za gozdove (ZGS), poteka v okviru dolgolet
ne strategije KS Duplica. V letu 200? smo v okviru finančnih mož
nosti raziskovali predvsem uspeh pogozditve in razvoj sadik pogoz
denih v letih 1999-2003- Za uspešen razvoj nasada smo izvedli več 
konkretnih ukrepov. Popisovali smo stanje, izpopolnili posušene sa
dike na brežinah, zaščitili sadike in izdelali plan za dokončanje pro
jekta v letu 2006. Obenem smo opazovali trenutno pestrost živalskih 
vrst in pojavljanje novih vrst. Projekt načrtuje in izvaja GIS v sode
lovanju z ZGS (Zoran Grecz), KS Duplica in OŠ Marije Vere Dupli
ca. V prostovoljnih pogozditvenih akcijah po letu 1999 je sodelovala 
Osnovna šola Marije Vere, krajani in Prostovoljno gasilsko društvo Dup
lica. V zaključnem delu ureditve gozdnega parka na brežinah in učne

Z brezami in jerebikami pogozdena severovzhodna brežina deponije 
Duplica z zračnikom na platoju

poti na platoju deponije ter pri nadaljnjem vzdrževanju pa pričakuje
mo poleg sofinanciranja Občine Kamnik tudi sodelovanje KS Podgor
je in KE ZGS Kamnik ter sponzorske prispevke lokalnih podjetij.

Deponija komunalnih odpadkov Občine Kamnik »Dupliška jama« 
na Duplici, ki je bila sanirana do leta 1993, je bila v obdobju od leta 
1999 do 2003 načrtno raziskana in pogozdena. Tujek v naravnem 
okolju agrarne kulturne krajine na Kamniškem polju se z dodatnimi 
ukrepi (navoz zdrave zemlje, pogozdovanje) usmerja na pot revitali
zacije (naravne obnove) gozdnega ekosistema in naravnejšega okolja. 
Najprej je GIS izvedel analize tal (Mihej Urbančič) in določil onesna
ženost po sanaciji nasute plasti tal (okoli 15 cm). Tla so bila onesna
žena le ob v jugozahodnem vznožju deponije, s kromom (Cr) (kjer je 
menda bilo odlagališče ostankov strojenih kož iz nekdanjega Utoka). 
Nato se je ob veliki prizadevnosti KS Duplica in posameznikov (Franc 
Orešnik) ob finančni pomoči Občine Kamnik na deponijo v nekaj le
tih postopoma navozilo okoli 1200 m3 rodovitne zemlje. Deponijsko 
telo smo tako prekrili dodatno z okoli 30 cm plastjo zemlje. Po prav 
takem prostorskem redu smo zatem postopoma izvajali pogozdova
nja. Iz nenaravnega deponijskega telesa nastaja danes naravnemu oko
lju prijazen gozdni park z drevesno učno potjo. Na površini 140 m 
dolge in od 70 do 130 m široke (1,35 ha) ter 7 m visoke sanirane de
ponije je bilo posajenih preko 1.100 sadik gozdnega drevja, na platoju 
deponije pa drevesna učna pot z 39 drevesnimi vrstami rastočimi v 
Sloveniji. Z nekaj drevesi, ki so preživela na deponiji ali ob njej po za
saditvi kmalu po sanaciji, je na deponiji evidentiranih 44 različnih dre
vesnih vrst. Rezultat prvih poskusov zasaditve je nekaj lepo razraslih 
večjih dreves zanimivih eksotičnih vrst. Z opazovanji razvoja sadik in 
vračanja življenjske pestrosti rastlin in živali na deponijo Duplica ima
mo na sprehodu v zavetrju mladega gozda priliko poljudno spozna
vati in raziskovati zakonitosti naravne obnove življenju prijaznejšega 
urbanega prostora v okolici različno degradiranih ekosistemov na 
Kamniško-Mengeškem polju. Delo na projektu s strani Občine Kam
nik vsa leta skrbno spremlja in podpira oddelek za okolje in prostor.

Popis vrstne pestrosti rastlinskih in živalskih 
vrst na pogozdeni deponiji Duplica v letih
2003-2005

S popisom ničelnega (začetnega) stanja vrstne pestrosti rastlin
skih vrst na sveže nasuti in pogozdeni deponiji Duplica imamo en
kratno možnost za raziskave zakonitosti razvoja in obnove naravnej- 
ših življenjskih skupnosti vrst oziroma biodiverzitete. Obenem lah
ko opazujemo pozitiven vpliv na obnovo prijaznejšega življenjske
ga okolja, za živali in človeka, povečanja rodovitnosti polj z zaščito 
pred vetrom ter zmanjšanja spiranja strupenih nitratov z deponije 
v podtalnico z rastlinsko vezavo in asimilacijo. Z nasutjem popolno
ma novih rodovitnih tal na deponiji in osnovanjem gozdnega parka 
smo naravi prepustili razvoj nove življenjske skupnosti (ekosiste
ma). Tloris deponije ter situacijo drevesnih vrst na njej je v letu 2003 
natančno popisal absolvent gozdarstva Anže Kristan.

Z razvojem mladega gozdnega parka se sredi enolične agrarne kra
jine pojavlja novo zatočišče za živali. Spremljamo obnovo vrstne pes
trost ptic in sesalcev, zlasti divjadi. V nočeh konec poletja 2003 smo 
z ultrazvočnimi detektorji popisali vrstno pestrost netopirjev (bio
loginja Maja Zagmajster) ter leta 2003 in 2004 z večkratnim spom
ladanskim popisom petja vrstno sestavo ptic gnezdilk (gozdar KE 
ZGS Kamnik Miha Žnidaršič). V zimah v januarju 2004 in v začetku 
marca 2005 smo popisali tudi sledi divjadi in drugih živali v snegu 
(Vita in Gaber Čas).

Na deponiji smo ugotovili šest vrst ptic gnezdilk (prosnik, sraka, 
listna trstnica, mlakarica, šmarnica, poljski vrabec) in devet drugih 
vrst ptic, ki se na deponiji pojavljajo občasno. Od gnezdilk sta dve 
vrsti vredni posebne pozornosti, to sta listna trstnica in poljski vra
bec, ki sta redki in ogroženi vrsti. V rastlinju na deponiji sta si našli 
svoje primerno bivališče. V območju deponije smo evidentirali pri
sotnost kar sedmih vrst netopirjev, ki se na tem območju zadržuje
jo ob nočnem hranjenju in preletavanju. Na deponije se občasno za
držujejo štiri vrste divjadi (lisica, poljski zajec, srna in pižmovka). Sle
di pižmovke (4.3.2005) kažejo na njeno migracijsko pot.

Pojavljanje in vračanje žuželk in drugih živali (mali sesalci, plazilci 
in dvoživke) z razvojem na pogozdeni deponiji zaradi omejenih fi
nančnih sredstev žal še nismo proučili.

Zdravstveno stanje sadik na brežinah in na 
gozdni učni poti deponije Duplica

Pri ogledu zdravstvenega stanja in pri analizi uspeha v preteklih le
tih pogozdenih sadik gozdnega drevja smo v letu 2005 ugotovili, da 
je splošno stanje in razvoj mladega nasada uspešen. Zadovoljivo so 
bila s strani Občine Kamnik in KS Duplica izvajana tudi negovalna 
dela (obžetev sadik, privez sadik ob kostanjeve količke). Ugotovili pa 
smo slab uspeh nasada minoritetnih drevesnih vrst (brek, mokovec, 
mali jesen, črni gaber) na zahodni brežini, kjer je zaradi bujne in ag
resivne zeliščno-grmovne vegetacije na dušično bogatih tleh (slak, 
robida) in zaradi majhnih sadik propadlo okoli 30 % pogozdenih sa
dik (od 500). Obenem smo evidentirali močne poškodbe sadik zaradi 
spomladanskega drgnjenja srnjaka s čiščenjem rogov. V veliki meri 
so poškodovane tudi parkovne sadike na učni poti (višine 2-3 m), na 
platoju deponije. Okoli 5-10 % že uspešno razvitih sadik v zasnova
nem gozdnem parku je zaradi popolnoma obdrgnjenih debele pro
padlo.

Glede na zdravstveno stanje sadik in uspeh pogozditve na dreves
ni (dendrološki) učni poti, ki jih je po pogozditvi v jeseni 2002 leta 
2003 prizadela suša, smo izdelali plan za izpopolnitev s sadikami za 
pomlad 2006. Uspeh na učni poti je po treh vegetacijskih sezonah 
znan, s 67% uspelih sadik. Nekaj sadik pa je izginilo ali so jih uničili 
(polomili) objestneži. Od 39 parov na platoju deponije posajenih av
tohtonih in alohtonih (tujerodnih) drevesnih vrst, ki rastejo v Slove
niji, bo potrebno izpopolniti parkovne sadike 19 drevesnih vrst, t.j. 
25 sadik. Seznam vseh drevesnih vrst rastočih na deponiji Duplica je 
predstavljen v letnih poročilih GIS za Občino Kamnik. Okoli gozd
nega parka na brežinah deponije in na drevesni učni poti na plato
ju deponije, ki je zasnovana v obliki osmice, bo potrebno še urediti 
z dostopno in sprehajalno makadamsko stezo. Po končni ureditvi bo 
treba poti opremiti še z informativnimi panoji in s klopmi, OŠ Mari
je Vere pa bo drevesa opremila z napisi imen o rastočih drevesnih 
vrstah.

Končni seznam vrstne pestrosti vseh drevesnih in grmovnih vrst 
v gozdnem nasadu na brežinah deponije Duplica zajema sestoje 11 
vrst (breza, divja češnja, lipa, jerebika, rdeči bor, macesen, mali jesen, 
črni gaber, brek, rumeni dren ter rušje). Najstarejši predeli nasada na 
severni in vzhodni strani deponije so visoki že okoli 3-5 m. Severo
vzhodno pobočje (brežino) deponije v širini 10 m, smo kot najpri
mernejši del namenili sankališču za otroke in ga nismo pogozdili.

Izvedba gozdno gojitvenih del v letu 2005
Na zahodni brežini deponije, kjer je izpadlo 30 % pogozdenih sa

dik, smo v letu 2005 v prostovoljni akciji v sodelovanju s KS Dupli
ca posadili (izpopolnili) 80 sadik (25 jerebika, 25 rumeni dren, 20 
macesen), jim na novo dodali (zabili) kostanjeve kole in jih priveza
li. Izvedbo del in prostovoljno akcijo je podprl novi svet KS Duplica 
ter z neposrednim sodelovanjem in organizacijo svetnica KS ga. Dra
gica Požek. Sadike smo vsa leta po ugodnih cenah nabavljali v dreves
nicah: Omorika Muta, Semesadike Mengeš in Arboretum Volčji Po
tok. Za zaščito sadik pred drgnjenjem od srnjadi smo skupaj z Zavo- 
dom za gozdove Slovenije namestili okoli 30 mrežastih plastičnih tul
cev. Trikrat letno se v nasadu izvajajo negovalna dela z obžetvijo sa
dik in s košnjo vse površine deponije.

Miran Čas, nosilec projekta pogozditve dupliške deponije je zadovoljen, 
da je pod platojem uspela sadika ginka, v ozadju nasad brez. (foto: M. 
Urbančič).

Zaključek
Ugotavljamo, da se sadike gozdnega parka na brežinah sanirane de

ponije komunalnih odpadkov Duplica in dendrološke učne poti na 
platoju deponije uspešno razvijajo, vse večja pa je tudi pestrost žival
skih vrst in poljske divjadi okoli deponije in na njej. Nasad ogroža sr
njad s spomladanskim drgnjenjem (čiščenjem) rogovja. Sadike smo 
začeli varovati z namestitvijo mrežastih tulcev. Ob nadaljnji negi na
sada (izpopolnitev sadik, obžetev sadik 3-krat letno, zaščita pred z 
drgnjenjem debele od srnjadi) pričakujemo, da se bo mlad gozd čez 
3 leti uspešno razvil nad grmovno- zeliščno plastjo. Nato bodo po
trebna le še občasna dela z redčenjem dreves in informativna uredi
tev celotnega parka in učne poti v zadovoljstvo sprehajalcev, ljubi
teljev narave in raziskovalcev naravnejšega okolja oziroma »učencev« 
vseh starosti.

Vse večjo priljubljenost in zanimanje za delo na deponiji in za raz
voj mladega gozda in življenjske pestrosti na njej pa sta v raziskoval
ni nalogi Republike Slovenije s področja sociologije za leto 2005 ugo
tovila učenca 8. c razreda OŠ Marije Vere Dijana Tesič in Alen Aland- 
žak pod mentorstvom mag. Polone Kancilija: »Včasih smetišče, danes 
sprehajališče«. Za raziskovalno nalogo sta dobila najvišje, zlato prizna
nje.

Pričakujemo, da se bo z razvojem gozdnega nasada izoblikovala živ
ljenjska skupnost vrst, ki se bo prilagodila in preživela v teh poseb
nih pogojih, le 30-40 cm nad odpadki naše civilizacije, in tako izbolj
šala in obogatila naravno okolje sredi njiv v neposredni bližini blo
kovskega naselja Duplica. Nekatere vrste pa se v tem še neraziska
nem umetno nastalem okolju z razvojem ne bodo uveljavile in bodo 
prepustile mesto prilagodljivejšim, ki jih bomo lahko nato priporo
čili za uspešne akcije sanacij in pogozditve v drugih krajih. .

mag. MIRAN ČAS, Gozdarski inštitut Slovenije 
(vodja projekta) in krajan Duplice
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Cankarjevi kulturniki na V TERMAH SNOVIK UPIHNILI
potepu po sončni Štajerski ČETRTO SVEČKO

Tudi v preteklem letu se je kul
turno umetniško društvo Ivan 
Cankar iz Šmartnega v Tuhinju iz
kazalo z novo predstavo v nizu 
svojega ustvarjanja in to s kar tre
mi uprizoritvami. Ure in ure, pre
živete v dvorani kulturnega doma 
v Šmartnem in v letnem gledališ
ču peskokop Gradišče, so poleg 
»strogih« napotkov režiserja vse
bovale tudi veliko smeha, druže
nja in spletanja novih prijatelj
stev. Le-ta so ponovno utrdili na 
izletu po deželi Štajerski.

Novembra so se podali na pot z

li, nato je sledil spust nazaj v doli
no po strmi ovinkasti cesti, pot pa 
je vodila v bližnje zdraviliško sre
dišče Terme Topolščica. V nepo
sredni bližini zdravilišča se nam
reč nahaja spominska soba »Kapi: 
tulacija 1945. Ob koncu 2. svetov
ne vojne je prišlo v Topolšici do 
pomembnega dogodka: 9. maja 
1945 je Alexander Loehl, povelj
nik skupine armad E in poveljnik 
za jugovzhod, tukaj podpisal listi
no o vdaji svojih enot - brezpogoj
no kapitulacijo nemških oborože
nih sil za jugovzhodno Evropo. V

avtobusom in običajno jutranjo kr- 
mežljavostjo, ki pa jo je na prvem 
postanku v Braslovčah pregnala 
skodelica prave kave. Sledil je 
vzpon na Sveti križ v Belih vodah 
nad Šoštanjem, kjer so si iz ptičje 
perspektive ogledali Velenjska je
zera in Šoštanjsko termoelektrar
no. Razgled je sicer ovirala megla, 
a pogled v dolino z roba pobočja 
je vsekakor dvignil adrenalin vsa
komur, ki ni mogel premagati svo
je radovednosti. Kot se za kulturni
ke spodobi, so si ogledali okolico 
cerkve, skozi okenska stekla pa po
kukali tudi v notranjost cerkve in 
kapelice. Ob kitari so še eno zape-

spomin na ta dogodek je na ogled 
spominska soba z listinami in 
video posnetkom ter glavnimi ju
naki dogodka v naravni velikosti. 
Po ogledu bližnje okolice in najpo
gumnejših kopalcev v zdravilišču 
na zunanjih bazenih se je pot nada
ljevala proti Kavčnikovi domačiji v 
Zavodnjah, ki je najjužnejši ohra
njeni primerek dimnice v evrop
skem alpskem prostoru, morda 
stara celo več kot 400 let. Je pravi 
biser kmečke arhitekture in slo
venski kulturni spomenik. Pot pe
lje tudi mimo domačije Zdovc, 
rojstne hiše kiparja Ivana Napotni
ka. Oskrbnik je razkazal notranjost

domačije z vso potrebno opremo 
iz časa, ko so v njej še prebivali pr
votni stanovalci, od črne kuhinje z 
»dnevno sobo, spalnico in očetovo 
delavnico« v enem. Ogledali so si 
tudi film o domačiji in to kar na 
skednju. Ura se je iz prijetnega do
poldneva že kar prevesila v zgod
nje popoldne, lačni želodčki pa so 
se neusmiljeno začeli oglašati, zato 
je avtobus skorajda kar sam zavil 
proti Andrejevemu domu na 
Smrekovcu ( 1068 m), kjer so po
tešili lakoto. Kot pa se za kulturno 
društvo spodobi so imeli s seboj 

tudi čisto pravega 
»godca« s frajtonar- 
co. Ob veselih rit
mih so se nekajkrat 
zavrteli in pokram
ljali o življenju in de
lu ter seveda prihod
njih projektih. Ko so 
se ponovno nameni
li v dolino, so na av
tobusu zbijali šale 
na račun vsega, kar 
jim je prišlo na mi
sel, saj se zaveda
jo,da je smeh pol 
zdravja.

Po tem sproščujo
čem izletu se je poja
vilo spoznanje, da se 
vsakdanje težave ob 
razvoju kulture vsaj 

nekoliko porazgubijo, druženje pa 
omogoča širjenje pozitivnega raz
mišljanja, na katerega ob vsakda
njih obveznosti skorajda pozablja
mo. Kulturno društvo iz Šmartne
ga je sklenilo, da bo tudi v prihod
njem letu nadaljevalo s svojim 
ustvarjanjem. V pripravi je že nova 
predstava, katere premierna upri
zoritev bo, kot običajno, nekje 
spomladi, ko večeri postanejo bolj 
topli in se dnevi začnejo daljšati. 
Že vnaprej vabljeni na ogled, saj se 
ob kulturnem izobraževanju plete
jo nova prijateljstva in raste naša 
narodna zavest.

MARTA VRANKAR

Štiri leta je že, odkar je bazen
ski kompleks Term Snovik dobil 
streho nad glavo, kar je omogo
čilo obisk kopalcev vse dni v le
tu. Minulo soboto, 28. januarja, 
so v počastitev te pomembne 
prelomnice v razvoju najmlajših 
slovenskih term proslavili s pra
vim rojstnodnevnim slavjem. 
Povabilu se je odzvalo veliko 
gostov, okoliških krajanov in 
stalnih obiskovalcev, ki so vzlju
bili prijazne terme v čudovitem 
okolju zelene Tuhinjske doline. 
V imenu kolektiva Term Snovik 
jih je toplo pozdravila Alenka 
Svetlin, vodja prodaje in 
marketinga.

Kot je- na sloves
nosti poudaril direk
tor Term Snovik 
Ivan Hribar, so vsa 
njihova prizadevanja 
usmerjena v nadalje
vanje izgradnje apart
majskega naselja. Za
ključujejo izdelavo 
idejnih projektov za 
povečanje bazenskih 
in obbazenskih povr
šin. »Hvala obisko
valcem, ki nas bodri
te, največ nam pome
nijo zadovoljni obis
kovalci in le tako lah
ko gremo z optimiz
mom naprej. Hvala 
sodelavcem in druž
benikom za vložena 
sredstva, da smo vse 
to lahko dosegli«, je 
svoje misli zaokrožil 
direktor Hribar in za
želel vsem obiskoval
cem Term Snovik dobro počut
je. _

Župan občine Kamnik An
ton Tone Smolnikar pa je
med drugim izpostavil: »V Ter
mah Snovik so rasle in bodo 
rasle vedno nove ideje in novi 
izzivi. Kaj vse smo naredili v 
enajstih letih! Z vstopom Slove

nije v EU je nastopil nov motiv 
tudi v pospeševanju razvoja tu
rizma. Tudi občina si nepresta
no prizadeva ustvarjati ustrez
ne pogoje, predvsem s povezo
vanjem. Manjka pa še kakšna 
Zarja Kovis, še kakšen Ivan 
Hribar, da bi pomagali pri raz
voju.«

Slovesnost je povezala pesem 
domačih deklet, ki jih že enajst 
let druži veselje do petja in dol
goletno prijateljstvo v Dekliš
kem pevskem zboru Metulj, ki ga 
vodi Irena Kotnik, na kitari jih je 
spremljala Eva Traven. Prisluhni
li smo še mladima kitaristoma 
Lenartu Cvirnu in Luki Cariču, ki

Leto 2005 za Terme 
Snovik delovno in 
pomembno

Leto 2005 se je v zgodovino 
Term Snovik zapisalo z velikimi 
črkami, saj so junija zaključili s 
prvo fazo gradnje apartmajskega 
naselja s 24 apartmaji s štirimi 
zvezdicami. Odprtje apartmajev 
je pomenilo prihod novega seg
menta gostov, saj so se dnevnim 
kopalcem pridružili večdnevni 
gostje. Da bi jim zagotovili čim 
širši krog dodatne ponudbe so 
se povezali z ostalimi turistični
mi ponudniki v bližnji in daljni 
okolici in pripravili že nekaj za

Slovesnost je povezala pesem domačih deklet, ki jih že enajst let druži veselje do pet
ja in dolgoletno prijateljstvo v Dekliškem pevskem zboru Metulj, ki ga vodi Irena 
Kotnik, na kitari jih je spremljala Eva Traven.

KAKO SMO NEPALCE V NEPALU UČILI PLANINSKIH 
VEŠČIN ...

V okviru več kot četrt stoletnega 
sodelovanja med PZS in NMA je bil 
v Nepalu med 15. avgustom in 19. 
septembrom lansko leto organizi
ran tečaj osnovnih planinskih veš
čin za Nepalce, ki pomeni tudi za
četno usposabljanje za poklicne 
gorske vodnike. Tečaj se je odvijal 
od 15. do 25. avgusta v Katmandu
ju, nato pa v Langtangu. Udeležilo 
se ga je 35 tečajnikov in 2 tečajni
ci, ki so tudi vsi uspešno opravili iz
pite. Vodilo ga je 7 nepalskih in
štruktorjev (Lam Babu Šerpa, Gel- 
bu Šerpa, Dorži Lama, Iman Gu- 
rung, tehnični vodja tečaja, ki ga je 
letos oktobra zasul snežni plaz pod 
Kang Gurujem, Ngavang Nima Šer
pa, Da Gombu Šerpa, predstavnik 
NMA in glavni koordinator in Pa- 
sang Šerpa) in trije slovenski in
štruktorji (Damijan Meško, zdrav-

Spuščanje in vzpenjanje po vrvi z velikega balva
na (foto: Tadej PUSAVEC)

nik tečaja, Bojan Pollak, vodja teča
ja, in Tadej Pušavec iz SV).

Vsi nepalski inštruktorji so bili v 
prejšnjih letih vsaj enkrat na naj
manj trimesečnem usposabljanju v 
Chamonixu v okviru ENSA. Bil je 
to že 22 skupni tečaj oziroma četr
ti tečaj osnovnih planinskih veščin. 
Prejšnji tečaji so bili namenjeni 
predvsem usposabljanju za vodni
ke, zadnji štirje pa dajejo osnovna 
planinska znanja, ustrezna nepal
skim razmeram, ki so nujno po
trebna tako za varnejšo hojo in ple
zanje, kot tudi za poznejše uspo
sabljanje za vodniško delo, saj je ta 
tečaj osnova za nadaljnje usposab
ljanje. Na vseh skupnih tečajih do 
vključno letos je več kot 600 Ne
palcev pridobilo najmanj osnovno 
znanje za varnejše gibanje po viso
kih planinah.

Program je ob
segal 18 tem: pri
prava na turo, 
vzpon, nevarnosti 

. v planinah, plazo-
vi, vreme, opre- 

>J ma, taborjenje in 
j bivakiranje, var- 
{ stvo okolja, pla- 

j - - H ninsko izrazje, 
opis in ocena tu
re, planinska ori
entacija, prva po- 

imu moč, višinska bo
lezen, utrujenost, 
prehrana v plani
nah, vrvi in vozli, 
skalno plezanje, 
snežno in ledno 
plezanje, reševal
na tehnika. Teme 
so bile obdelane 
na kratko teoretič
no, glavni pouda
rek pa je bil na 
praktičnem delu. 
Tako so bili tudi 
izpiti predvsem 
praktični. Kjer se 
je le dalo, je bilo 
potrebno naredi-

Skupna slika inštruktorjev, blagajnika in tajnika NMA pred odhodom 
v Lantang

se bosta udeležila evropskega pr
venstva v igranju kitare, na pred
lanskem prvenstvu v Italiji je Le
nart že osvojil bronasto medaljo.

Čast razreza slavnostne torte 
so v Termah Snovik namenili 
gospe Ani Kavčič iz Ljubljane, ki 
je skupaj s sestro Maro in neča
kinjo Vido Živec z možem Jože
tom v lanskem letu obiskala ter
me 97-krat, vsi štirje pa kar 390- 
krat. V dokaz zvestih obiskov je 
gospa Ana izročila direktorju 
Hribarju 13 kartončkov s po tri
desetimi prenosnimi celodnev
nimi kartami na vsakem, ki so 
jih vsi štirje vitalni, zadovoljni, 
starejši prijatelji Term Snovik 
»pokoristili« v letu 2005. Ana 
pravi, da je številka 13 zanje 
srečna številka, da: so terme obis
kovali vsaj dvakrat tedensko, vča
sih celo trikrat, poleg tega pa so 
še večkrat med letom kupili 
vstopnici za 2-urno plavanje. »Ta 
zdravilna voda v Snoviku mi 
koristi za telo in v telesu, saj jo 
redno tudi pijemo. Čez vse pa je 
Ivotova ročna masaža«, je zado
voljno pripovedovala in njene
mu mnenju so pritrjevali mnogi 
prisotni redni obiskovalci term v 
Snoviku, ki pravijo, da so vzljubi
li terme v prečudovitem okolju 
in da se tu počutijo zelo domače.

nimivih ponudb. Vstopili so tudi 
v SPOT- združenje za pospeševa
nje turizma in začeli sodelovati 
tudi s tujimi turističnimi agenci
jami ter se priključili združenju 
Grozd malih hotelov. Z novimi 
znanji si prizadevajo za pridobi
tev koncesije za izvajanje zdravi
liških storitev. V načrtih imajo 
razširitev dodatne wellness po
nudbe, kar pomeni še več ter
malnih užitkov.

Kot pravi direktor Ivan Hri
bar, so v Termah Snovik ponos
ni tudi na priznanja, ki so si jih 
prislužili v zadnjem letu: pro
jekt gradnje toplotnih črpalk in 
sončnih kolektorjev je bil nagra
jen kot energetsko najučinkovi
tejši projekt leta 2005, v akciji 
Naj slovenska kopališča pa 
so v kategoriji malih in sred
njih kopališč zasedli prvo 
mesto.

V želji po nenehnem izboljše
vanju kakovosti storitev so nada
ljevali s projektom »Učeče se 
podjetje«, obnovili Certifikat ka
kovosti ISO 9001-2000, so pa tu
di med glavnimi pobudniki ne
davne ustanovitve Turističnega 
društva Tuhinjska dolina, ki naj 
bi pospešil turistični razvoj v 
tem lepem kotičku Slovenije.

VERA MEJAČ

ti, ne govoriti. Tečajniki so imeli ze
lo različno predznanje in izkušnje, 
vendar je bila velika večina že pre
cej časa v planinskem oziroma vod
niškem delu. Dva sta bila celo že po 
štirikrat na vrhu Sagarmate, nekaj 
pa je bilo tudi takih, ki še nikoli ni
so bili v planinah. Dva sta bila po
vsem nepismena, vsaj polovica pa 
je znala angleško vsaj toliko, da so 
lahko prevajali drugim, ki jim je an
gleščina delala težave, čeprav naj bi 
bila »uradni« jezik tečaja.

Inštruktorji so svoje delo usklaje
vali tako, da je vse potekalo nemo
teno. Pri tem je bilo večkrat po
trebno zmanjšati obseg prenosa 
znanja, da ne bi med tečajniki pri
hajalo do zmede zaradi več različ
nih možnosti. Posamezni inštruk
tor je bil nosilec teme, praktično 
delo pa je potekalo po skupinah, ki 
so jih vodili vsi inštmktorji - vsak 
svojo.

V Katmanduju je bil praktični 
del skalnega plezanja izveden v Ba- 
ladžuju, ki se je tokrat pokazal kot 
za manj primeren začetniški tečaj. 
Tamkajšnje smeri so za začetnike 
pretežke, v mokrem preveč spolz
ke, preveč zaraščene, poleg tega pa 
je bilo veliko pijavk in komarjev. V 
Langtangu je bil kopni del izveden

pri samostanu Kjangdžing, snežni 
oziroma predvsem ledni (ker je bi
lo snega samo za vzorec, saj je bil 
čas tečaja konec avgusta in začetek 
septembra neugoden), pa na višini 
okoli 5000 m pod Najakango ozi
roma pod Urgjenmo. Bilo je precej 
toplo, saj temperatura na 5000 m 
ni nikoli padla pod - 3 °C.

Poleg osnovnega namena - dati 
tečajnikom ustrezna znanja in jih 
naučiti določenih veščin, je imel ta 
tečaj tudi namen določiti ustrezne 
vsebine za prihodnje osnovne teča
je. Nepalci so sicer že sami sposob
ni izpeljati kvaliteten osnovni tečaj, 
vendar po skupni oceni še vedno 
potrebujejo našo pomoč pred
vsem zaradi doslednosti in naših iz
kušenj. Zato nameravamo na osno
vi izkušenj iz tega in treh predhod
nih tečajev skupaj napisati ustre
zen učbenik, saj so se dosedanji po
kazali za osnovni (ne pa tudi za 
vodniški) tečaj preobsežni (sloven
ski) oziroma ne povsem ustrezni 
(nepalski). To pa pomeni, da bo 
potrebnega še veliko skupnega de
la v prihodnje, saj Nepalci spet pro
sijo za pomoč in sodelovanje v na
slednjem lem in nato še naprej.

Se nadaljuje 
BOJČ

Tudi Cilka in Tone Pančur iz Mekinj uživata v Termah Snovik. Tone: 
»Sva stalna gosta term že iz časov pilotnega bazena, čeprav nisva tako 
pogosto tukaj. Všeč nama je lepa narava. Pozdravljava dopolnitev po
nudbe s terapijami, saj je kombinacija fizioterapije in bazena odlična 
za naju, ker imava težave s hrbtenico in »išijasom«. Prepričana sva, da 
dve uri najbolje in intenzivno izkoristiva, če plavava in se masirava v 
bazenu«. Cilka pa je dodala: »Rada prihajam sem, ker je blizu in pri
jetno. Intenzivno izkoristim dve urici, da si naberem novih moči«. Ob 
koncu prijaznega pomenka sta nam še zaupala, da sta bila prijetno pre
senečena, ko je nekega dne, ko sta po plavanju pila čaj, k njima prise
del direktor Ivan Hribar, ju toplo pozdravil in povprašal, kako se po
čutita v termah, kaj jima je všeč in kaj pogrešata, hkrati pa jima je po
vedal tudi o tem, kaj vse nameravajo še narediti. »Pozdravljava takšne 
tople stike«, sta še poudarila.
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POGREŠAMO NEDELJSKA NAKUPOVANJA?
Na trgu ponudbe in povpraše

vanja se vsak dan bije hud boj za 
prosta delovna mesta. Slovenija je 
na pragu gospodarske krize, ki se 
je po pridružitvi EU samo še stop
njevala. Brezposelnost raste, čeda
lje več podjetij je v gospodarski 
krizi in čedalje težje bo dobiti 
službo. To so žalostna dejstva, ki 
jih poslušamo vsak dan, vendar so 
še kako resnična. Zato pa je vizija 
srečne družinice, ki bi vsak pros
ti trenutek preživljala skupaj, 
predvsem utopija. Za mnoge, so
dobne družine, kjer je tempo živ
ljenja neusmiljen, je edini dela 
prosti dan nedelja. Ko bi le držalo
to, kar je nekje že zapisano»..... in
sedmi dan je počival.« Nekaterim 
ljudem namreč počitek pomeni 
tudi nakupovanje in sprehajanje 
po trgovskih centrih. Hvala bogu 
za svobodo odločanja!

Res je, da je delo trgovcev težko 
in velikokrat neprijazno do tistih, 
ki ta poklic opravljajo. Vendar pa 
je tu še vseeno veliko ljudi, ki so 
takšno delo, skupaj z vsemi dobri
mi in slabšimi pogoji, pripravljeni 
sprejeti. Po drugi strani pa sedaj tr
govcem in trgovkam, ki so ob ne
deljah prosti in se lahko 24 ur na 
dan posvečajo svoji družini, preti 
izguba službe. Vrtimo se v začara
nem krogu. Pravica do referendu
ma je ena osnovnih pravic demo
kratične družbe, vendar pa je lah
ko dvorezen meč, če tega meha
nizma ne znamo uporabljati. Rav
no to se dogaja pri nas. Referen
dum je bil, ljudstvo je odločilo, a 
kot kaže ta odločitev zopet ni reši
la zastavljenega vprašanja, izid še 
vedno moti preveč ljudi. Nobena 
juha se ne poje tako vroča kot se 
skuha!

Vsi si želimo bolj socialno drža
vo, ne pa takšne, kjer imamo le 
»lose-lose« situacijo. Ker pa je to 
uresničljivo le v Indiji Koroman
diji, sem Kamničane tokrat po
vprašala, kaj menijo o trenut
no najbolj aktualni temi: o od
piralnem času trgovin in ugo
tavljam, da se mnenja niso kaj 
dosti spremenila od tistih 
pred referendumom.

VIDA ROSULNIK:
»Meni je čisto vseeno ali so tr

govine v nedeljah zaprte ali od
prte. Se mi pa zdi škoda zaradi 
mladih družin, saj se lahko tak
rat, ko so prosti, bolj posvetijo 
tistim nakupom, ki pomenijo 
večje izdatke za družinski prora
čun, ali pa pri nakupu potreb
ščin za otroke. Sicer pa je tako: 
če je zaprto, naj bo zaprto za vse, 
tudi na črpalkah delajo mamice, 
a ne. Drugače pa menim da ta 
ureditev škodi tudi turizmu in s 
tem ugledu države. Sploh sedaj, 
ko smo se tako borili za vstop v 
EU, se bo po drugi strani zgodi
lo, da turist, ki nas bo obiskal v 
nedeljo, ne bo mogel kupiti niti 
najmanjše malenkosti, ki bi ga 
spominjala na Slovenijo.«

ANDREJ ROUS:
»Sem za to, da bi bile trgovine 

ob nedeljah in praznikih odprte, 
zaposlenim pa naj bo omogočena 
možnost izbire, ali bodo delali ali 
ne. Problema delavnika nekega 
zaposlenega in s tem njegovega 
prostega časa bi se morali lotiti 
sistemsko za vse gospodarske in 
negospodarske panoge in ne sa
mo za eno. Tu je tudi problem za
poslenih v zdravstvu, gostinstvu,.. 
Kdo in kdaj bo pa njih kaj vpra
šal?!

Kje so vsi tisti, ki se referendu
ma niso udeležili, a so sedaj naj
bolj glasni, ker niso zadovoljni z 
izidom. Se mi zdi, da se tudi obis
ki pri maši zavoljo zaprtja trgovin 
niso občutno povečali, kar je bilo 
takrat tudi sporno. S tem referen
dumom nismo nič rešili.«

BARBARA SPRUK GOLOB:
»Že ob referendumu mi je bilo

vseeno, če so bile trgovine ob 
nedeljah odprte, zato tudi sedaj 
s tem, ko so zaprte, nimam te
žav. Tako ali tako imamo prema
lo prostega časa in se mi zdi za
drževanje po raznih trgovskih 
centrih izguba dragocenega ča
sa. Sama nakupim vse potrebno 
že med tednom ali najpozneje v 
soboto, le izjemoma sem odšla v 
trgovino v nedeljo. Sicer pa 
imam doma moža, ki je odličen 
kuhar in zna iz malenkosti na
praviti pravo gostijo. Mogoče pa 
bo nova ureditev pripravila lju
di, da bodo končno pojedli vse, 
kar imajo v hladilniku in ne bo
do po nepotrebnem metali hra
ne stran.«

MARA CRNOJA:
»Ne moti me, da so trgovine 

ob nedeljah in praznikih zaprte. 
Vse svoje nakupe opravim med 
tednom, pa še gneči se izognem. 
Za mlade družine pa je drugače. 
Če so starši zaposleni v oddalje
nih krajih izgubijo precej časa 
že s samo vožnjo v službo in do
mov, sploh pa, če se njihov de
lavnik konča ob štirih, petih, ni 
čudno, da se nakupom lahko 
posvetijo le ob koncu tedna.«

MATEJ DRENIK:
»Ali so trgovine odprte ali za

prte ob nedeljah in praznikih se 
mi ne zdi takšen problem, rajši 
bi izpostavil dejstvo, da smo za 
izvedbo referenduma porabili 
okoli 750 milijonov tolarjev dav
koplačevalskega denarja, nad 
izidom pa nismo zadovoljni. Raj
ši bi ta denar porabili za pomoč 
mladim družinam. Sem pa seve
da za, da se zaposlenim v trgov
skih centrih in podobnih pano
gah, tu so še zdravstveni delavci, 
gostinci in podobno, omogoči 
več prostega časa.«

MIRA RODE:
»Sem mnenja, da smo se na re

ferendumu odločili pravilno. Le 
kaj je lahko tako nujno, da brez 
tega ne moreš in moraš to iskat 
v trgovini ravno v nedeljo. Že 
beseda nedelja nam lahko dosti 
pove - NE DELAJ. So pa tu seve
da ljudje drugih poklicev, brez

katerih ne bi mogli funkcionira
ti, če ob nedeljah in praznikih ne 
bi delali. Ali je več vreden kilo
gram svežega paradižnika ali ur
gentna zdravniška pomoč? 
Upam, da vsi poznamo odgovor 
na to.«

FRANCKA VRHOVNIK:
»Takšna ureditev, kot jo ima

mo sedaj, ko so trgovine zaprte, 
se mi zdi pravilna. Vsakdo si za
služi, da preživi čim več časa s 
svojo družino. Velikokrat se 
sprašujemo kaj je z mladino na
robe, saj so čisto razpuščeni? Za
kaj le! Starši nimajo dovolj časa, 
da bi jih vzgajali. Ker pa takšne 
možnosti nimajo zaposleni v 
vseh panogah, npr. v zdravstvu, 
naj bodo zato prosti vsaj tisti, 
brez katerih se da ob nedeljah in 
praznikih normalno shajati.«

___

PRIMOŽ OBLAK:
»Mislim, da bi morale biti trgo

vine ob nedeljah in praznikih bi
ti odprte, Če se že gremo social
no državo bi se morali pogovori
ti tudi o delovnih pogojih in ur
nikih ljudi, zaposlenih v zdrav
stvu, gostinstvu,.. Sicer pa je ta
ko, da bi se o teh stvareh lahko 
pogovarjali v nedogled, pa bi se 
na koncu našlo še vedno ogrom
no ljudi, ki se z rešitvami ne bi 
strinjali. Ponavadi so to tisti ljud
je, ki pri pogajanjih ne sodeluje
jo, so raje tiho, potem so pa naj
bolj glasni.*

Pogovarjala se je

MATEJA SPRUK

Poštarji nas obiščejo tudi 
v nemogočih zimskih razmerah

Letošnja zima je z mrazom, snegom in ledom zagodla tudi poš
tarjem. Ali kdaj pomislimo, kako težko se otovorjeni s polnimi tor
bami pisem, položnic, reklamnih letakov prebijajo do oddaljenih 
vasi in naših domov po nevarnih cestah in poteh? Za povrh vse
ga pa se marsikje nanje hudujejo psi, ki privezani, lačni samevajo 
in zmrzujejo vse dneve. Če ni nikogar drugega mimo, jim dan po
pestri vsaj poštar, da se lahko izkažejo kot dobri čuvaji gospodar
jevega doma. Da ne omenjamo odvezanih psov, ki se jih tudi poš
tarji bojijo.

Poštar je kar nekakšen naš prijatelj, saj nas obišče skoraj vsak 
dan. Kar navadimo se nanj, in če ga kakšen dan ni, ga pogreša
mo. Toda kljub močnemu sneženju so v zadnjih decembrskih dneh 
poštarji po naši občini v visokem snegu, po poledenelih cestah 
vztrajno in požrtvovalno prišli do naših domov in poštnih nabiral
nikov, za kar jim gre res vsa pohvala in priznanje. Med njimi je 
prav gotovo marljiv poštar na motorju 28-letni Tone Šuštar iz Tu
njic, ki pošto raznaša sedem let. S prezeblimi rokami je v prepol
ni torbi poiskal našo pošto in nam jo prijazno izročil. Ob delu je 
končal triletni študij in pred slabim mesecem dni diplomiral na višji 
strokovni šoli za poštni promet v Ljubljani in upa, da je to njego
va zadnja zima, prebita na cesti. Pa vendar, pravi, ima rad ljudi in

Poštar Tone Šuštar iz Tunjic tudi v tej mrzli zimi redno 
in z veseljem dostavlja pošto.

to delo. Vsak dan prevozi približno 30 km, v zimskih dneh za svoje 
delo na dodeljenem »rajonu« porabi 30 do 50 odstotkov več ča
sa kot v normalnih vremenskih razmerah.

Na območju celotne občine Kamnik poštne storitve za več kot 
27.000 prebivalcev opravlja kar sedem pošt. Na območju obeh po
št Kamnik s poštnima številkama 1240 in 1241 dostavlja pošto s 
tremi avtomobili, sedmimi motorji in devetimi kolesi 21 poštarjev: 
Alojz Golob, Andrej Korošec, Anton Šuštar, Boris Sušnik, Daniel 
Holcar, Drago Hribar, Franc Goltnik, Jože Hrovat, Jože Hribernik, 
Lovro Kern, Luka Svetelj Debelak, Marjan Mandekič, Miha Rom- 
šak, Mirko Sedušak, Iztok Nusdorfer, Peter Stele, Peter Vajs, Ro
man Novak, Stanko Lavrič, Tomaž Krmavner in Uroš Brvar. Na ob
močju pošte Motnik raznaša pošto z avtom Anton Semprimožnik, 
na območju pošte Laze v Tuhinju z avtom in motorjem raznašata 
pošto Anton Kodra in Janez Mošnik; na območju pošte Stahovi
ca z avtom in dvema motorjema dostavljata pošto Samo Obreza 
in Robert Poličnik, na območju pošte Blagovica, kamor spadajo va
si Mali in Veliki Rakitovec in Gabrovnica, raznaša pošto z avtom 
Marjan Cerar, na območju pošte Radomlje, kamor spadata kam
niški vasi Rudnik in Volčji Potok, dostavlja pošto z avtom Florjan 
Klopčič. Pohvalo si zasluži tudi 26 poštnih delavk in delavcev, saj 
sestavljajo pomemben člen v verigi nemotenega poštnega prome
ta za veliko kamniško občino.

Hvala vam, naši poštarji, pa srečno pot!
VERA MEJAČ

Pmnzmjzi nqjboQ tthrejnlm
Tako kot lani, so se tudi letos 2. pokalov in medalj je bilo tudi le- krepko povečalo, so najbolj vne- 

januarja na Sv. Primožu zbrali po- tos Gostišče pri Planinskem orlu. te razdelili v dve kategoriji - žen- 
hodniki, ki so se v letu 2005 naj- Osemdesetletni Ivan Urh iz Črne, sko in moško, 
večkrat povzpeli na eno najbolj ki so ga ljubitelji hoje na Sv. Pri- zlate medalje katesoriii 
priljubljenih izletniških točk v šir- mož okronali za častnega pohod- v , sJ
ši okolici Ljubljane, z nadmorsko nika, je kot najstarejši med njimi zenske: 
višino 845 metrov. V okrepčeval- izročil 46 medalj in tri pokale. Ker 1. Ruža Jovčeva, upokojenka iz
niči je potekala podelitev pri- se je število pohodnikov, pa tudi Županjih Njiv za kar 1107 poho- 
znanj najbolj vztrajnim. Sponzor vzponov v primerjavi z letom prej dov, 2. Anica Leban iz Stahovice

Najvztrajnejši pohodniki na Sv. Primož so za svojih več sto vzponov, najbolj pridni sojih našteli celo preko 
tisoč, prejeli medalje in pokale.

- 527, 3. Mira Gradišek iz Stranj - 
402, 4. Marija Močnik iz Stahovi
ce -400, 5. Marta Mrgole iz Zago
rice - 369, 6. Angelca Škrtič iz 
Stranj - 340 vzponov. Srebrno 
medaljo je za 201 pohod prejela 
Mateja Pogačar iz Stranj. Bronas
te medalje: 1. Silva Škerjanec iz 
Radomelj za 167 pohodov, 2. Ta
nja Jamnik iz Kamnika - '165, 3. 
Brigita Kermat iz Kamnika -138,
4. Mihaela Zupan iz Šmarce -119,
5. Irena Baloh iz Šmarce -118,6. 
Nives Burja iz Mekinj - 110, 7. 
Francka Perne iz Stranj -105, 8. 
Marinka Vlajnič iz Stranj -101,9. 
Alenka Gradišek iz Ljubljane za 
100 pohodov.

Pri moških in ženskah sta prva 
dva dobila pokal v trajno last. Ru
ža Jovčeva pa tudi pokal za 10 
pohodov v enem dnevu.

Zlate medalje v kategoriji 
moški:

1. Vinko Mrgole iz Zagorice za 
1050 pohodov (tudi v letu 2004 
je bil največkrat na Sv. Primožu - 
770-krat, za kar je tudi lani prejel 
zlato medaljo), 2. Rudi Zore iz 
Kamnika -803, 3- Boris Rupic iz 
Kamnika - 503, 4. Janez Balantič 
iz Mekinj - 372, 5. Mavricij Gro- 
šel iz Krtine pri Domžalah - 369,
6. Franc Pincolič iz Kregarjevega
- 325,7. Marjan Grojzdek z Dup
lice - 309,8. Miro Škrtič iz Stranj
- 307, 9- Franc Grilje iz Godiča - 
306,10. Vojko Holcer iz Kamni
ka - 303, 11. Jože Podgornik iz

Kamniške Bistrice - 302,12. Ivan 
Urh iz Črne, ki je z osemdesetimi 
leti najstarejši pohodnik. Srebr
ne medalje: 1. Darko Škofič iz 
Šmarce za 238 pohodov, 2. 
Zdravko Škerjanec iz Radomelj - 
228, 3. Tone Gradišek iz Stranj -
209.4. Jože Klemenc iz Godiča -
205.5. Andrej Leban iz Stahovi
ce - 202 pohodov. Bronaste 
medalje: 1. Nande Kokalj iz 
Šmarce za 127 pohodov, 2. 
Franci Zupan iz Šmarce -120,3. 
Igor Baloh iz Šmarce - 118, 4. 
Vid Klemen iz Kamnika - 118, 
5. Franc Zajc iz Preserij -118,6. 
Robert Retelj iz Domžal - 108,
7. Viki Mav iz Količevega -108,
8. Franci Potočnik iz Črne - 
106, 9- Vinko Lužar iz Šmarce - 
102,10. Robi Kunaver iz Dom
žal - 101, 11. Stane Breznik iz 
Županjih Njiv -101, 12. Bojan 
Mavčec iz Šmarce -100,13. Mi

lan Komek iz Domžal za 100 
pohodov.

Kot so povedali vztrajni in 
dobrovoljni pohodniki, se tako 
pogosto podajajo na pot proti 
Sv. Primožu predvsem zaradi 
dobrega počutja, ohranjanja 
zdravja, saj jim vzpon da novih 
moči in vedrega razpoloženja ob 
vsakodnevnih težavah. Nekateri 
med njimi so s pomočjo redne 
hoje celo premagali marsikatero 
bolezen, med njimi Mavricij Gro- 
šel iz Krtine pri Domžalah. Kar 
369-krat se je v lanskem letu po
vzpel na Sv. Primož, ob tem pa za
dovoljno pove, da je prav s hojo 
pozdravil težke zdravstvene teža
ve (sladkorno bolezen, bolezen 
na črevesju). Večkrat se tudi dva
krat dnevno povzpne do tega pri
ljubljenega vrha, kar nekako na
domesti njegovo pohodniško od
sotnost v času dopustov.

VERA MEJAČ

AngleškiJezikovni
Center d.0.0.

* Nudimo tečaje za otroke in odraste
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(vključno s tečaji Cambridge 
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* Sloveniji predstavljamo program 

za otroke English is fun!
www.anglRskiiezikovnicenter.com
Učili vas bodo samo učitelji, ki 
jim je angleščina materni jezik! 
Tečaji bodo potekali v Trzinu, 
Šmartnem v Tuhinju in Brdu 

pri Lukovici.

Shglbh b Funf
Pokličite nas: 01 564 47 95, 040 210 647 
ali 040 637 769 (po 14. uri) ali pišete na
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Versko središče Jehovovih prič na Duplici

V Kamniku se počutimo odlično!
Sodobna zgodovina Jeho

vovih prič, verske skupnosti, 
ki se imenujejo po Jehovi, 
kakor je po Bibliji ime Bogu, 
se je pričela pred več kot sto 
leti, pa vendar jih mnogi še 
danes povezujejo le s Straž- 
nim stolpom, njihovo osred
njo publikacijo, in z oznanja
njem po hišah, ne da bi 
sploh vedeli za kakšno vero
vanje gre. V slovenskem

razpršeni na več lokacijah, 
delovni prostori in stanova
nja so bila praktično po vsej 
Ljubljani. Na Duplici pa so si 
na več kot 3000 kvadratnih 
metrih v štirih etažah uredi
li pisarne in apartmaje, tako 
da lahko svoje delo opravlja
jo nemoteno. Imajo svojo ku
hinjo in jedilnico, pralnico, 
številne pisarne, svojo knjiž
nico in prevajalski oddelek,

prostoru so dobro organizi
rani že več kot pol stoletja, 
pred kratkim pa so se naseli
li tudi v naši neposredni bli
žini, saj so avgusta lani ob 
Groharjevi ulici pri Osnovni 
šoli Marije Vere na Duplici 
zgradili novo versko središ
če oziroma glavni urad, od 
koder koordinirajo delova
nje Jehovovih prič po vsej 
Sloveniji. O vročih sporih iz
pred leta in pol, ko se je 
gradnja začela in so stanoval
ci omenjene ulice na ta ra
čun izgubili svoja parkirišča, 
ni več sledi, celo nasprotno - 
Jehovove priče so stanovalci 
med seboj lepo sprejeli, saj 
veljajo za mirne sosede, zato 
se tudi ti v Kamniku zelo 
dobro počutijo. Pred krat
kim smo jih v centru obiska
li, da iz prve roke izvemo, ka
ko živijo in s čim se ukvarja
jo.

Vse pod eno streho
V novem središču na Dup

lici, ki mu rečejo tudi betel, 
kar v hebrejščini pomeni 
»božja hiša«, že skoraj pol le
ta živi in dela 36 oznanjeval
cev iz vse Slovenije in tudi 
tujine. »Z nami je tudi Črno
gorec, Bosanec, par iz Avstri
je in dva Italijana. S tem, ko 
živimo in delamo skupaj ta
ko različno ljudje, na najbolj
ši način dokazujemo, da smo 
brez predsodkov,« pravi Ro
man Arzenšek, predstav
nik za stike z javnostmi.

Še leto nazaj so bili pred
stavniki Jehovovih prič, ki 
koordinirajo delo v Sloveniji,

na katerega so še posebej po
nosni, sodobno opremljene 
apartmaje, v katerih lahko 
prenočijo tudi obiskovalci, 
večnamensko t.i. kraljestve- 
no dvorano, kjer se srečujejo 
tudi člani lokalne skupine Je
hovovih prič, prijazno re
cepcijo, sobo za druženje, 
skladišče za knjige, celo svoj 
frizerski salon in sobo za re
kreacijo ter nekaj drugih 
prostorov, kar vsem oznanje
valcem, ki tu živijo, predstav
lja dom. »Imamo vse, kar po
trebujemo, in tako se lahko 
nemoteno posvetimo svoje
mu delu,« pravijo Priče, ki se 
med seboj povsem enako
pravno kličejo bratje in ses
tre.

Število oznanjevalcev 
narašča

Število oznanjevalcev, kot 
rečejo svojim aktivnim čla
nom, vsem tistim, ki vero in 
dobro novico o skorajšnjem 
koncu sveta, ki ga Priče z ve
seljem pričakujejo, oznanja
jo drugim, po vsem svetu na
rašča. Preko 6 milijonov 
oznanjevalcev, ki ima svoj se
dež v Brooklynu v ZDA, je 
danes že registriranih v 235 
deželah sveta, skupaj z njimi 
pa jih Biblijo proučuje še 
vsaj toliko simpatizerjev. Ka
ko pa je v Sloveniji? »Število 
nekoliko niha, saj niso vsi 
oznanjevalci ves čas aktivni, 
lahko pa rečemo, da nas je 
okoli 1900. Samo lani je bilo 
krščenih 41 Jehovovih prič 
in tudi pri nas smo zabeleži
li porast,« pravi Roman Ar
zenšek, ki iz svetovnega leto
pisa prebere še nekaj statis
tičnih podatkov, npr. to, da 
se je v svetu lani krstilo sko
raj 250 tisoč novih Prič in da

Svetem pismu, razlikujemo 
po tem, da verjamemo v več
no življenje na Zemlji. V ne
besa bo odšlo le 144.000 po
sameznikov. Svojega Boga 
imenujejo Jehova, saj je v 
Bibliji tako poimenovan kar 
7000-krat, ne častijo Marije, 
a za razliko od mnogih kato
likov verjamejo, da je bila 
brezmadežno spočeta, in ne 
priznavajo celibata. Nimajo 
cerkva in duhovnikov, na
mesto tega se zbirajo v t.i. 
kraljestvenih dvoranah, ne 
priznavajo nobenih religioz
nih simbolov, verjamejo, da 
je Kristus umrl na kolu in ne 
na križu, in kar je za mnoge 
še posebej zanimivo - ne 
praznujejo božiča in drugih 
krščanskih praznikov. Edini 
praznik, ki ga poznajo, je 
spomin na Jezusovo smrt, ki 
za razliko od krščanstva po
udarja smrt in ne vstajenja. 
Praznujejo ga vsako prvo 
spomladansko polno luno, 
ki bo letos 12. aprila.

V pritličju so si uredili večnamenski prostor, t.i. kraljestveno dvorano, 
kjer se dvakrat tedensko, ob četrtkih zvečer in nedeljah dopoldan, do
biva tudi kakšnih petdeset Jehovovih prič iz Kamnika in okolice. V ko
tu sobe je kot vodilo pri molitvi in pogovorih nameščen citat, ki ga za
menjajo enkrat letno.

Oznanjevalci imajo v svojem centru tudi lastno pralnico ter vse ostalo, 
kar potrebujejo v vsakdanjem življenju - kuhinjo, jedilnico, sobo za re
kreacijo, prijetno urejene apartmaje idr.

Zakonca Roman in Marija Arzenšek

T^lahkokdo
mmrntm s*|S.

V centru prevajajo revije in različne priložnostne publikacije, ki sku
šajo odgovoriti na temeljna vprašanja vere, npr. kdo je Jezus Kristus, 
kaj bog zahteva od nas, kdo lahko spremeni svet ipd.

V prostornem prevajalskem oddelku z lastno knjižnico šestnajst preva
jalcev, lektorjev in korektorjev prevaja revije in druge publikacije. Pri 
delu smo tako ujeli tudi Rahelo Novak in Deboro Čepin, ki prevajata re
vijo Stražni stolp.

so samo v Sloveniji lani opra- ■
vili 375 tisoč ur prostovolj
nega oznanjevanja.

Življenje po Bibliji in 
raj na Zemlji

In kaj Jehovove 
priče sploh ozna
njajo? »Naše vero
vanje in naše vsa
kodnevno ravna
nje temelji iz
ključno na Bibliji.
Ostale vere, ki tu
di temeljijo na 
Svetem pismu, 
dajejo prednost 
ali vsaj enako
vrednost izroči
lu, mi pa verja
memo le tisto, 
kar lahko pod
krepimo z zapi
som v Bibliji,« me 
poduči moj sogo
vornik in nadalju
je: »Biblija ponuja 
in pojasnjuje re
šitev vseh sveto
vnih dogodkov.
Poudarjamo, da 
človeška prizade
vanja ne bodo re

šila planeta, tudi ni razloga, 
da bi se bali, da bo planet 
uničen, ker Biblija jasno pra
vi, da bo Bog, ki mu je ime 
Jehova, posegel v dogodke 
na Zemlji. Končalo se bo sla
bo, a se bo spet začelo dob
ro. Podobno kot je v Bibliji 
opisan vesoljni potop. Hudo 
in slabo je marsikje že, ves 
čas intenzivno oznanjamo in 
glede na podnebne razmere 
na Zemlji do konca sveta ni 
več dolgo, seveda pa tega ne 
moremo točno napovedati.
Ko me mnogi vprašajo, kdaj 
pa bo ta konec sveta, jim ma
lo v šali odvrnem, naj vpraša
jo meteorologe«, hudomuš
no odvrne in poudari, da se 
konca sveta iskreno veselijo.
Jehovove priče se od ostalih 
ver, ki prav tako temeljijo na

Oznanjevanje je 
naloga vsake Priče

Delovni dan Jehovovih 
prič po vsem svetu se začne 
ob 7. uri zjutraj, ko se tudi v 
centru na Duplici zberejo v 
jedilnici, kjer imajo t.i. jutra
nje čaščenje, kar pomeni, da 
preberejo biblijski stavek in 
ga komentirajo. Nato'imajo 
zajtrk, po zajtrku pa prebere
jo kakšno poglavje iz Biblije 
ali iz letopisa Jehovovih prič 
po svetu. Od 8. ure se vsak 
posveti svojemu delu - v kuhi
nji se lotijo priprave kosila, v 
pralnici je potrebno oprati in 
zlikati perilo, vzdrževalci skr
bijo za različna popravila, na 
prevajalskem oddelku pa se 
šestnajst prevajalcev, lektor
jev in korektorjev vsakodnev
no loteva prevodov različnih 
publikacij, med katerimi je 
gotovo najbolj znana revija 
Stražni stolp. Ob 12. uri se 
zberejo na kosilu, od 13. do 
17. ure ponovno delajo, poz
no popoldan pa se vsak po
sveti svojim opravkom, med 
katerimi je zelo pomembno

V centru na Duplici se v eni 
od dvoran, rečejo ji kraljestve- 
na dvorana, dvakrat tedensko 
dobivajo tudi Jehovove priče 
tukajšnje verske občine, ki ob
sega kraje širšega domžalsko- 
kamniškega območja. »Jehovo
ve priče so bile v Kamniku or
ganizirane že pred drugo sve
tovno vojno, a so se takrat do
bivali še na skrivaj, v eni od hiš 
na Novem trgu. Tudi pozneje 
so se srečavali v hiši nad starim 
zdravstvenim domom, vse do 
leta 1992, ko so.svoje prostore 
dobili v Delavski univerzi v 
Domžalah. Tam smo bili pet 
let, leta 2001 smo svoja teden
ska srečanja opravljali v kam
niški knjižnici, nato pa smo v 
obdobju, ko se je že začel gra
diti center na Duplici, eno leto 
delovali še v Majčevem dvoru v 
Jaršah. Od avgusta 
2005 pa se srečujemo 
v tej kraljestveni dvo
rani na Duplici«, je 
zgodovino Kamniških 
Jehovovih prič na 
kratko opisal Marko 
Šušteršič.

Jehovove priče se 
na shodih srečujejo 
trikrat tedensko. Ob 
torkih se dobivajo le 
člani posameznih lo
kalnih skupin, večino
ma v zasebnih hišah v 
Kamniku, Radomljah, 
Domžalah in drugih 
krajih te verske obči
ne. Četrtkovih srečanj 
na Duplici se udeleži
jo člani iz vse verske 
občine, namenjena

pa so predvsem spoznavanju 
Biblije in učenju oznanjevanja 
ali preprosto: »Učimo, se kako 
predstaviti Sveto pismo tiste
mu, ki nam odpre vrata.« Sho
di ob nedeljskih dopoldnevih 
so bolj odprtega tipa, torej na
menjeni Jehovovim pričam in 
vsem, ki jih njihovo versko de
lovanje zanima, sestavljeni pa 
so iz javnega predavanja in 
preučevanja Stražnega stolpa.

Jehovove priče - v kamniški 
verski občini jih deluje približ
no 50 - začnejo in končajo shod 
s pesmijo iz pesmarice Pojmo 
hvalnice Jehovu ter preprosto 
molitvijo. V skoraj dve uri dol
gem srečanju, katerega pro
gram je znan za eno leto vna
prej in je po vsem svetu enak, 
pa se verniki skozi kratka, a po
učna predavanja in pogovore

tudi oznanjevanje, največkrat 
po hišah in stanovanjih. »Ni
koli ne vemo, kdo nam bo od
prl vrata, zato je tema, s kate
ro začnemo, bolj splošna, tak
šna, ki je zanimiva in aktualna 
za vse veroizpovedi in staros
ti. Stražni stolp, ki ga navad
no prinesemo s seboj, ima na 
naslovnici kakšno izzivalno 
vprašanje, in ko pozvonimo 
na vratih, navadno vprašamo, 
kaj si mislijo o tem, ali prebe
remo kakšen biblijski stavek 
in se skušamo o tem pogovar
jati. Biblija nas uči, da mora
mo veselo novico povedati 
vsem, zato ne izbiramo, ko
mu bomo potrkali na vrata, 
seveda pa med pogovorom 
sledimo interesu sogovorni
ka. Tistega, ki ne verjame v 
boga, na primer nima smisla 
prepričevati, da je Biblija 
božja beseda,« je še povedal 
Roman Arzenšek in dodal, da 
so zanje prav vsi ljudje enaki 
in da statistika dokazuje, da 
pravila, kdo se jim pridruži D 
morda le ateisti ali razočarani 
katoliki - ni.

JASNA PALADIN

Shod Jehovovih prič
Da bi bolje razumeli njihovo vero in delovanje, smo se Je

hovovim pričam pridružili tudi na enem od njihovih shodov, 
četrtkovi teokratični strežbeni šoli, kot sami uradno imenu
jejo takšno srečanje.

seznanjajo s praktičnimi tema
mi, kot je na primer pomen 
točnega branja, z različnimi 
prikazi in dialogi se učijo ozna
njanja na terenu, berejo stavke 
iz svetega pisma in se pogovar
jajo o njih ter si izmenjavajo iz
kušnje, izpostavljajo aktualna 
dogajanja pri nas in po svetu, 
ter se seznanjajo s povsem 
praktičnimi obvestili o delova
nje verske skupnosti. Na shodu, 
kjer je bilo mogoče opaziti mla
de pare, poročene zakonce, 
starejše ljudi, cele družine in 
tudi posameznike, večina sode
luje s svojimi odgovori, mislimi 
in izkušnjami, pri tem pa si ne 
pomagajo le z njim nepogrešlji
vo Biblijo, ampak tudi z drugi
mi priročniki.

Zelo prijeten, zanimiv in nič 
kaj vsiljiv shod po skoraj dveh 
urah Jehovove priče vsakič na
daljujejo še z neformalnim sre
čanje, saj so, kot pravijo, med 
seboj iskreni prijatelji, ki jim tak
šni shodi pomenijo zelo veliko.

V kraljestveni dvorani na Duplici se na shodih srečuje kakšnih petdeset Jehovovih 
prič s kamniško-domžalskega območja. Svoj shod začnejo in končajo s pesmijo.
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OKOLJU PRIJAZEN KAMNIŠKI 
MERCATOR CENTER

Že tretje leto zapored so 
imeli djjaki srednje ekonomske 
šole s Šolskega centra Rudolfa 
Maistra iz Kamnika možnost 
ogleda kamniškega Mercator 
centra. Pa saj Mercator centre 
vsakdo pozna, boste morda 
rekli, vendar...

Dijaki 3. letnikov zgoraj ome
njene šole imajo namreč pred
met učno podjetje, v okviru ka
terega praktično spoznavajo 
delo po oddelkih namišljenega 
podjetja, ki ga sami ustanovijo. 
Tako se urijo v kadrovskem, ra
čunovodskem, nabavnem, pro
dajnem, marketinškem oddel
ku, v tajništvu in na mestu di
rektorja z namenom, da bi ime
li čim manj težav pri uvajanju v 
bodoče delo. Gre za najmoder
nejši način učenja po principu 
»learning by doing« v sodobno 
opremljenih računalniških učil
nicah.

Ker pa delo znotraj učnega 
podjetja še vedno ni tisto čisto 
»ta pravo«, mentorice odpelje
mo dijake na »teren«, kjer si

ogledajo dejanska delovna 
mesta. Tako se spoznajo z de
lom v proizvodnem, storitve
nem in trgovskem podjetju, 
ogledajo pa si tudi državni zbor 
in policijsko postajo. Ker je di
jakom takšen način dela zani
miv, te oglede nadaljujemo iz 
generacije v generacijo.

Letos nam je ogled kamniš
kega Mercatorjevega hiper
marketa prijazno omogočila 
vodja gospa Romana Kramar, 
ki je dijake pozdravila ob pri
hodu in jim podala nekaj sploš
nih podatkov o njihovem cen
tru, po trgovini pa jih je pope
ljala njena pomočnica gospa 
Nada Ulen. Pri tem je dijakom 
podrobno predstavila posa
mezne oddelke vse od »tehnič
nega« do »zelenjavnega«, 
Mercatorjeve akcije od pohva
le vredne »Slovenske košarice« 
(ki resnično spodbuja slovenske 
proizvajalce in to precej bolje 
kot marsikatera predvidena 
vladna reforma) do zimskemu 
času zelo primerne »pet na

Informativni dan je pred vrati

PRED ŽIVLJENJSKO 
ODLOČITVIJO

Marsikateri devetošolec in maturant se v tem času ukvarja z živ
ljenjsko pomembno in težko odločitvijo: katero srednjo šolo izbra
ti, da bo v skladu z mojimi zanimanji, pričakovanji, sposobnosti in 
seveda poklicem, ki bi ga želel opravljati, katere dodatne dejavnos
ti ponuja posamezna šola, naj nadaljujem študij, na kateri fakulteti, 
kako naj zadostim vpisnim pogojem in podobno.

Informativni dan v petek in soboto, 10. in 11. februarja, 
je priložnost, da se bodoči dijaki in študenti podajo v lov 
za informacijami, ki jim bodo pri izbiri nadaljnjega študi
ja še kako prav prišle. Šole in fakultete so se, tako kot zadnja le
ta, izredno potrudile pri pripravi predstavitev in promocije, saj 
poleg rednega izobraževalnega procesa predstavljajo tudi dodat
ne dejavnosti, možnosti za zaposlitev po končanem študiju in dru
ge koristne informacije.

Naj pa spomnim še na neformalni informativni dan z na
slovom Študent dijaku, ki ga Študentski klub Kamnik pri
pravlja v torek, 7. februarja, na ŠCRM. Študenti različnih fa
kultet in najrazličnejših smeri bodo predstavili študij, kateri pred
meti in profesorji so »najhujši«, kako se z njimi spopadajo. Iz pr
ve roke bodo tako bodoči študenti dobili čimbolj realno sliko štu
dija kot ga doživljajo študenti na različnih fakultetah, informaci
je pa jim bodo pomagale tudi pri odločitvi, katero fakulteto obis
kati ob bližnjem informativnem dnevu.

Odločitev, ki bo zaznamovala vaše življenje, je samo vaša, zato 
spoznajte srednje šole, fakultete in njihove programe, da bo pot 
do prave odločitve lažja.

Odgovorna urednica Saša Mejač

dan« ter odgovarjala na njiho
va vprašanja.

Veseli me, da se v kamniškem 
Mercatorju zavedajo pomena 
povezovanja z lokalnim oko
ljem (in verjamem, da je v osta
lih centrih po Sloveniji ravno 
tako) in da so nam brez proble
mov omogočili zgoraj omenje
ni ogled. Dijaki, ki so se danes 
sprehajali po njihovi trgovini, 
bodo z veliko verjetnostjo po
stali njihova bodoča delovna si
la, če ne stalna, pa vsaj začasna, 
ko si bodo ob študiju poskušali 
prislužiti kakšen tolar za bolj

kot ne prazen študentski žep. 
Vsekakor pa večina njih že se
daj vidi Mercator kot »najbolj
šega soseda«.

Na koncu le še to: glede na 
količino novogradenj v nepo
sredni bližini hipermarketa bi 
morda odgovorni lahko začeli 
razmišljati kar o gradnji kam
niškega »Mercator dvojčka«. 
Za prihodnost se glede na pro
fesionalen odnos Mercatorjevi 
veliki družini res ni bati.

_ Renata Rihter, prof.
Šolski center Rudolfa 

Maistra Kamnik

SPOZNALI SMO 
PROIZVODNI PROCES 
V ETI IN STOLU

V okviru dnevov dejavnosti smo z učenci devetih razredov OŠ Vič 
obiskali prehrambeni obrat Eta in pohištveno proizvodni obrat Stol 
Kamnik. V okviru vodenega ogleda so se učenci seznanili z delovnimi 
razmerami v ome
njenih obratih, s 
postopki proiz
vodnje in z njiho
vimi izdelki.

Naše predstave 
pred ogledom 
prehrambenega 
obrata Eta so se iz
kazale popolno
ma drugačne kot 
so v resnici. Priča
kovali smo veliko 
več ročnega dela, 
mokra tla z veliko Z učenci smo si ogledali proizvodnjo stolov 
odpadki zelenjave
in sadja, delavce v gumijastih škornjih in velikih zaščitnih predpasni
kih. Pozitivno presenečeni smo ugotovili, da je proizvodnja zelo po
sodobljena. Fizično delo so v veliki meri prevzeli stroji. Zaposleni so 
nam predstavili postopek čiščenja plodov in vse nadaljnje stopnje do 
končnih izdelkov. Najbolj so nas navdušili stroji za pomivanje kozar
cev, tekoči trak za polnjenje steklenic in ogromno skladišče. Učenci 
so se čudili veliki količini dnevno predelanih živil. Določenih prosto
rov si zaradi higienskih razlogov nismo mogli ogledati, vendar nam je 
pogled skozi odprta vrata omogočil spoznati velik pasterizator, ki po
skrbi, da imajo izdelki, ki jih kupujemo v trgovinah, daljši rok upora
be. Naša ugotovitev: izdelki obiskanega proizvodnega obrata Ete Kam
nik so resnično dobre kakovosti in zato tudi pogosto na naših mizah.

Zadovoljni in polni vtisov smo se po ogledu Ete napotili v pohištve
no proizvodni obrat Stol Kamnik. Ogledali smo si pot nastajanja obla
zinjenih stolov in jih na koncu tudi preizkusili. Največje zadovoljstvo 
naših učencev je bilo nagradno vprašanje, saj je odgovor prinesel na
ši učenki lepo blazino. Najbolj se nam je v spomin vtisnilo pripenja
nje blaga na leseno ogrodje.

Možnost ogleda, prijazen sprejem in pripravljenost odgovoriti na za
stavljena vprašanja so učencem v veliki meri pripomogli k razumeva
nju učnih vsebin. Kljub deževnemu in temačnemu dnevu smo preži
veli poučno in zanimivo dopoldne. Obema obratoma, Eta in Stol Kam
nik, se še enkrat iskreno zahvaljujemo.

Vera Kozlevčar 
in Barbara Jaklič, OŠ Vič

SREDNJA POKLICNA IN STROKOVNA ŠOLA KRANJ,
____________________ Cesta Staneta Žagarja 33____________________
Lokacija Cesta Staneta Žagarja 33, telefon: (04)-204-15-74 (frizerski del šole) 

Lokacija Cdnkarjeva 2, telefon: (04)-202-16-21 (gradbeni del šole)

SREDNJA POKLICNA IN STROKOVNA ŠOLA KRANJ, 
KI JE NASTALA S 1. 9.2004 ZA ŠOLSKO LETO 2006/2007 

VABI NA INFORMATIVNE DNEVE IN K VPISU 
UČENKE IN UČENCE TER DUAKE IN DIJAKINJE ZA 

NASLEDNJE PROGRAME:

1. Poklicno-tehnično izobraževanje:
- GRADBENI TEHNIK (PTI).

2. Srednje poklicno izobraževanje:

- FRIZER (šolska oblika),
- MODEL SKUPNEGA IZVAJANJA 

PROGRAMOV V GRADBENIŠTVU 
(šolska in dualna oblika) ZIDAR, TESAR, 
SLIKOPLESKAR, PEČAR-KERAMIK.

3. Nižje poklicno izobraževanje:
- GRADBINEC,
- ČISTILEC OBJEKTOV.

Poleg tega šola izvaja tudi organizirano izobraževanje odraslih po »Mo
delu skupnega izvajanja programov v gradbeništvu« in po programu fri
zer, za prekvalifikacijo in za pridobitev prvega poklica.

ČE SI ŽELITE PRIDOBITI POKLIC, KI OMOGOČA ZAPOS
LITEV IN NADALJNJE IZOBRAŽEVANJE, POTEM STE 
VLJUDNO VABLJENI NA INFORMATIVNE DNEVE, KI 
BODO V PETEK, 10.2.2006 OB 9. IN 15. URI TER V SOBOTO, 
11. 2. 2006 OB 9. URI.
ZA FRIZERSKI DEL BOSTA INFORMATIVNA DNEVA NA 
LOKACIJI CESTA STANETA ŽAGARJA 33, ZA GRADBENI 
DEL PA NA LOKACIJI CANKARJEVA 2.

SREDNJA ŠOLA DOMŽALE
Cesta talcev 12, 
1230 DOMŽALE 
tel.: 01/724 06 30 
faks: 01/724 06 50 
www.ssdomzale.si

Spoštovani, devetošolci in starši!

Letos bodo
INFORMATIVNI DNEVI 

10. in 11. februarja.
Na SREDNJI ŠOLI DOMŽALE vam bomo 
predstavili:

• PROGRAM SPLOŠNE GIMNAZIJE

• PROGRAM EKONOMSKI TEHNIK (pti)

• PROGRAM STROJNI TEHNIK (pti)

• MODEL SKUPNEGA IZVAJANJA 
PROGRAMOV V STROJNIŠTVU
- avtomehanik
- strojni mehanik
- inštalater strojnih instalacij

• PROGRAM PRODAJALEC

VLJUDNO VABLJENI!

Vabimo tudi vse, ki bi se želeli vključiti v 
IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH.

INFORMATIVNI DAN 
ŠTUDENT DIJAKU

V torek, 7. februarja,_bo Študentski klub Kamnik organiziral 
»informativni dan« na Šolskem centru Rudolfa Maistra z naslo
vom Študent dijaku. Na ta dan bomo na ŠCRM pripeljali študen
te višjih letnikov različnih fakultet in različnih smeri. Predstavi
li bodo tako naravoslovno tehniške kot tudi družboslovne fakul
tete - od biotehniške do veterinarske in medicinske, pedagoš
ke ter ekonomske in seveda veliko programov filozofske in fa
kultete za družbene vede.

To seveda ni pravi informativni dan na fakultetah, bo pa naj
brž marsikateremu dijaku pomagal pri odločitvi, katero fakul
teto bo želel bolje spoznati 10. februarja.

Odločitev je vaša. Posledice ponavadi nosimo celo življenje, za
to ne zamudite!

Kdo vam bo najbolje predstavil posamezen študijski program, 
če ne ravno mi, študentje?

Pridružite se nam torej v torek, 7. februarja, na Šolskem cen
tru Rudolfa Maistra. Delili bomo uporabne podatke, nasvete in 
svoje izkušnje.

Leila, Višja strokovna šola, d.o.o.,
Mencingerjeva 7, 1000 Ljubljana, tel. 01/2811340, 
http://www.leila.si, irena.marinko@guest.arnes.si

VIŠJE STROKOVNO IZOBRAŽEVANJE: 
POSLOVNI SEKRETAR
Vizija in strategija šole:
Naše osnovno poslanstvo je dati študentom dobro izobrazbo in 
pripeljati do diplome tudi'tiste, ki se ne morejo pogosto udeleži
ti predavanj: matere z otroki, komercialiste na terenu, zaposlene 
v tujini. Skrbimo za kakovost izobraževanja na vseh področjih in 
skušamo čimbolj povezovati teorijo s prakso. V naši šoli razvija
mo pozitivno vzdušje in veselje do učenja.
Poslovni sekretarji v organizacijah opravljajo naslednja dela:
samostojno načrtovanje, organiziranje in vodenje procesov v 
tajništvu oziroma v podjetju, sprejemanje, presoja in posredo
vanje poslovnih in drugih informacij, priprava in organizacija sej, 
sestankov, gradiv, komuniciranje s poslovnimi partnerji doma in 
v tujini, sodelovanje pri izvajanju kadrovske dejavnosti za zapos
lene, vodenje poslovne korespondence, vodenje stroškov orga
nizacijske enote, vodenje strokovnih delovnih skupin. 
Predmetnik:
I. letnik: Poslovno sporazumevanje v tujem jeziku: angleščina, 
Psihologija dela, Ekonomika in management podjetja, Gospo
darsko pravo, Računalništvo in informatika, Organizacija poslo
vanja, Računovodstvo in finančno poslovanje, Praktično izobra
ževanje.
II. letnik: Poslovno sporazumevanje v tujem jeziku: nemščina, 
Poslovno sporazumevanje v slovenskem jeziku, Javna uprava, 
Sodobno pisarniško poslovanje, Koncepti in veščine komunici
ranja, Računalniški praktikum, Praktično izobraževanje. 
Organiziranost študija: Izobraževanje traja dve leti oziroma 
štiri semestre. Študij se zaključi z diplomsko nalogo in zago
vorom. Študijsko leto se prične praviloma oktobra in konča ju
nija naslednje leto. Predmetnik in število ur sta prilagojena pro
gramu za odrasle. Predavanja potekajo modularno, po posa
meznih predavanjih se opravljajo izpiti. Če imajo kandidati dve 
ali več let delovnih izkušenj na poslovno administrativnem 
področju, so lahko delno ali v celoti oproščeni opravljanja 
praktičnega izobraževanja. O ustreznosti izkušenj odloča štu
dijska komisija. Po uspešnem zaključku izobraževanja izda Viš
ja strokovna šola Leila d.o.o. javno veljavno diplomo in študent 
pridobi naziv Poslovni sekretar/Poslovna sekretarka.
Cena enega letnika je 304.000,00 SIT, če se plača v enem ob
roku. Če študenti plačajo v treh obrokih, je cena 320.000,00 SIT 
za en letnik. V šolnino je vključena vpisnina, učbeniki in ponav
ljanje izpitov.
Zakaj bi izbrali nas1
1) Naši študenti so uspešni pri študiju, delu in v privatnem živ

ljenju.
2) S študenti delamo individualno. Ne pomenijo nam le števil

ke, ampak osebo, s katero se dve leti srečujemo vsaj dvakrat 
tedensko in z večino navežemo prijateljske stike za vse živ
ljenje.

3) Študenti imajo možnost, da zaključijo študij prej kot v dveh 
letih.

4) Študenti so organizirani v delovne skupine, kar povečuje uč
ni uspeh in prispeva k nastajanju novih poslovnih in prijatelj
skih zvez.

5) Šolnina je med najnižjimi v Sloveniji.
6) Brezplačne individualne konzultacije s predavatelji.
7) Brezplačna pomoč pri iskanju zaposlitve.
8) Brezplačno svetovanje pri razvoju kariere.
9) V času, ko poteka pouk tujih jezikov, so možne brezplačne 

inštrukcije za angleški in nemški jezik.
10) Možnost nadaljevanja študija na mednarodni visoki strokov 

ni šoli na Finskem.
11) Zagotovljeno brezplačno parkiranje.
12) Izobraževanje izvajajo predavatelji z univerzitetno diplomo, 

magisterijem ali doktoratom, ki imajo izkušnje pri delu v gos
podarstvu in poučevanju in uporabljajo sodobne učne me
tode.

13) Srečali boste veliko novih in zanimivih ljudi iz vseh podro
čij dela.

Informacije o vpisu dobite na telefonski številki 01/2811340 ali 
preko internetnega naslova irena.marinko@guest.arnes.si.
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ali filmski 
ueeer? www.student»kM<lub.com

Ob pisanju tokratnega prispevka Študentskega kluba Kamnik 
se malo obrnem nazaj in zamislim. Je res že minilo leto dni, od
kar sem prvič dobila priložnost, da napišem članek o delovanju 
Študentskega kluba in njegovih projektih? Imam res možnost 
objavljati dejavnosti skoraj edinega kluba, ki v Kamniku skrbi za 
aktivno preživljanje prostega časa mladih? Res. Svoje delo oprav
ljam z veseljem, če so odzivi in prepoznavnost ŠKK-ja zato več
ji, še toliko bolje. Ampak o kakovosti svojega dela težko govo
rimo sami, to ponavadi presodijo drugi in prav je tako.

Mogoče bi kdo po
mislil, da je pisanje 
člankov po enem letu 
dolgočasno in rutin
sko. Nikakor ne! Še 
vedno me malo stiska 
v želodcu, ko pišem 
posamezen prispevek 
in potem še enkrat, ko 
zagledam objavljene
ga v Kamniškem obča
nu. Rutinsko pa vseka
kor ne more biti ob 
raznolikosti vseh pro
jektov, ki jih priprav
ljajo naši zagreti akti
visti. Poglejmo, kaj so 

% vam, članom in vsem 
f ostalim, pripravili za 
' mesec februar.

Vsako sredo v feb
ruarju boste lahko 

svojo odvečno energijo sprostili v Kranjski Gori. Navzdol s smuč
kami, ponovno na vrh pa s štiri sedežnico Dolenčev rut. Od sed
mih do desetih zvečer bo takih vzponov in spustov kar nekaj, vsi 
udeleženci pa - verjemite mi- prijetno utrujeni.

Srede so poleg smučanja rezervirane še za potopisna preda
vanja v Matični knjižnici Kamnik. Ura je že vsem znana, teme pa 
si poglejte na našem spletnem naslovu www.studentski- 
klub.com/kamnik.

Tudi ob četrtkovih večerih vam ne sme in ne more biti dolg
čas. Ob teh polarnih temperaturah (upamo, da se bodo do izi
da časopisa vsaj malo dvignile) je prav prijetno sedeti v toplem 
prostoru z dobro družbo in pogledati zanimiv film ali dva. Vča
sih takšnega, da nam temperaturo dvigne višje od naših 37°C, 
drugič nas še bolj zmrazi, velikokrat pa poskrbijo za krčenje in 
raztezanje naših obraznih ter trebušnih mišic. Vsak četrtek vas 
v prijetno ogretih klubskih prostorih na Glavnem trgu 23 priča
kujemo s Filmskimi večeri.

Kaj pa ostale ugodnosti, ki jih nudimo našim članom? Pridite 
nas pogledat in izvedeli boste ...

Do takrat pa se imejte radi vsak dan, ne samo ob posebnih pri
ložnostih.

Mirta Kadivec 
pr-kamnik@studentski-klub.com

ŠOLSKI CENTER ZA POŠTO, 
EKONOMIJO IN TELEKOMUNIKACIJE 
CELJSKA ULICA 16, LJUBLJANA

Vpisujemo v programe na srednji in višji stopnji, v redno in iz
redno izobraževanje.

SREDNJA TEHNIČNA IN SREDNJA 
STROKOVNA ŠOLA

program: Elektrotehnik telekomunikacij,
Ekonomski tehnik - poštno področje.

Informacije dobite na spletni strani (www.scpet.net) 
in telefonu 01 /23 42 400, 01/23 42 450

SREDNJA TEHNIČNA IN SREDNJA 
STROKOVNA ŠOLA ENOTA ZA 
IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH

program: Elektrotehnik telekomunikacij,
Elektrikar elektronik,
Ekonomski tehnik - poštno področje, 
Administrator - informativno področje.

Informacije dobite na spletni strani (www.scpet.net) 
in telefonu 01/23 42 466, 01/23 42 428

VIŠJA STROKOVNA ŠOLA 
ZA TELEKOMUNIKACIJE

program,- Inženir telekomunikacij

VIŠJA STROKOVNA ŠOLA 
ZA POŠTNI PROMET

program: Tehnolog poštnega prometa
Informacije dobite na spletni strani (www.scpet.net) 
in telefonu 01/23 42 454, 01/23 42 458, 01/23 42 433

BREZPLAČNA MODRA TELEFONSKA ŠTEVILKA ZA 
INFORMACIJE 0801375.

Klara in Domen med najboljšimi slovenskimi atleti
Kamniški atletski stadion ni vedno takšen, kakršnega bi si 

športniki želeli, a pravim navdušencem tudi to ne zatre ljubez
ni do športa. Mlada Kamničana Klara Hribar in Domen Zupan 
sta se tako pred nekaj leti pridružila članom Atletskega kluba 
Domžale in se z vztrajnim treningom prebila med najboljše 
mlade atlete v Sloveniji.

Klara Hribar, trinajstletnica 
z Duplice, učenka Osnovne 
šole Marije Vere, se je dom
žalskim atletom pridružila ju
nija leta 2004, ko so jo po us
pehih na šolskih tekmovanjih 
mnogi prepričevali, naj se 
začne resneje ukvarjati s te
kom.

»Prvi treningi so bili na at
letskem stadionu v Domžalah. 
Trenirali smo na stezi, ki je bi
la takrat še pokrita z lešem. 
Večkrat pa smo tekli tudi po

poteh okoli Domžal,« se svojih 
začetkov spominja Klara, ki jo 
trenira Lojze Pungerčič. Ta ve 
o svoji varovanki povedati ve
liko dobrega: »Klara se že na 
začetku svoje športne poti lah
ko pohvali s številnimi uspehi. 
Hitronoga Kamničanka je v 
pretekli sezoni tekmovala na 
60, 100, 200, 300 in 400 met
rov ter dosegla nekaj odličnih 
rezultatov. Kot športni učitelj 
bi jo močno pogrešal v klub
skih štafetah in v ekipi, kjer 

zori nova generacija mla
dih nadebudnih atle
tinj.« Za atletske pozna
valce so Klarini rezultati 
zelo zgovorni - 60 met
rov je lani odtekla v času 
8,22 s, 100 m v 13,2 s, 200 
metrov v 27,13 s, 300 
metrov v 34,01 s in 400 
metrov v 65,39 s. Od 
omenjenih rezultatov je 
po mednarodnih tablicah 
IAAF največ vreden dose
žek na 300 metrov, na 
200 metrov pa je Klara 
lani postavila tudi klubski 
rekord za pionirke in 
mlajše mladinke.

Med večje dosežke mi
nule sezone Klara in njen 
trener uvrščata srebrni 
medalji na Prvenstvu Slo-

Velik uspeh mlade 
teniške igralke

Eva Rih- 
taršič, člani
ca kamniš
kega teniš
kega kluba, 
je na zim
skem držav
nem prven
stvu Slove
nije v tenisu 
do 12 let, ki 
je potekalo 
v Litiji, do
segla izje
men uspeh.
Uvrstila se 
je v polfina
le in s tem 
med štiri 
najboljše te
niške igralke do dvanajstega leta v Sloveniji.

Enajstletnica, ki je osmo uvrščena na lestvici teniške zveze Sloveni
je, je tako dosegla uspeh kariere. Za izjemen rezultat in igro ji čestita
mo in ji želimo še več podobnih uspehov v prihodnosti. Bravo Eva!

DAMJAN KROPIVŠEK

MATEJ KLADNIK 
PREPLEZAL SEVERNO 
STENO EIGERJA

V januarju letos je Mateju 
Kladniku iz AO Kamnik (na 
sliki) uspelo kot prvemu Kam
ničanu preplezati v navezi s 
Tinetom Cudrom in Urošem 
Samcem (oba iz AO Ljubljana- 
Matica) nekdaj zelo razvpito, 
vendar še vedno izredno za
htevno in zato zelo spoštljivo 
severno steno Eigerja (3.980 
m). Severne stene Eigerja, Mat- 
terhorna in Grandes Jorasses 
so namreč pred drugo svetov
no vojno predstavljale tako 
imenovane »tri zadnje proble
me Alp«, za katerih »rešitev« je 
tekmovalo kar precej alpinis
tov iz različnih držav. Od kam
niških alpinistov jo je leta 
1980 poleti prvi preplezal Ja

nez Benkovič.
Iz Slovenije so odšli v petek, 13. januarja, prespali na postaji žičnice 

Eigergletcher in v soboto vstopili v steno. Ta je bila delno zasneže
na, delno pa kopna, tako da je zahtevala veliko pozornost in napeto 
plezanje in zato relativno počasno napredovanje. Vreme je bilo pr
va dva dneva še v redu, tretji dan popoldne pa je začelo snežiti, tako 
da je bila noč sneženo-mokra. Četrtega dne so v vetru in sneženju do
segli vrh in se nato začeli spuščati v dolino. Ko se je vreme malo iz
boljšalo, so na pomoč poklicali helikopter. Zaradi hudega mraza so 
namreč vsi trije pomrznili. Cuder in Samec delno, Matej pa kar poš
teno, tako da se mora sedaj zdraviti v upanju, da ne bo potrebno če
sa odrezati. Pollak

venije v uličnem teku za šole in 
na Področnem prvenstvu šol 
na 60 metrov, zmago na med
narodnem mitingu mladih v 
Kranju na 300 metrov in uspe
šen nastop na državnem pr
venstvu za pionirke, kjer je v 
konkurenci petdesetih atletinj 
v teku na 60 metrov »prišprin- 
tala« do odličnega petega 
mesta.

In koliko truda je za vsemi 
temi rezultati? »Treniram tri
krat do štirikrat na teden, vsa
kič po tri ure. Moja najljubša 
disciplina so šprinti, a se tudi 
daljših prog ne ustrašim. Ker 
imam odličnega trenerja, ki 
poskrbi za dobre treninge, mi 
je vsak trening všeč,« je pove
dala Klara, ki ob vadbi najde 
čas tudi za poslušanje glasbe, 
kolesarjenje in smučanje.

Če je Klara zelo hitra, pa je

Domen Zupan

Domen Zupan, ki si je s števil
nimi uspehi v domžalskem at
letskem klubu v minuli sezoni 
zaslužil naziv najboljšega pi
onirja, nadvse vzdržljiv atlet. 
Tega perspektivnega Kamniš
kega trinajstletnika trenirata 
kar dva atletska strokovnjaka - 
Tomaž Jarc in Lojze Pungerčič.

»Ko sem bil star devet let, so 
me starši vpisali v atletsko šo
lo Mass v Ljubljano, resneje pa 
sem začel trenirati pred dvema 
letoma, ko sem prišel v AK 
Domžale. Za atletiko so me na
vdušile predvsem zmage na 
občinskih krosih in zmaga v 
najmlajši kategoriji na Ljub
ljanskem maratonu,« je svoje 
začetke opisal Domen, ki ima

od vseh disciplin najraje vzdrž
ljivosti, predvsem pa gorski 
tek. S tem je povezan tudi nje
gov prvi večji uspeh - tretje 
mesto na šolskem državnem 
prvenstvu v gorskem teku na 
Smledniku leta 2003.

»Gorskemu teku je Domen 
posvetil tudi glavni tekmoval
ni cilj sezone 2005 in uspel! V 
pokalu Slovenije v gorskih te
kih je namreč zmagal v močni 
konkurenci sovrstnikov. Za 
osvojeno lovoriko, ki v Sloveni
ji v tej disciplini šteje največ, je 
v sedmih tekmah skozi vso se
zono zmagal kar petkrat, dva
krat pa je bil drugi,« je svoje
ga atleta, za katerega pravi, 
da ima tek v srcu, pohvalil nje
gov trener. Prvo mesto je Do
men lani osvojil tudi v Prven
stvu Slovenije v gorskem teku 
- gor, drugo pa v disciplini gor/ 

dol. Domen Zu
pan se na trenin
ge v Domžale vo
zi trikrat do štiri
krat na teden, 
najljubšo discipli
no pa je izstrelil 
kot iz topa: »Vse
kakor tek gor, na 
stezi pa daljši te
ki, vendar so mi 
dolgi teki po raz
gibanem terenu 
tudi zelo pri sr
cu.« Tudi svoj 
prosti čas večino
ma posveča špor
tu - zelo rad igra 
nogomet, pozimi 
smuča, poleti pa 
komaj .čaka, da 
gredo na morje, 

kjer zelo rad surfa.
In kakšne športne načrte 

imata Klara in Domen?
»Moje želje so, da bi izbolj

šala svoje osebne in klubske 
rekorde, da se ne bi poškodo
vala in da bi se prebila v slo
vensko reprezentanco,« je od
ločna Klara, Domen pa je do
dal: »Rad bi še dolgo treniral. 
Vem, da bodo z dobrimi tre
ningi pri trenerju Lojzetu Pun- 
gerčiču prišli tudi dobri rezul
tati.«

Morda bo k temu pripomog
la tudi odločitev o srednji šoli. 
V ožjem izboru obeh je zaen
krat športni oddelek Gimnazi
je Šiška in ŠCRM Kamnik.

JASNA PALADIN

NOV VETER MED 
ROCKOVSKO GLASBO

Zooland iz Tuhinjske doline

V prednovoletnem času smo velikokrat zasledili ime Zoo
land. In kdo se skriva za tem imenom? Odgovor je: mlada 
rock skupina iz Tuhinjske doline, ki bo letos praznovala svo
jo drugo obletnico. Sestavlja jo pet fantov, ki se med seboj 
poznajo že dalj časa; Gregor Kotnik- vokal, Sašo Vrankar- bas 
kitara, Boštjan Hočevar- solo kitara, Anže Šimenc- ritem ki
tara in Žiga Berlec- bobni.

Prepevajo pesmi znanih slovenskih rock izvajalcev, kot so Big fo- 
ot mama, Pero Lovšin,.... pa tudi tujih, kot so U2, Green Day, Rol- 
ling Stones... Čeprav smo jih v javnosti lahko videli le nekajkrat, ima
jo že zdaj veliko oboževalcev, zlasti mladih, ki poslušajo rock glas
bo in jih spremljajo po njihovih koncertih. Tako smo jih v drugi po
lovici decembra poslušali v Šmartnem, Celju, baru Sonček v Zlatem 
Polju, nastopili pa so tudi na kamniškem Mestovanju. Fantje vedo, 
da je vsak začetek težak in da je potrebno veliko vaj in volje, da do
sežejo cilje, ki so si jih zadali. Prepričana pa sem, da vsega tega Zoo- 
landu ne manjka, da so na dobri poti in da še niso rekli zadnje be
sede.

Anči
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ŠPORTNE NOVIČKE IZ OŠ FRANA
V vsebinski prenovi šolstva 

ima prav šport pomembno vlogo, 
saj ne smemo pozabiti, da učenci 
ob vedno večjih umskih naporih, 
potrebujejo tudi psihofizično 
sprostitev, ki jo prav s športnimi 
aktivnostmi lahko dosežemo. Te
ga se na OŠ Frana Albrehta zave
damo tako učitelji kot učenci, za
to je veliko otrok vključenih v iz
birne predmete s tega področja, 
v popoldanskem času pa se radi 
udeležujejo treningov v različnih 
športnih panogah, še raje pa se z 
vrstniki pomerijo na tekmova
njih.

Skoraj vsako leto uspe doseči 
vidne rezultate na državnem pr
venstvu učencem v skokih z ma
le prožne ponjave. Včasih se jim 
pridružijo nogometaši, drugič at
leti, v tem šolskem letu pa se pro
ti vrhu vzpenjajo odbojkarice 8. 
in 9- razredov. Dobro igro in uig
ranost so že pokazale na občin
skem in področnem prvenstvu, 
kjer so brez težav premagale vse 
ekipe. Uvrščene so v četrtfinale 
državnega prvenstva. Skupaj s 
trenerjem Dančijem Habja
nom že nestrpno pričakuje
mo naslednje tekme, kjer bo

mo športno navijali za: Že- 
ljano Blagojevič, Saro Grego- 
rinčič, Saro Orehek., Ano 
Katarino Hribar, Niko Obol- 
nar, Ajdo Spruk, Uršo Mike- 
li, Petjo Jarm* Polono Rems 
in Žano Jelnikar. Veseli bo
mo, če bodo dosegle zastavljene 
cilje.

V ponedeljek, 7. 1. 2006, pa 
smo se »ponjavarji« že udeleži
li polfinala državnega prven
stva v Mariboru. Bili smo naj
številčnejša ekipa s kar 24 
učenci. Nastopili smo v katego
riji mlajših in starejših učencev

ALBREHTA
in po dolgem času tudi v kate
goriji starejših učenk. V naše 
ekipe smo vključili kar 10 no
vih učencev oz. učenk, ki so se 
tako prvič spopadli s tem atrak
tivnim in zahtevnim športonf. 
Ob koncu tekmovanja smo bili 
zelo zadovoljni, saj sta se ekipi 
mlajših in starejših učencev v fi
nale državnega prvenstva, ki bo 
potekalo konec meseca januar
ja v Izoli.

Poglejmo si še nekaj vidnejših 
rezultatov:

Ekipno:
• Mlajši dečki 2. mesto (eki

po so sestavljali: Gašper Golob, 
Klemen Kotnik, Tim Zavašnik, 
Tim Bartelj, Luka Strajn, Klemen 
in Tilen Bergant in Arh er Hali- 
li).

• Starejše deklice 5- mesto
(ekipo so sestavljale: Ines Vid
mar, Doroteja Miklič, Žana Jelni
kar, Maja Omovšek, Laura Uršič, 
Jerca Bergant, Neža Jamnik in 
Tjaša Repič).

• Starejši dečki 1. mesto
(ekipo so sestavljali: Žiga Sadar, 
David Rak, Andraž Koritnik, Ti
mi Pirc Podobnik, Aleksander 
Ahlin, Domen Kotnik, Matjaž 
Lužar in Denis Milič).

Posamezno:
Med mlajšimi učenci je na

stopilo 48 tekmovalcev, kjer je 
Gašper Golob osvojil 6. mes
to. Med dekleti je bilo 71 tek
movalk, med katerimi je 
Ines Vidmar osvojila 10. 
mesto. V kategoriji starejših 
učencev pa je nastopilo 34 po
sameznikov, kjer so: Žiga Sadar 
osvojil 2., David Rak 3- in An
draž Koritnik 4. mesto.

Vsi skupaj držimo pesti za na
še, velja!

TAMARA BRAČIČ

Zadovoljni učenci so se po končanem tekmovanju z veseljem postavili predfotografski objek
tiv, saj so se v dresih, ki jim jih je sešita gospa Maja Bovha (nekaj nam jih je kar podarila, za kar 
smo ji zelo hvaležni) imenitno počutili.

V
Tudi letos smučarski skoki v Podgorju

Velika udeležba 
tekmovalcev in gledalcev...

CALCIT, KAMNIK ČAKA 
ODLOČILEN MESEC FEBAUAA

Prizadevni člani 
Športnega društ
va Podgorje s 
predsednikom 
Klemenom Lam- 
berškom in kon
struktorjem Sta
netom Žurbijem 
so pripomogli, da 
je podgorska »le
talnica« pričakala 
tekmovalce odlič
no pripravljena...

Požrtvovalni člani Športnega društva Podgorje so v nedeljo, 15. 
januarja, pripravili že tradicionalno tekmovanje v smučarskih sko
kih na skakalnici v podgorski Dobravi.

Za letošnjo skakalno tekmo na »letalnici« kot so poimenovali 20 
metrsko skakalnico, ki sojo letos povsem preuredili (največ zaslug 
zanjo ima »podgorski Bloudek« Stane Žurbi), je vladalo veliko za
nimanje, saj se je skokov s klasičnimi smučmi udeležilo skoraj pet
deset tekmovalcev od blizu in daleč. Prišli so skakalci z Gorjuše, iz 
Tunjic, Suhadol, Gore, Moravč, Lepih njiv, Kamnika in od drugod. 
Tudi gledalcev se je v Rožmanovi dobravi nabralo za več kot tam
kajšnjih smrek.

Tekmovalci so bili razvrščeni 
v pet skupin z razmakom deset 
let, od 15. leta do nad 45 let.

Najdalj je potegnil Moravčan 
Dino Klemenčič (Termit Morav
če) v kategoriji 25-35 let, ki je s 
23,1 m prekoračil 20-metrsko 
znamko, v ostalih kategorijah 
pa so bili najboljši Blaž Drčar- 
Cirkuše, Anže Poljanšek - Mur
ka, Robi Slapnik - Gora in Tine 
Osolnik - Suhadole.

Ker so poleg velike skakalni
ce zgradili tudi manjšo 10-me- 
trsko, nameravajo prirediti po
sebno tekmo tudi za najmlajše 
skakalce.

F.S.

Ko so se v Upravnem odboru 
OK Kamnik pred sezono odločili, 
da bodo v tej sezoni dali prilož
nost predvsem kamniškim igral
cem, si ni nihče predstavljal, da 
bo mesec februar celo odločilen 
za obstanek v najvišji ligi.

Edino tekmo v zadnjem obdob
ju so Kamničani zaigrali doma 
proti Bledu in se, kot kaže, že vna
prej predali, saj so le na trenutke 
prikazali igro, ki jo od njih priča
kuje tako vodstvo kluba, kot tudi 
njihovi navijači, ki so se na tej tek
mi zopet zbrali v lepem številu. Ig
ralci Calcita so v drugem setu že 
precej zaostajali, a nato zaigrali 
kot prerojeni in nakazali pot kako 
premagati favoriziranega nasprot
nika. Na žalost pa so v končnici 
storili nekaj nepotrebnih napak 
in set so na koncu dobili Blejci. 
Tudi v tretjem setu smo sicer gle
dali izenačeno tekmo, ki pa so jo 
na koncu s 3:0 zasluženo dobili 
gostje. V kamniški igri se je pozna
lo, da so morali zaigrati brez po
škodovanega Ropa, upanje pa da
je precej raznovrstna igra v napa
du, ki obeta v nadaljevanju prven
stva boljše igre in predvsem rezul
tate, ki jih sedaj že zares nujno po
trebujejo!

Zaradi nepričakovane zmage 
Krke in še bolj Fužinarja bodo 
Kamničani težko osvojili želeno

peto mesto, za vrat pa jim sedaj 
nepričakovano diha tudi Fužinar.

Prav zato bo za Kamničane vsa
ka tekma še kako odločilna. Prilož
nost za mirnejši spanec imajo že v 
jutri, v sredo, 1. februarja, ko 
bodo v kamniški Športni dvo
rani gostili ekipo Salonita. Tek
ma med Calcit Kamnikom in 
Salonitom bo ob 18.30 uri!

Odločilna tekma za igralce Cal
cita pa bo v soboto, 11.2., ob 20.00 
uri, ko gostijo ekipo Fužinarja.

Sedaj je priložnost, da se Kamni
čani izkažejo, koliko jih je med no
gami, seveda pa bodo za ugodne 
rezultate še kako potrebovali Vašo 
pomoč iz tribun.

Kamničanke v boju za 
najvišja mesta

Zmagovito pa so v drugi del 
stopile igralke Broline Kamnika. 
Le te so v prvem krogu v gosteh 
s 3:0 premagale Tabor Maribor, v 
drugem pa doma Šempeter s 3:1. 
Kamničanke še malce preveč ni
hajo v sami igri, na trenutke pa 
zaigrajo na prvoligaški ravni in so 
zasluženo zopet v boju za najviš
ja mesta. Trenutno so na četrtem 
mestu, ob pričakovanih rezulta
tih pa bodo po dveh kolih pod sa
mim vrhom. Naslednjo tekmo 
igrajo v Braslovčah, nato pa 
11.2., ob 17.30 doma proti eki
pi Valšpeda iz Maribora!

Kadeti težko igrajo 
pred domačo publiko

Tretjeligaši v tem delu še niso 
imeli tekem, so pa zato z ligo za
čeli kadeti. Na žalost se je zopet 
izkazalo, da težko igrajo pred do
mačimi navijači. Prvič so tokrat 
zaigrali v novi telovadnici v Stra
njah, a na žalost izgubili tako pro
ti Logatcu kot tudi proti Bledu. 
Že na naslednjem turnirju so se v 
Logatcu maščevali domačim za 
poraz v Kamniku, v drugi tekmi 
pa je bila od njih boljša Brezovi
ca. Kamničanom tako najbrž pre
ostane le še boj za peto mesto v 
državi. Pustimo pa se presenetiti.

CICOl.

H20 - POLO NOVICE
Vaterpolisti smo tekmovalno aktivni že od novembra lani, tako da 

se nam je nabralo že kar nekaj novic.
Vtem obdobju so aktivne ekipe dečkov do 10,12 in 14 let ter ne

kaj mladincev in članov, ki igrajo za ekipo Slovana, v prvi državni li
gi.

V februarju in marcu bodo imeli tekme še mladinci in člani.
Dečki do 10 let so odigrali turnir državnega prvenstva v Kranju in 

so še brez poraza, do poletja jih čakajo še 4 turnirji.
Dečki do 12 let branijo naslov državnih prvakov in so do sedaj ig

rali na 2 turnirjih. Bili so zelo uspešni, saj so tri tekme zmagali in eno 
igrali neodločeno.

Dečki do 14 let so v predtekmovanju za pokal Slovenije žal izpad
li iz nadaljnega tekmovanja, v tekmah državnega prvenstva pa so v 
dveh tekmah iztržili eno zmago in en neodločen izid. v letu 2006 pri
čakujemo dve uvrstitvi med prve tri. Nekaj naših igralcev igra na dvoj-

»S tekme dečkov do 14 let Kamnik : AVK Triglav - posvet med četrti
no, ki je prinesel končni rezultat tekme 8:8.

no registracijo za AVK Olimpija. Udeležili pa so se tudi mednarodnih 
turnirjev v Budimpešti in Barceloni.

V mlajših kategorijah igrajo KAMNIČANI vidno vlogo in so v ekipah 
Olimpije nosilci igre. Nekaj naših fantov pa je uvrščenih na reprezen
tančne spiske.

Za društvo, ki nima zimskega bazena, šoto zagotovo veliki uspehi!
Čeprav smo pereče probleme kamniškega vaterpola izpostavili že 

nekajkrat, jih moramo tudi tokrat, saj nam v društvu zelo otežuje
jo načrtovanje in izvajanje dejavnosti. Ob dejstvu, da je izredno tež
ko organizirati in zagotoviti finančna sredstva za prevoze in najem 
zimskih bazenov v Kranju in Ljubljani, se vsako leto pojavijo še vpra
šanja okrog kamniškega odprtega bazena: kdaj naj se bazen odpre 
oziroma ali naj se sploh odpre? Jasno je, da nam to izredno otežu
je načrtovanje že tradicionalnih vaterpolskih prireditev kot tudi 
privabljanje novih članov, saj se do zadnjega trenutka ne ve, kaj se 
bo z bazenom dejansko dogajalo. Želimo si, da se ne bi ponovil lan
ski pripetljaj, ko nekaj dni pred dnevom vaterpolistov še ni bilo jas
no, ali bo voda segreta na primerno temperaturo.

Želeli bi si, da bi občina resnično podpirala tako vaterpolsko društvo 
kot tudi ostala kamniška športna društva. Občina naj poskrbi za od
prtje bazena okrog 15. maja, mi pa bomo s prireditvami na tem pri
vlačnem koncu kamnika pritegnili in zaposlili kamniško mladino. Naj
brž bi to koristilo vsem, mar ne?

Naj vas vse, ki se zanimate za šport mladih, povabim v naše društ
vo:. treningi potekajo enkrat tedensko v telovadnici v Kamniku, v ba
zenih pa gostujemo v Ljubljani in Kranju. Vpisujemo dečke in deklice 
od petega leta starosti dalje. Prevozi na treninge so organizirani, vse 
informacije pa dobite pri Daretu (041 376 -503).

dm

3. HOKEJSKI TURNIR 
Terme Snovik

V Termah Snovik se trudimo, da bi poleg notranjih termalnih ba
zenov pozimi ponudili svojim gostom še kakšno drugo vrsto rekre
acije. Zato smo letos že četrtič pripravili naravno drsališče. Kot prej
šnja leta je tudi letos brezplačno, na recepciji pa si je mogoče izpo
soditi drsalke. Na drsališču potekajo tudi treningi amaterskih hokej
skih ekip, za katere smo letos organizirali tretji turnir v hokeju na 
naravnem drsališču. Ta je potekal v soboto, 21. januarja.

Na turnir se je prijavilo osem ekip, ki so med seboj odigrale 16 
tekem. Zmagala je 2. ekipa Vrhpolj, pred 3. ekipo Vrhpolj, tretji so 
bili Žabci iz Radomelj. Sledili so jim Terme Snovik 1, Koseze pro
met iz Ljubljane, Terme Snovik 2, Los Teguilos iz Kamnika in Jane 
Team iz Vrhpolj pri Kamniku.

Za igralce in gledalce je bilo poskrbljeno v brunarici poleg drsališ
ča. Veselo vzdušje se je proti večeru preselilo v restavracijo Potočka, 
kjer je potekala podelitev pokalov in nagrad, ki jih je sodelujočim eki
pam predal direktor Term Ivan Hribar.

Drsanje v Snoviku bo možno tudi v času počitnic, seveda, če bo
do temperaturne razmere to dopuščale.

UROŠ RAZPOTNIK
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V spomin Ivanu Podgorniku
Sredijanuarja je športno javnost pretresla vest; rfa je umrl Ivan Pod

gornik, dolgoletni tekmovalec, trener in funkcionar Strelske družine 
v Kamniku.

Njegovo srce seje ustavilo v 74. letu življenja, potem ko je pretežni 
del utripalo za strelstvo, s katerim je bil Ivan neločljivo povezan.

Rodil seje v Mrzli Rupi pri Vojskem, mladostje preživel v Gornji Tre
buši. V družini z desetimi otroki je že v rani mladosti okusil vojno in 
življenje v fašistični Italaiji.

Prvič se je srečal s strelstvom na mladinski akciji Šamac-Sarajevo 
leta 1947, kjer je v tekmovanju z vojaško puško prejel prvo nagrado 
v bogatem nizu svojih uspehov. Leta 1949 seje včlanil v Strelsko druži
no Gozdar na Gozdarski šoli Kromberk pri Novi Gorici. Ob vsaki služ
beni predstavitvi seje včlanil v najbližjo strelsko družino. Leta 1964 se 
je priselil v Kamnik, se včlanil v tukajšnjo SD in deloval v njej vse do smr
ti.

Bilje izreden tekmovalec, osvojil je vse možne naslove. V letu 1973je 
postal državni prvak v hitrem streljanju z vojaško puško. Bilje uspešen 
tudi z zračnim in malokalibrskim orožjem, poleg tega je bil tudi lovec 
in v njihovi sredini seje udeleževal tekmovanj z vsemi vrstami lovske
ga orožja.

Poleg tekmovalne poti je bil izredno zavzet in uspešen tudi kot trener 
in sodnik. Vzgojilje vrsto uspešnih srelcev v Kamniku. Kjerkoli so se po
javili kamniški, strelci Marjan Repič, Bojan Burja, Roman Radej, Janko 
Podgornik ...,so bili nepremagljivi v streljanju z zračnim in MK orožjem. 
Več let so krojili vrh v močni konkurenci fugoslavije, v takratni repub
liki Sloveniji pa so zaporedoma več let posegali po najvišjih naslovih.

Ivan Podgornik številnim mladim strelcem ni bil samo trener, bil jim 
je tudi prijatelj in vzornik. S svojim avtomobilom je tekmovalce neutrud
no prevažal s tekme na tekmo - čeprav na škodo svojega prostega časa 
in časa za družino. Imel je srečo in zadovoljstvo, da so se vsi člani nje
gove družine tudi aktivno ukvarjali s strelstvom, posebej uspešna sta bi
la oba sinova Janko in Sašo.

Ivan Podgornik je bil prvi zagovornik preusmeritve strelstva v med
narodni program. Najprej njegova ideja v letu 1990 ni bila dobro spre
jeta, po letu ali dveh pa so tudi drugi spoznali, da je to edina možnost 
za kakovosten razvoj. Tako je bila ustanovljena prva slovenska liga z 
zračnim orožjem v mednarodnem programu. Za idejo, delo in uvelja
vitev tekmovalnega sistema je leta 1993prejel Zlato plaketo Strelske zve
ze Slovenije.

Seveda je z leti vedno manj tekmoval, neprecenljivo pa je njegovo de
lo trenerja in sodnika. Sčasoma je tudi delo z mladimi prepustil drugim, 
še vedno pa je rad zahajal v prostore SD, kjer smo z veseljem sprejema
li njegovo znanje, nasvete in predvsem dobro voljo.

Ko baje bolezen zadržala doma ni mogla zadržati doma tudi njego
vega duha. Še vedno se je zanimal za rezultate in napredek strelstva.

Z njegovo smrtjo sta Kamnik in Slovenija izgubila človeka, ki je svo
je življenje posvetil strelstvu. S svojo predanostjo in delom je pustil neiz
brisen pečat v razvoju in dosežkih SD Kamnik in SZ Slovenije.

Pogosto se ga bomo spominjali.
Irena Radej, Strelska družina Kamnik

Spomini na Pavlo Malešič
Pred skoraj petdesetimi leti sem bila premeščena s prekmurske 

ravnine v slikovite Mekinje, kjer sem na šoli spoznala Pavlo Male
šič. Ves nemir in stiska kako me bo sprejel mali učiteljski kolektiv sta 
po zaslugi prijateljskega razumevanja Pavle Malešič kmalu prešli v 
sprejemanje dobrohotnih nasvetov in prijateljevanja. Pavla Malešič 
je bila dolgo let izvrstna elementarka, strokovno na visoki ravni in 
vsakomur pripravljena svetovati. Vedno je uporabljala lepo sloven
ščino in na rabo le te opozarjala. Mnogo, nešteto otrok je naučila na
pisati in prebrati prve besede. Imela je rada svoje učence in mnogi 
izmed njih jo še po dolgih letih nosijo v najlepšem spominu.

Veliko lepega je dala tudi nam, svojim sodelavcem, ki imamo čas, 
preživeti z njo, kot najlepši del našega ustvarjalnega življenja. Sre
čevali in obiskovali smo se tudi pozneje v času pokoja in se spomi
njali naših učencev in življenja na šoli. Žal so ta srečanja postajala 
vse redkejša, spomini na skupna leta, draga Pavla, pač nič manj po
gosti.

VERA VERSTOVŠEK

Jože Klene, Franc Dacar, Ivan Kovač, Jernej Koritnik, Marija Golob 
in Franc Pohlin s predsednikom PD Kamnik Ivanom Resnikom

Jubilanti planinskega 
društva

Na zadnji seji Upravnega odbora Planinskega društva Kamnik ko
nec lanskega leta je predsednik društva Ivan Resnik posredoval po
datke o gospodarjenju, ki so kar ugodni glede na vremenske razme
re, so pa nekoliko nižji od načrtovanih. Prizadevnim in vsestranskim 
aktivnim planinskim delavcem je izročil priložnostna darila.

Priznanja so prejeli:
Franc Pohlin za 70-letni jubilej, Marija Golob za 70-letni jubilje, 

Jernej Koritnik za 65-letni jubilej, Ivan Kovač za 70-letni jubilej, Franc 
Dacar za 65-letni jubilej in Jože Klene za 60-letni jubilej, s strani Pla
ninske zveze Slovenije pa je dobil Spominsko plaketo, ki mu bo iz
ročena na Občnem zboru društva v mesecu marcu.

Dan pozneje je društvo na družabno srečanje povabilo še pevce 
Lire, Kamniške kolednike in druge, ki redno sodelujejo pri obliko
vanju kulturnega življenja društva.

STANE SIMŠIČ

Uspešen začetek 
kamniških kegljačev

Poteka drugi del državnega prvenstva v kegljanju. Vse tri kam
niške ekipe so ga začele z zmagami v gosteh. Igralci Calcita so zma
gali v Celju s Pivovarno Laško s 7:1. Med igralci Calcita, premagali 
so domačine za 200 kegljev, je Luka Šušnjara podrl odličnih 606 
kegljev, Franci Grubar 577, Rudi Vidic 569 in Jaka Tomc 561. Skup
no so podrli 3377 kegljev.

Tudi igralke Eta so pričele drugi del prvenstva z zmago in v gos
teh pri vedno neugodnem Korotanu iz Prevalj. Če nič drugega, je 
neugodna že sama vožnja na Prevalje zaradi zelo slabe cestne po
vezave. V ekipi Ete je bila najboljša Simona Hren s 527 podrtimi 
keglji. Po več letih premora se je uspešno vrnila Štefka Flerin. V boju 
za drugo mesto in s tem za vstop v prvo A ligo imajo kegljačice tre
nutno tri točke prednosti.

Naslednje kolo pridejo v Kamnik igralke Avia Teama, ki so ta te
den odpravile ekipo Postojne - neposredne tekmice Kamničank.

Druga moška ekipa v medregijski ligi ponovno vodi, saj so v Kra
nju premagali prvega na lestvici in s tem sami prevzeli prvo mesto 
na lestvici.

Ponovno vabimo na sobotne tekme (4. in 18. februarja) na naše 
novo kegljišče. Ženska tekma se prične ob 14. uri, moška pa ob 17. 
uri. Že prej ob 11. uri dopoldan pa igra druga ekipa Calcita v med
regijski ligi.

Leon Pirman

NALEPKE GRS
Gorska reševalna služba nadaljuje akcijo zbiranja sredstev za 

plačilo iztožene odškodnine svojcem ponesrečenih gorskih reše
valcev. Zato tudi letos lahko kupite samolepljive nalepke »GOR
SKA REŠEVALNA SLUŽBA - PODPORNIK« po enaki ceni kot lani -
1.000 SIT. Tudi velikost in oblika je, razen letnice, enaka kot lani. 
Nalepke dobite pri članih GRS.

ČLANARINA 2006 PD KAMNIK
Letošnja članarina PD Kamnik je enaka kot lani: A člani

11.000 SIT, B člani 4.10 SIT, študentje in srednješolci 2.600 SIT in 
predšolci in osnovnošolci 1.000 SIT. Pri tem je okoli 15% popusta, 
če so včlanjeni vsi družinski člani. S plačilom te članarine so člani 
nezgodno zavarovani, zavarovani za določeno odgovornost (razen 
predšolcev in osnovnošolcev), imajo popust pri prenočevanju v pla
ninskih kočah večine planinskih zvez po vsej Evropi, popuste pri na
kupu planinske opreme in obutve v določenih trgovinah, popust 
pri določenih drugih zavarovanjih in imajo pravico do plačila stroš
kov reševanja do 650.000 SIT v tujini (Evropa in Turčija). A člani do
bijo še 12 številk zelo lepe in kvalitetne planinske revije Planinski 
vestnik, poleg tega so zavarovani za višje vsote in za plačilo stroš
kov reševanja do 1,900.000 SIT v tujini (Evropa in Turčija)

Članarino lahko poravnate v pisarni PD Kamnik na Šutni 42 vsak 
ponedeljek in petek med 9. in 12. uro ali vsako sredo med 13. in 
17. uro, kjer se lahko tudi vpišete v planinsko društvo. Kdor ne bo 
prišel plačat članarine v Kamnik, lahko počaka na pobiralca, ki bo 
prišel po članarino na dom.

ZA VEČJO VARNOST
Za ta članek bi bilo sicer bolje, če bi bil objavljen že na začetku 

zime, vendar lahko še vedno komu pomaga, posebej še, če se bo 
mraz trajal še nekaj časa.

V teh mrzlih zimskih dneh gremo večkrat na Stari grad in Ber
gantovo goro oziroma Veliko Špico. Zaradi velikega števila obis
kovalcev in občasnih otoplitev oziroma sonca, so steze gladke in 
na nekaterih mestih poledenele. To pa pomeni, da je hoja po njih 
brez ustrezne opreme nevarna. V veliki meri se moramo zahvali
ti sreči, da še ni prišlo do kakšnih hujših zdrsov in težjih poškodb.

Nekateri obiskovalci so že toliko odgovorni, da za hojo uporab
ljajo kramžarje (žabice) ali dereze. Drugim pa to toplo priporo
čam, da ne bi prišlo do nepotrebnih zdrsov. Za hojo v planine so 
sicer žabice neustrezne, nevarne in so povzročile že nekaj smrti. 
Za hojo po relativno položnih urejenih poteh, kot so te na Stari 
grad in Špico, pa so povsem v redu, posebej še, če se jih naučimo 
pravilno uporabljati. To lahko naredimo na kakšnem ustreznem 
tečaju, nekaj pa o tem lahko preberemo tudi v knjigah, kot so npr. 
Osnove gibanja v gorah in planinah ali Planinska šola ali Proti vr
hovom in podobne.

SPOMINSKI POHOD NA GRINTOVEC
AO Kamnik že nekaj let v drugi polovici januarja prireja pohod 

na Grintovec v spomin na vse svoje člane, ki so preminuli v plani
nah. Januar je izbran zaradi tega, ker sta tega meseca preminula 
kar dva člana -19. januarja 1991 Danilo Golob in 17. januarja 1996 
Janez Plevel. Ker so alpinisti običajno veliki individualisti, je tudi 
ta pohod organiziran tako - nima neke toge organizacije, udele
ži se ga lahko vsak, ki to hoče in to na svoj način in po svoji smeri 
in se tako resnično lahko posveti spominu na pokojne - »E in ko 
bomo gazili sneg proti najvišjim vrhovom, takrat boste zopet z na- 
miE«. Tako je bilo tudi letos, ko se je 21. januarja na vrh vzpelo 
več kot 30 udeležencev. Med njimi je bilo tudi 11 udeležencev le
tošnje alpinistične šole, ki so se s svojimi inštruktorji povzpeli na 
vrh po JV grebenu.

POLLAK

KRONIKA DOGODKOV NA OBMOČJU PP KAMNIK DECEMBRU 2005

V zadnjem mesecu leta so bili vlomilci zelo delavni
V križišču Tomšičeve ulice in Medvedove ulice se je 3. decembra 

zgodila prometna nesreča zaradi izsiljevanja prednosti. Neznani 
voznik, ki je povzročil prometno nesrečo, je s kraja pobegnil v 
smeri Stahovice z osebnim vozilom znamke Peugeot bele barve. 
Za seboj je pustil za 20.000,00 SIT materialne škode. Policisti so 
pregledali okolico in podali razpis iskanja za pobeglim voznikom. 
Po zbranih obvestilih bodo zoper povzročitelja prometne nesre
če podali Obdolžilni predlog na sodišče.

V noči 4. decembra je bilo vlomljeno v bencinski servis Petrol II 
- Bakovnik. Neznani storilec je na vzvod odprl vhodna vrata pro
dajalne ter prišel v notranjost, od tam pa odtujil več GSM apara
tov in škatlic cigaret v vrednosti 200.000 SIT.

5. decembra je na Ljubljanski cesti zaradi neprilagojene hitros
ti prišlo do prometne nesreče. Nastala je materialna škoda za
500.000,00 SIT, poškodovanih oseb pa na srečo ni bilo.

6. decembra je bilo vlomljeno v stanovanjsko hišo v Nevljah. Sto
rilec je vlomil skozi kletno okno in iz notranjosti odtujil plastično 
ročno svetilko. Materialna škoda znaša 50.000,00 SIT. 08.12.2005

Na regionalni cesti I. reda št. 225, Duplica D Moste je istega dne 
prišlo do prometne nesreče zaradi neprilagojene hitrosti. Udele
žena so bila tri vozila, nihče pa ni bil poškodovan, prav tako voz
niki niso bili pod vplivom alkohola. Materialna škoda na vozilih 
znaša 980.000,00 SIT.

9. decembra je predrznež v hipermarketu Mercator v Kamniku 
ukradel obiskovalki torbico, v kateri so bili ključi vozila, denar in 
dokumenti. Materialna škoda znaša 20.000,00 SIT.

Izven naselja Špitalič se je 10. decembra pripetila prometna ne
sreča, v kateri so udeleženci utrpeli le lahke telesne poškodbe. 
Prometna nesreča se je zgodila zaradi vožnje preblizu desnega ro
ba vozišča, zaradi česar je vozilo zapeljalo s ceste na bankino ter 
trčilo v obcestno ograjo. Zaradi suma vožnje pod vplivom alkohola 
so policisti povzročitelju odredili strokovni pregled. Materialna 
škoda znaša 400.000,00 SIT.

Na kamniški obvoznici pri bencinski črpalki Petrol je prekratka

varnostna razdalja botrovala prometni nesreči 13. decembra. Ude
leženci niso bili poškodovani, prav tako policisti niso ugotovili pri
sotnosti alkohola.

Na Kozjaku se je 17.12.2005 zaradi neprilagojene hitrosti pripe
tila prometna nesreča z udeležbo osebnega vozila, ki ga je po
vzročitelj vozil pod vplivom alkohola, saj je bilo ugotovljeno, da 
je imel kršitelj 0.71 mg/l alkohola v litru izdihanega zraka. Na vo
zilu so nastale poškodbe v vrednosti 300.000,00 SIT. Voznik je pri 
tem dobil lahke telesne poškodbe.

18.12.2005 je bilo vlomljeno v parkiran osebni avtomobil na 
spodnji postaji gondole v Kamniški Bistrici. Storilec je vlomil v vo
zilo tako, da je poškodoval ključavnico na prednjih levih vratih vo
zila. Iz notranjosti je odtujil avtoradio in prenosno baterijsko sve
tilko, s tem pa oškodoval lastnika za 150.000,00 SIT.

Do tatvine pa je prišlo dan pozneje tudi na gradbišču izven na
selja Žeje pri skladišču trgovine Lidl. Storilci so s krajo naprave za 
merjenje višine povzročili 200.000 SIT materialne škode.

Na Klavčičevi ulici je bilo ponoči 21.12.2005 vlomljeno v parki
ran osebni avtomobil, tako, da je storilec sprostil zatič ključavni
ce na voznikovih vratih ter prišel v notranjost in odtujil avtoradio.

December je zaznamovalo veliko število vlomov in kraj, saj so 
tudi 23.12. tatovi obiskali galerijo Pika na Glavnem trgu in si pri
lastili dve sliki. V noči na 24.12.2005 pa je bila izvršena tatvina na 
gradbišču stanovanjske hiše na Ljubljanski cesti v Kamniku. Sto
rilec je odtujil 10 metrov odtočnih bakrenih cevi za strešne žlebo
ve. Materialna škoda znaša 50.000,00 SIT. 25.12.2005je bilo vlom
ljeno v parkirano osebno vozilo na Parmovi ulici. Iz vozila je sto
rilec odtujil osvežilec zraka. Materialna škoda znaša
100.000. 00 SIT.

30.12.2005je prišlo v Volčjem Potoku do prometne nesreče za
radi neprilagojene hitrosti. Nastala je materialna škoda za
1.200.000. 00 SIT. Policisti bodo preko zbranih obvestil zoper po
vzročitelja prometne nesreče podali Obdolžilni predlog na Sodišče 
v Kamniku.

11 EKIP V OBČINSKI LIGI
Na novem kegljišču poteka občinska liga v kegljanju. V li

gi nastopa 11 ekip.
V 10. kolu je bilo kar nekaj derbijev. Najbolj zanimiva tek

ma je bila med ŠD Soteska in Mladinci. Z 6 : 2 so zmagali tek
movalci ŠD Soteska s 3208 podrtimi keglji.

Največje presenečenje pa so pripravili igralci BI-POL, ki so 
s 5:3 premagali Društvo upokojencev. Tekma seje odločila v 
zadnjih dveh metih. Igralci Zarje so v zadnjem metu prema
gali Calcit in to predvsem zato, ker je igralcu Calcita zmanj
kalo časa za zadnji met. Igralke Ete so srečno premagale Alu 
Alprem.Izidi 10. kola: DU - BI-POL 3:5, ŠD Soteska - Mladinci 
6:2, Zarja Elektronika: Obrtna Zbornica 3 : 5, Zarja : Calcit 5 :
3, Eta : Alu Alprem 5 : 3.

Lestvica
1. ŠD Soteska 9 8 1 0 56:16 17
2. Eta 9 7 1 1 51:21 15
3. DU 10 7 0 3 48:32 14
4. Mladinci 9 6 1 2 43:29 13
5. OOZ 9 5 0 4 45:27 10
6. BI-POL 9 5 0 4 36,5:35;5 10
7. Calcit 9 4 0 5 38:34 8
8. Zarja 9 3 0 6 28:52 6
9. Alu Alprem 9 1 1 7 24,5:47,5 3

10. Zarja elektronika 9 1 1 7 19:53 3
11. Kam bus 9 0 1 8 12:60 1

Najboljših šest igralcev 9. kroga
Stare Bi - pol 578
Klemenc Calcit 572
Hafner OOZ 567
Šuštar S. Bi - pol 567
Vidic DU 566
Tomc J. Mladinci 565



Gostišče 
GTC 902 
ČRNIVEC
Tirosek 73
® 03/83 94 602 

041/689 865

Sobotni večeri pri nas so prijetni - ob dobri hrani, živi glasbi in plesu.
To je tudi odlična priložnost za praznovanje rojstnih dni, obletnic, Abrahamov ...

Pravočasno si zagotovite rezervacijo za 
VALENTINOV PLES v soboto, 11. februarja 
PUSTOVANJE v soboto, 25. februarja 
PLES OB DNEVU ŽENA 11. marca 
IN OB MATERINSKEM
DNEVU 25. marca Vabimo vas tudi na nedeIJskam praznična kosila.

Razmišljate o poroki: rezervirajte si datum, da bo vaša poroka
takšna kot si želite ____

MALI OGLASI:
INŠTRUIRAM matematiko in 
fiziko. Telefon: 723-81-57, 
041/322-571.

INŠTRUIRAM angleščino za 
osnovno in srednjo šolo. Tele
fon: 041 576 596

KUPIM starejšo kmečko hišo 
ali gradbeno parcelo na 
območju Tuhinjske doline. 
Tel.: 041/696-866.

RAČUNOVODSKE 
STORITVE 

IN SVETOVANJE
za fizične in pravne 

osebe

iMIBOSdoo
Kamnik, Zikova al. 4 
tel.: 01/831-45-15, 

031/305-451

PRVI MESEC 
BREZPLAČNO!

z
KLINIKA 
ZA MALE ŽIVALI
VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o.
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana

Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure

Naročila sprejemamo na telefonsko številko

■k

01/56-55-120.

AVTOBUSNI PREVOZI, IZLETI, 
TURIZEM d.o.o.
VRANKAR - BUS
BUČ 20, LAZE

organizira:
- nakupovalni izleti v Trst (vsako prvo sredo)
- nakupovalni izlet v Lenti (4. in 24. 2. 2006)
- smučanje v Gerlitzen (11.2. 2006)
- prevoz na smučarske polete v Planici (18. 3. 2006)
- romanje v Medugorje in Lourdes
Za vse informacije in prijave pokličite:
041/606 321 ali 01/834 60 23

Bolezen in trpljenje si prestala, 
v grobu zdaj boš mimo spala, 
odšla si tja, kjer ni gorja, 
kjer upanje ti večnost da!

ZAHVALA
V 87. letu življenja se je poslovila od nas 

sestra in teta

FRANČIŠKA 
SLAPNIK

rojena Klemen iz Špitaliča
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečeno sožalje, podarjene sveče in svete maše. Hvala 
g. župniku Jožetu Kovačiču za lepo opravljen pogrebni obred in 
pevcem za zapete pesmi. Posebno zahvalo pa izrekamo Mirku 
Železniku, ki je v imenu zveze borcev Špitalič-Motnik, društva 
upokojencev Špitalič-Motnik in krajanov Špitaliča pripravil in prebral 

vrstice iz njenega življenja.
Žalujoči: vsi njeni

Špitalič, januar 2006 ___________

Ko pošle so ti moči, 
zaprt trudne si oči 
in čeprav spokojno spiš, 
z nami še naprej živiš.

ZAHVALA
Tiho in nenadoma je odšel od nas 
naš dragi življenjski sopotnik, brat, 

stric in boter

TONE ERZAR
p. d. Pavletov Tone iz Srednje vasi

Iskrena hvala vsem, ki ste bili z nami, ko smo potrebovali 
besede tolažbe; dobrim sosedom, prijateljem, sodelavcem iz 
Svilanita, Tonetovim nekdanjim sodelavcem iz podjetja 
Graditelj. Hvala gasilcem za zadnje slovo, Tonetu Šuštarju za 
občutene besede slovesa, gospodu župniku za opravljen 
pogrebni obred in pevcem za zapete žalostinke. Hvala vsem za 
izrečena sožalja, za podarjeno cvetje, sveče, za denarno pomoč 
in darove za svete maše. Vsem in vsakomur posebej, ki ste prišli 

in se poslovili od našega Toneta, še enkrat iskrena hvala.
Vsi njegovi

Srednja vas, Leskovec pri Krškem, Buč, Dob, Kamnik, 
Sidol, januar 2006

TEHNIČNA TRGOVINA
goreitieCSEAfTZEp^ moom

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

PRALNI STROJ WAS 1021
1000 obratov

f 11 * 69.900 SIT

• KOVINSKI REZALNIK SIEMENS 
MS63000 lMffiTsit -26% 13.990 SIT

m

MULTIPRAKTIKI 
od 12.600 SIT

ZAMRZOVALNE 
SKRINJE GORENJE 

od 53.900 SIT

BTV GORENJE 70 cm 
STEREO TTX 

66£3flsit 59.900 SIT
AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z 60T0VIN0 DO PRODAJE ZAL06 
UGODNO PONUDBO Sl OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI

- BREZPLAČNA DOSTAVA 
KREDIT NA MESTU - NKBM, velja za vse banke 

KREDITI GORENJE 1+3 DO 1+24, do 12 mesecev obresti podarimo!

Spoštovani!

Ko ob izgubi vašega 
J) najbližjega ne veste kam, 

so vam naše usluge 
|na voljo Neprekinjeno 

j^Noč in Dan!

Nudimo vam 
kompletne 
pogrebne 
storitve

hitro, kvalitetno, 
s posluhom

POGREBNIK
POGREBNE STORITVE

Dvorje, d.o.o.

DVORJE št 13,
4207 Cerklje (

Tel.: 04/252-14-24 
GSM: 041/624-685

S
ZAHVALA

Fjgf V začetku leta nas je mirno in tiho,
'J£ kot je živel, tudi zapustil naš

*#i

r MILAN DROLC
iz Kamnika

Lepa hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti
in vsem, ki se ga boste še dolgo radi spominjali.

Žalujoči vsi njegovi

Kamnik, januar 2006

RAZPIS ZA ODDAJO

LETNEGA VRTA V 
ARBORETUMU VOLČJI POTOK

Predmet razpisa je oddaja letnega vrta v Arboretumu Volčji Potok 
vnajem za obdobje enega leta z možnostjo podaljšanja.

RAZPISNI POGOJI:
• ustrezna dovoljenja za opravljanje gostinske dejavnosti,
• reference,
• predstavitev ponudbena lokaciji.

Pričakujemo najemnika, ki bo na prostoru, namenjenemu gostinski 
dejavnosti v Arboretumu Volčji Potok, opravljal gostinsko 
dejavnost v zadovoljstvo obiskovalcev.

Rok za prijavo z dokazili je 10. febmar 2006. Za dodatne 
informacije pokličite na tel. št. 831 07 70. Komisija bo izbrala 
najustreznejšega ponudnika in o odločitvi seznanila ponudnike do 
15.februaija2006.

Pisno ponudbo pošljite na naslov: 
Arboretum Volčj i Potok 
Volčji potok 3 
1235 Radomlje
S pripisom: Ponudba gostinstvo.

ARBORETUM
V o I č j i P o t o k

DOM
V KAMNIŠKI 

BISTRICI 
VABI NA PUSTOVANJE

ob živi glasbi
v soboto, 25. februarja.

Najboljše maske čakajo nagrade!

abljene zaključene družbe do 70 oseb, 
pri nas lahko tudi prenočite.

Informacije: ^ 01/83 25 544, 031/684 147 
Dom je redno oskrbovan in odprt vse dni v tednu.

www.volkswagen.si

Čisto majčkene cene.
Popust do 600.000 SIT 
za osebna vozila Volkswagen.

Avto Debevc
MongeŠ, Gorenjska c. 13,01/72 30 330 
Trzin, Ljubljanska c. 17, 01/56 42 388

Ponudba velja za omejeno število vozil in modelov Polo, Golf, Golf Plus. Jena, Toman, Passat in Sharan na zalogi. Višina popusta je 
odvisna od posameznega modela. Za navedene modele: skupna poraba: 4,4 - U,61/100 km, emisije COi: 119 - Z78 g/km.

/
STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE

m
01/721 57 17, 01/722 70 89
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik



Domžal« M asi jeva 11,1230 Domžale,
CIMdV 'el- Ol 724 18 56 
jirinfl «™* ljubljanska c. 21A (TPC Duplica)

tel. 01 831 17 88
www.sima.x-slo.com 

H H iTBI
AVTOOEM - AVTOMEHANIKA 

VULKANIZER8TVO
NA ZALOGI PNEVMATIKE

<

Kamniški OBČAN
Kamnik, Glavni trg 23, 

I. nadstropje 
(zgradba med občinsko 

hišo in sodiščem)

01/83 91 311, 
041/662 450

e-mail: sasa.mejac@siol.net

Kdo ne bi bil vesel elegantnega in izjemno ugodnega avta, kot je Chevrolet Lacetti? Še več, zdaj si lahko privoščite letnik 
2005 že od 2.239.000 SIT pod posebnimi lizing pogoji, saj vam ga za prvo leto uporabe tudi registriramo, namestimo 
registrske tablice ter obvezno in kasko zavarujemo. Verjamemo, da je to dovolj velik razlog za vaš nasmeh!

AHAC&CO., d.o.o., Domžale
Mala Loka 15, 1230 Domžale tel: 01/56 27 100

Terme Snovik * Kar

ŠMEE

Tel: 01/83 44100 
užitkov www.terme-snovik.si

7.2.2006, ob 18, uri: v čast praznika kulture bodo 
nastopili učenci OŠ Šmartno v Tuhinju.
10.2.-17.2.2006; dnevi jagnetine s pričetkom 
v petek, 10.2.ob 20. uri. ] oPbj,
14.2.2006, ob 20. uri;
naiboii zaljubljeno 

VALENTINOVO
NOČNO KOPANJE

POSLOVNO STANOVANJSKA OBJEKTA V DUPLICI PRI KAMNIKU

Gradnja novih stanovanj in lokalov ob Ljubljanski 
cesti - stanovanja velikosti od 45 do 82 m2

Informacije In prodaja;
j S |#f LIZ INŽENIRING d.d., Vurnikova 2, Ljubljana, 
1^©?? tel.: 01 234 40 62, www.liz-inzenirl.19ji

UZ INŽENIRING d.d. 
Vurnikova 2, Ljubljana 

/ ELECTA inženiring d.o.o., 
inienirin% Mestni trg 8, Ljubljana

j AGROPROMET CERKLJE j
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40 |
Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

SEMENSKA KORUZA ŽE NA ZALOGI!
AKCIJSKE CENE!

- ŽITA (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine tropine, 
sončnične tropine, krmilne moke)

- VSE VRSTE KRMIL za purane, piščance, 
kokoši nesnice, prašiče, govedo - tovarniške cene

- UMETNA GNOJILA
- sprejemamo naročila za kokoši pred nesnostjo in 

enodnevne piščance
I - MOKA tip 500, SLADKOR - UGODNE CENE I

- KORUZA * ugodno!
- PŠENICA, pakirana v vreče, 29,50 SIT/kg 

JABOLKA za ozimnico! VSE ZA KOLINE na zalogi!

Vsak ponedeljek

#

d

Akcija valja dortljutoo p<>|>||St 113 VSE ItakUpE V j
V akcijo niso vključeni izdelki TIJS IfiarlCGtll BAKOVNIK

v Tuš klub akciji, tobačni izdelki e ~

pVROVOPKamntetU

tUS Kjer dobre stvari stanejo manj

NAKUP BREZ POLOGA. PRVI OBROK ČEZ POL LETA.
www.peugeot.si

Primer informativnega izračuna za nakup Peugeota Partner XT 1.6 HDi (75 KM). Cena vozila: 3.414.000 SIT. 
Cena s popustom: 2.850.000 SIT. Znesek pologa: 0%. Mesečna anuiteta: 62.633 SIT. Doba vračanja: 54 
mesecev. EOM: 8,5%.
Bogata serijska oprema: 2x zračna blazina, električni pomik prednjih stekel, centralno zaklepanje z daljinskim 
upravljanjem, dvojna stranska drsna vrata, električno nastavljivi in ogrevani zunanji ogledali...
PEUGEOT TbTAL

UŽITEK V DOVRŠENOSTI.

Partner | Poraba - kombiniran način vožnje: 5.4 I - 7,5 1/100 km. Ernama CO^143 - I77gfltm. Slika je simbolična. Peugeot Financiranje si pridržuje pravico do odobricve 
financiranja na osnovi bonitete. Ponudba velja za vsa vozila dobavljena do 28.2.2006.
Ob podpisu pogo*e se pbčajo sirotki obdelave posta v vgini IX od M PC voah. Prvi obrok zapade Čez pol leta. Vitina obrestne mere temelji na revalorizacijskem 
indeksu EURBOR - 3 MESEČNI. V primeru spremembe revalorizacijskega indeksa se obrok spremeni. EOM je izračunan na dan 29.12.2005 in se spremeni, če se 
spremenijo elementi izračuna ter vključuje strelke obrestne mere in zavarovanja. Navedena lizing ponudba je pripravljena v sodelovanju s podjetjem SKB Leasing Aoo.

RODEX d.o.o. - Rova, Rovska cesta 2, Radomlje 
www. rodex.si, 01/722 81 31, 722 77 98, 722 88 68

*
PEUGEOT

Si Mercator Center Kamnik

Pomembno:
podaljšujemo sobotni 
odpiralni čas 
od 8. do 21. ure, 
med delavniki pa 
velja že običajni 
odpiralni čas 
od 8. do 20. ure.

vabi z veselimi dogodki in odlično ponudbo
v petek. 3. februarja, ob 17. uri
Otroška ustvarjalna delavnica ŠIVANE SLIKE NA PAPIRJU 

v petek. 10. februarja, ob 17. uri
Otroška ustvarjalna delavnica OBESEK PRIJATELJSTVA IN LJUBEZNI 

v soboto. 11. februarja, od 10. do 12. ure
Zabavna prireditev s Podokničarjem in ansamblom VIHARNIK

Brez dvoma najboljša cena!
Jopa
iz Hiša, otroška, vel.: od 4 do 12 
100 % poliester, več barv

Trz,Levček, Trzin


